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► INCYDENTU W RESTAURACJI Z UDZIAŁEM RADNEGO CIĄG DALSZY
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► s. 7

G A Z E T A  ■
O G Ł O S Z E N I E

WYTWÓRNIA BETONU

GAZETA ROKU LOCAL PRESS 2 0 1 5 Nr 43  (1 3 5 9 ) 2 5  października 2 0 1 6  
ISSN 12 .30 i851X  Nr indeksu 34382X  

'Cena 3 ,1 0  zł (w  tym  5%  VAT)

kom. 6 0 3  6 6  8 8  9 2 , kom. 6 0 3  6 6  8 8  9 4  
betonlarnla.oohmann@op.pl

PRZEDSIĘBIORSTWO WIELOBRANŻOWE

OCHMANN
JAROCIN

Będzie restauracja 
w parku

JARACZEWO
Z  w a d l i w y m i  
k r z e s ł a m i  
w y s t ą p i ą  n a  
d r o g ę  p r a w n ą

KOTLIN

Następne 50 lat 
z tym samym 
mężczyznę

► s. 13m

NOWE MIASTO
D u ż a  z a g r y c h a  
d l a  w s z y s t k i c h

► s. 5

ŻERKÓW

Gmina odziedziczyła 
dług i sprzedaje 
rudere

Jarocin ma więcej centrów 
handlowych niż Europa

Z SĄDU

S p r a w c a  p r z e p r o s i ł  s y n a  

o f i a r y  w y p a d k u

UWAGA! NASTĘPNY NUMER GAZETY JAROCIŃSKIEJ W SPRZEDAŻY JUŻ OD PONIEDZIAŁKU 31 PAŹDZIERNIKA

^Opracy24
1 7  w e s e l  
n a  g o d z i n ę  
w  V o l k s w a g e n i e

► s. 10-11

P o t r ó j n i e  

n a  l u d o w o  

-  n a  s c e n i e ,  

w y s t a w i e  

i  p r z y  s t o l e

mailto:betonlarnla.oohmann@op.pl


www.jarocinska.pl2 GAZETA JAROCIŃSKA 43 (1359) 25 października 2016

____________________ CO TAM PANIE NA FEJSIKU
Dla tych, którzy nie mają profilu na społeanościowym portalu Facebook będziemy

przygotowywać tygodniowe podsumowanie. 
Z lekkim przymrużeniem oka pokażemy to, co dzieje się w wirtualnej rzeczywistości.

Prezydent jak James Bond, 
mokra Lidia i bohaterski Leszek

„Pan Prezydent Andrzej Duda w Pleszewie..świetne 
wystąpienie i selfie z Prezydentem V Wspaniały Wspaniały 
Prezydent cudowny człowiek -' mokra, ale szczęśliwa ” 
-  n a p is a ła  L id ia  C z e c h a k  n a  s w o im  p r o f i lu .  N o  i  ru s z y ło  
s ta rc ie  z w o le n n ik ó w  i p r z e c iw n ik ó w  g ło w y  p a ń s tw a .

Grzegorz: Człowiek niezłomny;-)
Obiecał podać się dymisji po pierwszym roku i co...! ?
Leszek: super, lepszego prezydenta Polska jeszcze nie 
miała, robi wszystko to co należy do tego urzędu, nic co 
do niego nie należy.
Jacek: brak wykonania obietnic wyborczych to gada co mu 
pryncypał pozwoli z własnej woli nawet do tolety nieidzie
Monika: A skąd Pan wie, że potrzebuje pozwolenie do to
alety? Swoją drogą... widział Pan czy słyszał zęby ktoś na 
„pstryk „ zmienił Polskę na lepszą??? Tak na marginesie... 
gdzie ta Irlandia obiecana? Może Pan napisze coś o tym?
Dominik: Brawo bardzo ładne zdjęcia i mimo deszczu 
#daliśmyrade
Pan Prezydent jako jeden z najmłodszych prezydentów na 
świecie prezentuje się często jak James Bond.
Całe szczęście, że nikt już nie krzyczy „choć szogunie” 
i nie „Łączy się w bulu i nadzieji" mówiąc o „Janie Pawle 
Trzecim " czy „Wisławie Czymborskiej"
P.S bardzo długie przemówienie, jak zawsze bez kartki 
i blisko ludzi - odrazu widać format człowieka.
#dumnyzGluwyPaiistwa LLidia Czechak
Magda: Proszę pisać posty w towarzystwie słownika orto
graficznego :) Polecam!!!!

B y li też  tacy , k tó rz y  d o s trz e g li le k k o  e ro ty c z n y  p o d te k s t 
w p is u .  „Wydaje mi się, że w tym konkretnym przypadku 
lepiej byłoby napisać - zmoknięta, a nie mokra... ” napisał 
jeden ze znajomych. P o  ty m  k o m e n ta rz u  a u to r k a  s p re c y 
z o w a ła  f r a g m e n t o  m o k ro ś c i:  „mokra strasznie padało 
ale szczęśliwa ” - poprawiła, by wszystko było już jasne. Pod 
jednym ze zdjęć z  p re z y d e n te m  K r z y s z to f  n a p is a ł:  „ L id k a  
d o tk n ą ł C ie b ie ,  je s te ś  p o m a z a n a ? ”  O d p o w ie d z i b ra k .

O n  n a  m n i e  s p o j r z a ł !

P re z y d e n t n ie  d o tk n ą ł ,  n ie s te ty , L e s z k a  B a jd y , k tó r y  
r ó w n ie ż  w s ta w i ł  f o t k i  z  w iz y ty ,  c h o ć  p o m a z a n y  m ó g ł 
z o s ta ć , s ą d z ą c  z  w p is u  n a  F B .
„Wizyta Prezydenta RP Andrzeja Dudy. gdzie miałem możli
wość spotkania się z Nim ” - n a p is a ł i  w r z u c i ł  z d ję c ia  z w i
z y ty  w  P le s z e w ie . S e lf i w ś ró d  n ic h  n ie  b y ło .  Z a u w a ż y l i  
to  n a ty c h m ia s t  z n a jo m i:  „Leszek a gdzie fotka z p prezy
dentem?" n a p is a ł M i r e k .  „ Tym razem trzymałem aparat” 
- o d p o w ie d z ia ł L e s z e k  B a jd a  i z a ra z  d o d a ł:  „On na mnie 
spojrzał, a potem rozmawiał. ” D o  d y s k u s ji w łą c z y ła  s ię 
L id k a  C z e c h a k : „nie widziałam Cię Leszku ” - n a p is a ła . „Ja 
was widziałem w prawym narożniku. Byliście ode mnie 15 
metrów" - o d p o w ie d z ia ł L e s z e k  i z a ra z  p o n o w n ie  d o d a ł 
„On na mnie spojrzał!".
N ie s te ty , s ie la n k o w ą  w y m ia n ę  z d a ń , a le  i p o d n io s ły  n a 
s t r ó j z a k łó c i ł  S z y m o n : „Czy to Pan tak głośno z tłumem 
krzyczał „DEMOKRACJA' ??? xD ” (*)
Z o d s ie c z ą  n a ty c h m ia s t  p rz y s z ła  p a n i L id ia :  „kilka osób 
z KOD ” - n a p is a ła . N ie p o t rz e b n ie  c h c ia ła  w z ią ć  w  o b ro n ę  
w ła ś c ic ie la  p o s tu , b o  „w o jo w n ic z y ”  L e s z e k  p o ra d z ił  so b ie  
s a m . N ie  t y lk o  z  S z y m o n e m , a le  ró w n ie ż  z  „ w r o g ie m ”  
n a  P le s z e w s k im  ry n k u  „I te kilka osób padło od mojego 
jednego silnego głosu!” - n a p is a ł z  d u m ą .
P le s z e w ia c y  n ie  w ie d z ą  c h y b a , k o m u  z a w d z ię c z a ją  s p o 
k o jn y  p rz e b ie g  w iz y t  p re z y d e n ta  w  s w o im  m ie ś c ie . W  h i 
s to r i i  tzw . „ w o jn y  k o z ia ro w e j”  m o ż e  to  m ie ć  w ie k o p o m n e  
z n a c z e n ie .

S t a r o s t a  u  i n n e g o  s ą s i a d a
C o  c iekaw e , c ic h o  i g łu c h o  n a  te m a t w iz y ty  p re z y d e n ta  

u  s ą s ia d ó w  b y ło  n a  p r o f i lu  s ta ro s ty  B a r to s z a  W a lc z a k a , 
k t ó r y  z a p ra s z a ł p rz e c ie ż  p re z y d e n ta  ju ż  r o k  te m u  d o  
J a ro c in a .  C ic h o  b y ło  b y ć  m o ż e  d la te g o ,  że  w ó d z  p o w ia 
tu  p rz e b y w a ł u in n y c h  s ą s ia d ó w . W  s o b o tę  w ie c z o re m  
w s ta w ił  s w o je  z d ję c ie  z  B r a m ą  B ra n d e m b u rs k ą  w  t le  
z  p o d p is e m  # u s a s ia d a .

Fejsbukowy szperacz
P isow an ia  fra g m e n tó w  z  FB o ryg in a ln a  

(* ) Podczas wizyty Prezydenta w Pleszewie oprócz osób, które 
skandowały „Andrzej Duda” byli też tacy, którzy próbowali zakłócić 
przemówienie prezydenta krzycząc: „Demokracja” i „Konstytucja"

INTERNAUCI KOMENTUJĄ jarocinskafft9 Zawsze tam, gdzie Ty

Pozwali nauczycielkę, bo zabrata 
telefon ich dziecku
-  M IK I:  I bardzo dobrze zrobiła. Kie
dyś nie mieliśmy telefonów w szkole 
i co- stała się nam jakaś krzywda? 
co to za argumenty że rodzice musza 
mieć stały kontakt z dzieckiem, my 
ze starych roczników nie mieliśmy 
takiej możliwości- i jak nam się udało 
przezyć, co? my mieliśmy prawdzi
we, słodkie dzieciństwo, zabawy na 
podwórku, późne powroty do domu, 
zabawy na trzepaku, gry w gumę 
i mnóstwo pomysłów w głowie. Może 
nie mieliśmy tej dzisiejszej elektroniki 
ale mieliśmy najważniejsze- siebie , 
przyjaźnie- A co mają dzisiejsze dzie
ciaki? przyjaźń wirtualną, 1000 zna
jomych w internecie, zero w realu, 
siedzenie w domu przed ekranami 
smartfonów, tabletów i i nnego ustroj
stwa- zero myślenia, zero wyobraźni. 
Biedne te dzieci.
~ Student: Żadnego zabierania te
lefonów dzieciaka w szkole. To jest 
nielegalne. Do takich interwencji 
upoważnione są tylko wybrane grupy 
osób np. Policja. Ale korzystanie z te
lefonu jest to złamanie regulaminu

szkoły. Raz korzystasz dostajesz upo
mnienie i uwagę. Za drugim razem 
wypad że szkoły i po problemie. Nie 
trzeba zabierać telefonów ;-)
-  Jabłuszko: Bardzo dobrze powi
nien być zakaz używania tel w szkole 
~ ononom: W każdej szkole powinno 
wprowadzić się kategoryczny zakaz 
używania telefonów na lekcjach. 
Większości i tak nie służy jako po
moc, tylko dla zabawy. Kiedyś nie 
mieli i się nauczyli ? a teraz nie po
trafią ?(...)
~  ja : w takim razie po co to dziecko 
chodzi do szkoły skoro na lekcjach 
bawi się telefonem niech zostanie 
w domu no chyba że nie ma kto się 
nim zaopiekować, zakaz używania 
telefonu na lekcjach!!!!!!!!!!!!!!
— aaa : Chęć posiadania telefonu 
dzieciaki często tłumaczą konieczno
ścią kontaktowania się z rodzicami, 
ale proszę Państwa, czy gdy my jako 
dzieci nie posiadaliśmy komórek to 
nie umieliśmy trafić sami do domu? 
Durna wymówka, ale niestety sku
teczna...

— Oczywiście ,że na lekcjach ucznio
wie powinni skupić się na nauce 
,a nie bawić telefonami. Wynika to 
też z szacunku i kultury osobistej. To 
,że dzieci nie mają wpajanycch zasad 
w domu nie znaczy ,że w szkole też 
nie muszą ich przestrzegać .Nie
stety niektórzy nauczyciele też nie 
są święci i korzystają z telefonów 
w czasie lekcji. Są też rodzice którzy 
dzięki tel. pomagają dzieciom pisać 
np.kartkówki.... Trochę kiepsko to 
wygląda...
— M a lw in a :  Szkoła powinna być 
nowoczesna i na niektórych lekcjach 
korzystanie z internetu czy choćby 
kalkulatora jest dobrodziejstwem. 
Chodzi tylko o to by telefony nie 
służyły do zabawy i były schowane 
gdy nie ma potrzeby z nich korzy
stać. (...)
— jjj: Kategoryczny zakaz wnoszenia 
do szkół telefonów komórkowych. 
W szkole i w domu dzieciaki wpa
trzone są cały dzień w telefon.* zachowano oryginalną pisownię

j l  zagrożeń
W związku z uruchomieniem Mapy Zagrożeń 
Bezpieczeństwa dla pow iatu jarocińskiego zapytaliśmy 
radnych reprezentujących mieszkańców największych 
jarocińskich osiedli, czy docierają do nich prośby 
o interwencję i co do te j pory zrobili, aby poprawić 
bezpieczeństwo oraz rozwiązać problemy mieszkańców.

PRZEM YSŁAW  M ASŁOW SKI 
radny Rady Miejskiej Jarocina 
z osiedla Konstytucji 3  Maja
Po uruchomieniu mapy zagrożeń nie miałem żadnych 
interwencji od mieszkańców. Jedyne, co widzę, to jak 
się ludzie na portalach społecznościowych skarżą.
Ja jednak będę rozmawiał z prezesem spółdzielni 
mieszkaniowej, żeby wyznaczyć dodatkowe miejsca 
parkingowe na osiedlu Konstytucji 3 Maja. Na ile to 
będzie możliwe oczywiście. Osiedle jest oznakowane 
strefą zamieszkania, która wymusza parkowanie tylko 
na wyznaczanych miejscach. Wystarczy więc kreskę namalować i warunek 
jest spełniony. Stąd zamierzam rozmawiać z prezesem Niewiadomskim, 
żeby spółdzielnia to zrobiła, bo oczywiście każdy nie może sobie tego 

’ zrobić na własną rękę.
Prawda jest taka, że od dwudziestu lat ludzie parkowali w różnych miej
scach i nikomu to nie przeszkadzało, nie było specjalnie kolizji czy innych 
zdarzeń, a teraz potrzebne są kreski. Z drugiej strony rozumiem ludzi - była 
taka sytuacja pod blokiem bodajże 22, gdzie w tej chwili - po wejściu mapy 
zagrożeń - już nic nie stoi, ale wcześniej stały samochody przy krawężniku 
jeden przy drugim, pod oknami szczególnie tych, którzy mieszkają na par
terze. Ja bym jednak przesiał te zgłoszenia do mapy zagrożeń na te, które 
wynikają ze zwykłej złośliwości i te, które są prawdziwymi zagrożeniami. 
Bo mam wrażenie, że niektórzy zachowują się tak, jakby wreszcie dostali 
narzędzie do „przyłożenia" sąsiadowi, a nie o to przecież chodzi. Najważ
niejsze jest zachowanie zdrowego rozsądku. Nie jestem też zwolennikiem 
usuwania znaków „strefa zamieszkania”, bo one‘jednak regulują pewne 
rzeczy - czy ograniczenia prędkości, czy strefy ruchu pieszego.

JAN KRAKOW IAK
radny Rady Miejskiej Jarocina z osiedla Polna
Zgłoszenia mieszkańców dotyczyły przede wszystkim 
nagminnych przekroczeń prędkości przez kierowców, 
którzy jeżdżą po osiedlu Polna. Szczególnie dotyczy 
to ulicy Żniwnej, gdzie nie ma chodnika i tam jest 
masakra. Znaki ograniczają tę prędkość do 40 km 
na godzinę. Poza tym okazuje się, że kierowcy nie 
udzielają pierwszeństwa przejazdu. Miałem w tych 
sprawach kilka próśb o interwencję. Na ich podstawie 
porozumieliśmy się z Komendą Powiatową Policji, 
z naczelnikiem wydziału ruchu drogowego Sławomirem Adamczakiem 
i opracowaliśmy taką specjalną ulotkę, która została dostarczona do miesz
kańców, a która przypomina o zasadach ruchu na osiedlu. Chodzi o to, 
żeby zanim policja wjedzie w osiedle i zacznie karać, najpierw zadziałać 
prewencyjnie - ostrzegać mieszkańców, przypomnieć przepisy. Mam na
dzieję, że w końcu dojrzejemy do przestrzegania przepisów. W między
czasie weszła mapa zagrożeń bezpieczeństwa, opracowana przez policję. 

, Drugim poważnym problemem na osiedlach jest parkowanie, zwłaszcza 
tam, gdzie są bloki. Rozmawiałem z prezesem Jarocińskiego Towarzystwa 
Budownictwa Społecznego Jerzym Wolskim o tych kwestiach na osiedlu 
Rzeczypospolitej. Wynika z tego, że JTBS planuje w miejscu, gdzie bu
dowany jest blok numer siedem, wyznaczenie dodatkowego parkingu. Te 
parkingi, które się obecnie buduje, są zgodne z przepisami, czyli określo
na ilość miejsc postojowych przypada na określoną liczbę mieszkańców. 
Wszyscy jednak obserwujemy, że samochodów przybywa o wiele więcej 
niż miejsc, gdzie można by wyznaczyć dodatkowe parkingi. Jest jeszcze 
inny aspekt sprawy - ludzie chcą zaparkować najbliżej swojego miejsca 
zamieszkania, wręcz podjeżdżają pod samą klatkę schodową.

MACIEJ ŚLEDZIANO W SKI 
radny Rady Miejskiej Jarocina z osiedla 1000-lecia
Po uruchomieniu interaktywnej mapy zagrożeń tych 
zgłoszeń z osiedla 1000-lecia było rzeczywiście sporo.
W ich rezultacie policja przeprowadziła zmasowaną 
akcję kontroli przede wszystkim prawidłowości parko
wania samochodów. Wielu kierpwców dostało man
daty. Ludzie nie wiedzieli, o co chodzi, skoro parkowali 
tak od wielu lat i nigdy nie było problemu, a tu nagle 
mandat. Z drugiej strony przypuszczam, że niektóre 
osoby zgłaszające źle zaparkowane samochody, nie 
przypuszczały, że sytuacja może zwrócić się też przeciwko nim i same teraz 
mają znacznie ograniczone możliwości parkowania. Nie zapominajmy, że kij 
ma zawsze dwa końce. W tej sytuacji mieszkańcy wystąpili do mnie z proś
bą o usunięcie znaku „strefa zamieszkania" albo o wyznaczenie nowych 
miejsc parkingowych. Moim zdaniem sytuacja wymaga znalezienia jakiegoś 
rozwiązania, które pozwoli mieszkańcom parkować w normalnych warun
kach. Razem z szefem wydziału ruchu drogowego policji przygotowaliśmy 
ulotki informacyjne na temat zasad parkowania. Zostały one wywieszone 
w gablotach na osiedlu. Poza tym na najbliższej sesji rady miejskiej chcę 
złożyć interpelację w sprawie wyznaczenia nowych miejsc postojowych 
i wymalowania linii tam, gdzie kierowcy mogą parkować. Choć zdaję sobie 
sprawę z tego, że akurat na naszym osiedlu tych możliwości nie ma zbyt dużo.

http://www.jarocinska.pl
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R o z b u d u j ą  s z p i t a l ,  ż e b y  k o b i e t y  

m o g ł y  r o d z i ć  „ p o  l u d z k u ”
P ra w ie  5 m in  z l b ę d z ie  k o s z to w a ła  k o le jn a  

ro z b u d o w a  ja ro c iń s k ie g o  s zp ita la .
N o w y  b u d y n e k  m a  p o w s ta ć  n a d  o b e c n y m  

o d d z ia łe m  c h o ró b  w e w n ę trzn yc h ._ C a łe  s k rz y d ło  
będz ie  z m o d e rn iz o w a n e  i ro z b u d o w a n e  o  d o 
d a tk o w ą  k o n d y g n a c ję  w  ksz ta łc ie  l i te ry  T, g d z ie  
g ó rn a  je j część  ( p o z io m a  k re sk a ) to  is tn ie ją c y  
o d d z ia ł w e w n ę trz n y . N a  u zys k a n e j p o w ie rz c h n i 
p la n o w a n y  je s t n o w y  o d d z ia ł g in e k o lo g ii i p o ło ż 
n ic tw a  /. s a lą  c e sa rsk ich  c ięć. S z p ita l s ta w ia  na  
ten zakres u s łu g  m e d y cz n y ch , p o n ie w a ż  N a ro d o 
w y  F u n d u s z  Z d ro w ia  p ła c i za  p o ro d y  w 's p o s ó b  
n ie lim ito w a n y . -  Warunki na oddziale ginekologii 
'  pobżnictwa wymagają poprawy, aby kobiety wja
rocińskim szpitalu mogły wreszcie rodzić „po ludz
ku". Żeby nie uciekały do innych szpitali, a wręcz 
przeciwnie - z innych powiatów przyjeżdżały rodzić 
‘u do Jarocina - a rg u m e n to w a ł p o d c za s  je d n e g o  
z p o s ie d z e ń  ra d y  p o w ia tu  p rz e w o d n ic z ą c y  J a n  
S zczerbań.

C h ę ć  zysku  n ie  je s t je d n a k  je d y n y m  p o w o d e m  
p la n o w a n e j in w e s tyc ji. J a ro c iń s k i s z p ita l m u s i z o 

s tać  d o s to s o w a n y  d o  w y m o g ó w  ro z p o rz ą d z e n ia  
m in is t ra  z d ro w ia  z  c ze rw c a  2 0 1 2  ro k u .

W  n o w y m  b u d y n k u  o p ró c z  g in e ko lo g ii i  p o ło ż 
n ic tw a  z n a jd ą  się ró w n ie ż : o d d z ia ły  n o w o ro d k o w y  
i  p a lia ty w n y , la b o ra to r iu m , p ra c o w n ia  e n d o s k o p ii 
o ra z  k a p lic a . P rz y g o to w a n ia  d o  ro z b u d o w y  ju ż  się 
ro z p o c z ę ły . -Jesteśmy na etapie przygotowywania 
SIWZ (S p e c y fik a  Is to tn y c h  W a ru n k ó w  Z a b u d o 
w y  -  p rz y p . re d .) . Planowany termin ogłoszenia 
przetargu to listopad - in fo rm u je  M a r c in  J a n ta s , 
p re ze s  S z p ita la  P o w ia to w e g o  w  J a ro c in ie .

S p ra w a  p la n o w a n e j ro z b u d o w y  b y ła  w ie 
lo k ro tn ie  o m a w ia n a  p rz e z  ra d n y c h , p o n ie w a ż  
s p ó łk a  S z p ita l P o w ia to w y  w  J a ro c in ie  n a le ż y  
d o  p o w ia tu  i  s a m o rz ą d  je s t  z a a n g a ż o w a n y  w  f i 
n a n s o w a n ie  p la n o w a n e j ro z b u d o w y  le c z n ic y . 
P la c ó w k a  p o ż y c z y ła  n a  te n  cel p ie n ią d z e  p o p rz e z  
e m is ję  o b lig a c ji,  a  p o w ia t  je  p o rę c z y ł. K w o ta  je s t 
je d n a k  z n a c zn ie  w ię ksza  n iż  z a k ła d a n y  k o sz t ro z 
b u d o w y  - w y n o s i n ie  5 m in  z ł,  a 10 n t ln  2 5 0  tys. 
z ł.  P o ło w a  ty c h  p ie n ię d z y  p rz e z n a c z o n a  z o s ta 
n ie  n a  p la n o w a n ą  in w e s ty c ję , a  d ru g a  n a  s p ła tę

p o p rz e d n ic h  o b lig a c ji w y e m ito w a n y c h  w  2011 
ro k u  n a  p o p rz e d n ią  ro z b u d o w ę . P o w ia to w i ra d n i, 
z w ła s z c z a  o p o z y c y jn i,  w ie lo k r o tn ie  p o ru s z a li  
k w e s tie  ta k ie j k o n s tru k c ji f in a n s o w e j, p o n ie w a ż  
p o p rz e d n ie  o b lig a c je  s z p ita l p o c z ą tk o w o  s p ła 
c a ł, a le  p ó ź n ie j, ze w z g lę d u  n a  p o g a rs z a ją c ą  się 
s y tu a c ję  f in a n s o w ą , ra ty  m u s ia ł p rz e ją ć  p o w ia t .  
R a d n i o b a w ia ją  się, że  s p ła ta  o b lig a c ji z  k o le jn e j 
ro z b u d o w y  m o że  te ż  spaść n a  b u d ż e t s a m o rzą d u . 
A  b ę d z ie  się o n a  o d b y w a ła  p rz e z  14 la t  -  d o  2 0 3 0  
ro k u .

ANNA KONIECZNA

W NOWYM BUDYNKU ZNAJDĄ SIĘ:
•  o d d z ia ł  g in e k o lo g ic z n o - p o ło ż n ic z y  

z  s a lą  c e s a rs k ic h  c ię ć
•  o d d z ia ły  n o w o ro d k o w y  

| •  o d d z ia ł p a lia ty w n y
•  la b o ra to r iu m
• p ra c o w n ia  e n d o s k o p ii
•  k a p lic a

10 min 250 tys, zł wynosi ogólna kwota 
wyemitowanych przez szpital obligacji

5 min 300 tys. zł przeznaczone jest na spłatę 
poprzedniej emisji obligacji

Obsługą emisji obligacji dla szpitala zajmuje 
się PKO Bank Polski ~

Spłata obligacji zaciągniętych na rozbudowę 
szpitala będzie się odbywała do 2030 roku. 
Rata kapitałowa wynosi 750 tys. zł rocznie, 
odsetki - około 350 tys. zł rocznie

1.740 m2 powierzchni ma mieć 
nadbudowana część szpitala

1.820 zł płaci Narodowy Fundusz Zdrowia 
za poród siłami natury i za poród z cesarskim 
cięciem

555 porodów odbyło się w jarocińskim 
szpitalu od stycznia do końca września

► JAROCIN

Będzie restauracja w zadbanym parku

Drzewa, które mają zostać usunięte albo poddane 
pielęgnacji zostały specjalnie oznaczone Niektóre prace są wykonywane metodą alpinistyczną

N a jp ie r w  w y tn ą  2 3 5  c h o ry c h  
i z a g ra ż a ją c y c h  b e z p ie c z e ń s tw u  
d rz e w . P ó ź n ie j z a d b a ją  o  re s z tę , 
a  p ry w a tn y  p rz e d s ię b io rc a  p o s ta w i 
ta m  res tau rac ję  - ta k  w y g lą d a  p la n  n a  
ja ro c iń s k i p a rk  m ie js k i. Z n a jd u ją c e  
s ię n a  je g o  te re n ie  b u d y n k i z o s ta ły  
w y d z ie rż a w io n e  n a  3 0  la t  z a  5 0 0  z ł 
m ie s ię c z n ie , a le  n o w y  n a je m c a  m a  
z a in w e s to w a ć  w  to  m ie jsc e  5 m in  z ł.

P race  p rz y  d rz e w o s ta n ie  trw a ją . 
P ro w a d z i je  f i r m a  O g r o b u d  J a n a  
K la u z y . P o n a d  2 0 0  d rz e w  m a  z o s ta ć  
u s u n ię ty c h  -  (p o d o b n ie  10 h a  s a m o - 
s ie w ó w ), a  p o n a d  3 0 0  p o d d a n y c h  
p ie lę g n a c ji.  -  Usuwanie i pielęgnacja 
drzew odbywa się od ul. Poznańskiej 
do chodnika prowadzącego z osiedla 
Kasztanowa do Zespołu Szkół nr 5. 
Wykonane zostanie również frezowa
nie pni drzew zlokalizowanych wzdłuż 
ciągów komunikacyjnych i im trawni
kach - z a p o w ia d a  M a rz e n a  Je len iew - 
s k a -J a n k o w s k a , in s p e k to r  n a d z o ru  
te re n ó w  z ie le n i ,  o d p o w ie d z ia ln a  
z a  p ro je k t  re w a lo ry z a c ji p a rk u . Z e  
w z g lę d u  n a  c h a r a k te r  z a b y tk o w y  
o b ie k tu  p ra c e  są  w y k o n y w a n e  m e 
to d ą  a lp in is ty c z n ą ,  a w  u z a s a d n io 
n y c h  p rz y p a d k a c h  z  w y k o rz y s ta n ie m  
w y s ię g n ik a  k o s z o w e g o .

P rze b u d o w a n e  m a ją  zos tać  także 
a le je  p a rk o w e  w ra z  z o ś w ie t le n ie m ,

s ie c ią  m o n i t o r in g u ,  i m ie js c a m i 
b e z p ła tn e g o  d o s tę p u  d o  in te m e tu . 
- Chcielibyśmy otworzyć piękną część 
parku znajdującą się za pałacem Ra
dolińskich. Odpowiednia pielęgnacja 
drzewostanu, iluminacja oraz usunię
cie - zgodnie ze wskazaniem konserwa
tora zabytków - postawionych prawdo
podobnie nielegalnie garaży i szopek 
przy budynku weterynarii, spowodują, 
że pałac będzie dobrze widoczny z alei 
Niepodległości - z a p o w ia d a  w ic e b u r
m is t rz  R o b e r t  K a ź m ie rc z a k .

W  p a ła c u  R a d o liń s k ic h  p r z e 
w id u je  s ię s tw o rz e n ie  n o w o c z e s n e j, 
m u lt im e d ia ln e j w y s ta w y  o  h is to r i i  
Z ie m i J a ro c iń s k ie j o ra z  s a li k o n 
c e r to w e j. P la n u je  s ię  ta k ż e  b u d o w ę  
n o w e g o  a m fite a tru  i in te ra k ty w n e g o , 
m u z y c z n e g o  p la c u  z a b a w . N a  ce le  
d z ia ła ln o ś c i k u ltu ra ln e j z o s ta ły  ju ż  
z a a d a p to w a n e  r u in y  k o ś c io ła  św. 
D u c h a ,  k tó re  je s z c z e  w  ty m  ro k u  
z o s ta n ą  o ś w ie t lo n e .

N o w e g o  n a je m c ę  - w y ło n io n e g o  
w  p rz e ta rg u  -  z ys k a ła  n ie ru c h o m o ś ć  
p o ło ż o n a  m ię d z y  u l.  K a s z ta n o w ą  
a p a ła c e m  R a d o liń s k ic h .  Z o s ta ła  
n im  f i rm a  U s łu g o w o -H a n d lo w a  B i-  
re x  z  J a ro c in a . M a  o n a  w  m ie js c u  
z a b u d o w a ń  g o sp o d a rcz yc h  po s ta w ić  
re s ta u ra c ję  w k o m p o n o w a n ą  w  o to 
czen ie . N ie ru c h o m o ś ć  zn a jd u ją c a  się

p o  le w e j s tro n ie  a le i, k tó ra  p ro w a d z i 
o d  u l .  K a s z ta n o w e j d o  p a ła c u  R a 
d o liń s k ic h , z o s ta ła  o d d a n a  w  n a je m  
n a  3 0  ła t.

-  Zespół pałacowo-parkowy ma 
być miejscem pebiym atrakcji, w któ
rym mieszkańcy gminy będą chcieli 
spędzać czas, odpoczywać, eduko
wać się, uczestniczyć w wydarzeniach 
kulturalnych -  z a p o w ia d a  b u rm is tr z  
A d a m  P a w lic k i.

P la n o w a n e  p r a c e  z w ią z a n e  
z  p a rk ie m  m a ją  b y ć  w y k o n y w a n e  
o d  p rz y s z łe g o  ro k u .  G m in a  z a p o 
w ia d a ,  że b ę d z ie  s ię s ta ra ła  o  p o 
z y s k a n ie  ś ro d k ó w  u n ijn y c h  n a  ic h  
s f in a n s o w a n ie .

ANNA KONIECZNA

BOŻENA 
KUBACKA 
dyrektor Wydziału 
Oświaty Urzędu 
Miejskiego w Jarocinie

Przynajmniej 8 0  drzew kw a lifi
kuje się do uznania za pom niki 
przyrody. Pojedyncze drzewa są 
okazam i bardzo w y ją tk o w y m i 
w  skali kra ju . Zostaną one od
słon ię te  i oznaczone tab liczka 
m i. Powstanie również ścieżka 
edukacyjna.

► Prace rewaloryzacyjne i rewitalizacyjne 
w  parku m iejskim  w  Jarocinie są realizowane 
przy wsparciu finansowym Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w  Poznaniu, który udzielił 8 0  tys. zł 
dotacji. Całe przedsięwzięcie będzie kosztowało 
1 6 6  tys. zł.

► Czynsz dzierżawny budynków znajdujących się w parku m ie j
skim  w  Jarocinie wynosi 5 0 0  zł (netto) na miesiąc. Na adaptację 
zabudowań dzierżawca - firm a Birex ma przeznaczyć ok. 5 min zł 
W okresie 26  miesięcy od daty podpisania um owy z m ożliwością 
przedłużenia term inu o 12 kolejnych miesięcy.
Budynki objęte są opieką W ojewódzkiego Konserwatora Zabytków 
i prowadzenie jak ichko lw iek prac wymaga uzyskania jego zgody.

► POWIAT

Nawet cztery tysiące
P o n a d  32  tys. z ł  w y 

d a ł p o w ia t  ja ro c iń s k i na  
n a g ro d y  f in a n s o w e  d la  
n a u c zy c ie li z  o k a z ji D n ia  
E d u k a c j i  N a r o d o w e j .  
S ta ro s ta  ja ro c iń s k i z d e 
c y d o w a ł o  w y ró ż n ie n iu  
w  te n  s p o s ó b  d z ie w ię 
c iu  p e d a g o g ó w . A ż  cz te 
re c h  p ra c u je  w  Z e s p o le  
S z k ó ł P o n a d g im n a z ja l-  
n y c h  n r  2 w  J a ro c in ie ,  
z  c ze g o  trz e c h  p ia s tu je  
s ta n o w is k a  d y re k to rs k ie . 
S p o ś ró d  k a d ry  k ie ro w 
n ic z e j w y r ó ż n io n a  z o 
s ta ła  ta k ż e  S ła w o m ira  
T o b o ls k a  -  w ic e d y re k 
t o r  P o r a d n i P s y c h o lo 
g ic z n o -P e d a g o g ic z n e j 
w  J a ro c in ie .  (seb)

► N A G R O D ZE N I N A U C ZY C IE LE  
SZK Ó Ł PO W IATO W YC H

ELŻBIETA KAAZ - wicedyrektor ZSP nr 2 
DOROTA GROMADA - wicedyrektor ZSP nr 2 
WITOLD BIERŁA - dyrektor ZSP nr 2 
SŁAWOMIRA TOBOLSKA - wicedyrektor Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej w Jarocinie 
JOANNA GRYGIEL - nauczycielka ZSP-B w Tarcach 
AGATA KLIMASZEWSKA - nauczycielka ZSSp 
EWA STOLECKA - nauczycielka ZSO 
JANUSZ ZWIERZYCKI - nauczyciel ZSP nr 1 
JACEK ADAMCZAK - nauczyciel ZSP nr 2

3 2 . 3 0 0  z f
pula pieniędzy na 
tegoroczne nagrody 
dla nauczycieli

3 . 3 0 0

- 4 . z f
wysokość nagród

O G Ł O S Z E N I E

Promocja
d l a  d z i e c i ,  m ł o d z i e ż y  

i —  i s t u d e n t ó w

t x  - 2 0 %
n a  o p r a w y  o k u l a r o w e !

Sh l RPR°MOQ

E  J A D A N I E  W Z R O K U  

S P R Z E D A Ż  R A T A L N A

V l S I O N  O P T Y K
teL62 505 27 00

63-200Jarocin, ul. Wyszyńskiego 4
(w e jśc ie  o d  ul. G o łę b ie j o b o k  k in a „E ch o ")

http://www.jarocinska.pl
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P r z e p r o s i ł  s y n a  o f i a r y  w y p a d k u

J  Na karę 1 roku w zawieszeniu na trzy lata został skazany 47-letni Jarosław W. Mężczyzna był 
oskarżony o nieumyślne spowodowanie wypadku śmiertelnego, w którym zginął mieszkaniec gminy 
Jaraczewo. Sprawca tragedii przeprosił rodzinę ofiaiy na sądowym korytarzu, po ogłoszeniu wyroku.

Zakaz zatrzymywania 
i postoju na dwa dni

W  z w ią z k u  ze z b liż a ją c y m  się 1 l is to 
p a d a  n a  a l. N ie p o d le g ło ś c i w  J a ro c in ie
- o d  w ia d u k tó w  k o le jo w y c h  d o  s k rz y ż o 
w a n ia  z  u l. P o w s ta ń c ó w  W ie lk o p o ls k ic h  
b ę d z ie  o b o w ią z y w a ł z a k a z  z a tr z y m y w a 
n ia  i  p o s to ju .

Z m ia n y  z o s ta n ą  w p ro w a d z o n e  n a  
o k re s  o d  p o n ie d z ia łk u  31 p a ź d z ie rn ik a
- o d  g o d z . 6 .0 0  d o  ś ro d y  2 l is to p a d a  d o
g o d z . 6 .0 0 . (era)

W I E Ś C I
K R Y M I N A L N E

J  Jechali pod wpływem
1,5 p rom ila  alkoholu w  organ izm ie m ia ł Ryszard 
M . z gm . Jaroc in . N ietrzeźw ego m o to ro w erzy 
stę za trzym ano na k ra jow e j „1 2 ”  w  B rzostow ie  
w  środę po  p o łu d n iu .

O rz e c z e n ie  d o ty c z y  w y p a d k u  z  l ip c a  u b ie 
g łe g o  ro k u .  N a  k ra jo w e j „ 1 2 ”  z d e rz y ły  s ię  t r z y  
a u ta . J a k  u s ta l i l i  ś led czy , k ie ru ją c y  o p le m  v e c trą  
4 7 - le tn i  J a ro s ła w  W . n ie  z a c h o w a ł n a le ż y te j 
o d le g ło ś c i o d  p o p rz e d z a ją c e g o  g o  f ia ta  u n o  
i  u d e rz y ł w  je g o  ty ł ,  g d y  ja d ą c y  n im  6 7 - la te k  
z  g m in y  J a ra c z e w o  s y g n a liz o w a ł z a m ia r  s k rę tu  
w  le w o . W  w y n ik u  u d e rz e n ia  s a m o c h ó d  z o s ta ł 
z e p c h n ię ty  n a  p rz e c iw le g ły  p a s  ru c h u  w p ro s t  
p o d  n a d je ż d ż a ją c y  s a m o c h ó d  d o s ta w cz y . K ie ru 
ją c y  f ia te m  p o n ió s ł ś m ie rć  n a  m ie js c u  z d a rz e n ia . 
W  tra k c ie  ś le d z tw a  u s ta lo n o ,  że  o p e l v e c tra  b y ł  
n ie s p ra w n y  te c h n ic z n ie  w  c h w i l i  z d a r z e n ia ,  
g d y ż  m ia ł  z a ło ż o n e  n a  p r z e d n ie j o s i  o p o n y  
o  ró ż n e j w ie lk o ś c i. W e d łu g  o p in i i  b ie g ły c h  m ia ło  
to  b e z p o ś re d n i w p ły w  n a  p rz e b ie g  i s p ra w n o ś ć  
h a m o w a n ia .

O s k a r ż o n y  m ie s z k a n ie c  R a w ic z a  s ta n ą ł 
p rz e d  ja r o c iń s k im  s ą d e m . 4 7 - la te k  z ło ż y ł  w y 
ja ś n ie n ia  w  c h a ra k te rz e  p o d e jrz a n e g o  w  d n iu

w y p a d k u  - 1 3  l ip c a  2 0 1 5  r. W  p ó ź n ie js z y m  p o 
s tę p o w a n iu  o d m a w ia !  s k ła d a n ia  z e z n a ń . P rz e d  
s ą d e m  p r z y z n a ł s ię  d o  s ta w ia n y c h  z a rz u tó w .

S ę d z ia  p ro w a d z ą c y  ro z p ra w ę , p y ta ł z  ja k ie g o  
p o w o d u  z a ło ż y ł w  s a m o c h o d z ie  o p o n ę  o  in n y m  
ro z m ia rz e ?  -  Przednie prawe koło zmieniłem z po
wodu jego awarii -zeszło powietrze. Około godziny
8.00 wyjechałem z Rawicza. Za Gostyniem miałem 
awarię. Miałem takie koło zapasowe w pojeździe 
od momentu jego zakupu. Chciałem dojechać do 
zakładu wulkanizacyjnego w Jarocinie, bo to jest 
pierwsza większa miejscowość i tam zmienić koło 
- w y ja ś n ia ł J a ro s ła w  W.

O b ro ń c a  o s k a rż o n e g o  w n io s k o w a ł o  w y 
d a n ie  w y ro k u  b e z  p rz e p ro w a d z e n ia  ro z p ra w y . 
Z a p r o p o n o w a ł k a rę  1 ro k u  w ię z ie n ia  w  z a w ie 
s z e n iu  n a  3 la ta ,  r o c z n y  z a k a z  p r o w a d z e n ia  
p o ja z d ó w  i n a w ią z k ę  n a  rz e c z  r o d z in y  o f ia r y  
w  w y s o k o ś c i 5 ty s . z ł.  R o d z in a  n ie ż y ją c e g o  
6 7 - la tk a  a n i p r o k u r a tu r a  n ie  s p r z e c iw i l i  s ię  z a 

p ro p o n o w a n e j k a rze . S ąd  o rz e k ł ją  w  w ys o k o ś c i 
p o d a n e j p rz e z  a d w o k a ta . - Materiał dowodowy 
pozwala przyjąć, że oskarżony nie zachował nale
żytej odległości od poprzedzającego go fiata uno. 
Nie budzi wątpliwości, że poruszał się niespraw
nym technicznie pojazdem, miał zamontowane 
na kołach osi przedniej opony o różnej wielkości 
i wzorze bieżnika. Wówczas panowały trudne 
warunki atmosferyczne, było mokro, podał dość 
intensywnie deszcz, jezdnia na tym odcinku miała 
koleiny. Jak te okoliczności weźmie się pod uwagę, 
to ta niesprawność techniczna pojazdu, gdy podjęte 
zostało awaryjne hamowanie, mogła mieć wpływ 
na przebieg zdarzenia - m ó w ił  s ę d z ia  B o g d a n  
U d z ik .  W s k a z a ł,  że  z a c h o w a n ie  n a le ż y te g o  
o d s tę p u  o d  p o ja z d u  p o p rz e d z a ją c e g o  p o z w a la  
w  o d p o w ie d n im  c z a s ie  w ła ś c iw ie  z a re a g o w a ć .

J u ż  p o  o g ło s z e n iu  w y r o k u  i p o  w y jś c iu  
z  s a li  r o z p r a w  J a r o s ła w  W . p r z e p r o s i ł  s y n a  
o f ia r y  w y p a d k u .  (era)

2,3 p ro m ila  a lko h o lu  s tw ie rd zo n o  w  o rg a n i
zm ie  M ieczys ław a M . z gm . K o t lin . P ijanego 
m otorowerzystę skontro low ano 17 października 
w  Tw ardow ie .

J  Kierował wbrew sądowemu 
zakazowi

17 pa ździe rn ika  na u l. G o lsk ie j w  Jaraczewie 
po lic janc i za trzym a li do  ko n tro li k ierowcę opla. 
33-latek z gm iny  Jaraczewo jechał au tem  p o m i
m o sądowego zakazu prow adzen ia  po jazdów .

1  Po uderzeniu od ciągnika 
odpadło koło

D o  g roźn ie  w yg ląda jącego zdarzen ia  do sz ło  
w  sobotę na ul. Sw. D ucha w  Jarocin ie. Jak usta
li ła  po lic ja , k ie ru jący  da iha tsu  nie dostosow a ł 
prędkości d o  panu jących w a ru nkó w  i  uderzy ł 
w  ty lne  k o lo  skręcającego w  lew o c iągn ika  ro l
niczego m a rk i Ze tor. Sita uderzenia by ła  duża. 
O d  tra k to ra  o d p a d ło  ko lo , a sam ochód zosta ł 
m o cn o  uszkodzony. N a  szczęście n iko m u  nic 
się nie sta ło .

J  Kolizje z mandatami '
21 paźd z ie rn ika  na ul. Parkow ej w  Ja roc in ie  
obywatel U kra iny cofając volkswagenem uderzył 
w  zaparkow ane aud i. Spraw ca zos ta ł ukarany 
m andatem .

Tak sam o zakończy ła  się sobo tn ia  s tłuczka na 
u l. Ja roc ińsk ie j w  C ielczy. M ieszkanka gm in y  
Ja roc in  k ie ru jąca fo rdem  na skrzyżow an iu  ul. 
S łow ikow e j z Jaroc ińską w  czasie m ija n ia  d o 
prow adz iła  do  bocznego zderzenia z renaultem . 
Spraw czyn ię ukarano  m andatem .

W  sobotę na ul. Kasztanow ej w  Rusku m ieszka
niec gm in y  Jaraczewo jadący  nissanem prim erą 
nie  zachow a ł bezpiecznej od leg łośc i i  w jecha ł 
w  ty l fia ta  seicento. K ie row ca nissana dosta ł 
m andat.

N a  strachu, uszkodzonych po jazdach i m anda
cie ka rnym  zakończy ła  się czw artkow a ko liz ja  
w  Żerkow ie . K raksa m ia ła  m iejsce na skrzy
ż o w a n iu  w  o k o lic y  s ta c ji p a liw . - Kierujący 
golfem jechał od Jarocina i z lewej strony z uli
cy podporządkowanej wyjechał mu prowadzący 
busa marki Mercedes. Doszło do zderzenia obu 
pojazdów - m ó w i m l. asp. Agn ieszka Zaw orska, 
rzecznik  prasow y K om en dy  P ow ia tow e j P o lic ji 
w  Jarocinie. Sprawca zdarzenia, mieszkaniec po 
w ia tu  pleszewskiego, został ukarany m andatem .

19 p a ździe rn ika  na zjeździe z  k ra jow e j „1 2 ”  na 
drogę w  k ierunku Noskowa mieszkanka pow iatu 
średzkiego k ieru jąca op lem , w ykonu jąc  n iep ra 
w id ło w o  m anew r wyprzedzania, d o p ro w a dz iła  
d o  zderzen ia  z seatem Teonem. S praw czyn ię  
ukarano m andatem .

18 pa źd z ie rn ika  w  Z a le s iu  na sk rzyżow an iu  
z d rogą  B rzostów  - Zalesie jadąca  op lem  corsą 
od strony G óry  nie ustąpiła pierwszeństwa prze
ja zd u  i d o p ro w a d z iła  d o  zderzen ia ze scanią. 
N ieo s trożną  m ieszkankę gm in y  N ow e M ia s to  
ukarano m andatem .

(era)

K o z i o ł k o w a ł a*

w  d r o d z e  d o  l e k a r z a
J a d ą c a  o p le m  c o rs ą  z a 

s ła b ła  z a  k ie ro w n ic ą  p o ja z d u .
D o  z d a rz e n ia  d o s z ło  n a  

d ro d z e  J a ro c in  - B a c h o rz e w  
w  p o n ie d z ia łe k  p rz e d  p o łu 
d n ie m . -  Jechałem za tą pa
nią. Zjechała lekko w lewo, 
a potem w prawo. „Załapała ” 
pobocze, po czym koziołkowa
ła - o p o w ia d a  je d e n  ze ś w ia d 
k ó w . S a m o c h ó d  w p a d ł  n a  
p r z e c iw le g łą  s t ro n ę  je z d n i.  
-  Zatrzymałem się. Podbiegłem 
do auta. Zatrzymałem jeszcze 
jeden pojazd. Jego kierowca 
zadzwonił po policję i straż po
żarną. Ja w tym czasie pomo
głem tej pani wysiąść z auta, 
bo ona już wychodziła przez

wybitą szybę. Zaprowadziłem 
ją do swojego samochodu 
i czekaliśmy na służby -  k o n 
ty n u u je  m ę ż c z y z n a .

N a  m ie js c e  p r z y je c h a 
ła  k a re tk a  p o g o to w ia ,  k tó ra  
p r z e w io z ła  3 6 - Ie tn ią  m ie s z 
ka n kę  g m in y  J a ro c in  d o  s z p i
ta la  n a  b a d a n ia .  - Jadąca 
oplem zasłabła za kierowni
cą, po czym zjechała do rowu 
-  m ó w i m ł.  a s p . A g n ie s z k a  
Z a w o rs k a , rz e c z n ik  p ra s o w y  
K o m e n d y  P o w ia to w e j P o l ic j i  
w  J a ro c in ie . P o lic ja  o d s tą p iła  
o d  u k a ra n ia  3 6 - la tk i m a n d a 
te m . N ie o f ic ja ln ie  w ia d o m o , 
że  k o b ie ta  je c h a ła  d o  le ka rza .

(era)

Skradta pieniądze z konta. 
Poszukuje jej policja

P o l ic ja  p u b l ik u je  w iz e ru n e k  
k o b ie ty  p o d e jrz a n e j o  d o k o n a n ie  
k ra d z ie ż y  p ie n ię d z y  z  k o n ta .

D o c h o d z e n ie  w  te j s p ra w ie  
p ro w a d z ą  p o lic ja n c i ja ro c iń s k ie g o  
w y d z ia łu  k iy m in a ln e g o . F u n kc jo n a 
r iu sz e  p ro s z ą  o  p o m o c  w  u s ta le n iu  
to ż s a m o ś c i k o b ie ty  p o d e jrz e w a n e j 
o  k ra d z ie ż  z a  p o m o c ą  k a r ty  b a n 
k o m a to w e j.  -  Nieznana kobieta, 
wchodząc w posiadanie karty ban
komatowej należącej do mieszkan
ki powiatu gostyńskiego oraz PIN- 
-u do niej, dokonała wypłaty pieniędzy 
z konta w kwocie 850zł. Kobieta wy

płacająca pieniądze na id. Kościuszki 
w Jarocinie została zarejestrowana na 
monitoringu bankowym -  in fo rm u je  
m ł. asp. A gn ie szka  Z a w o rska , rzecz
n ik  p ra s o w y  K o m e n d y  P o w ia to w e j 
P o lic ji w  J a ro c in ie .

D o  k ra d z ie ż y  d o s z ło  7 p a ź 
d z ie rn ik a  o  g o d z . 10.42. N ie  w ia 
d o m o , w  ja k i  sp o s ó b  p o d e jrz e w a n a  
o  k ra d z ie ż  z d o b y ła  ka rtę  m ie szka n k i 
p o w ia tu  gos tyńsk ieg o . O so by , k tó re  
r o z p o z n a ją  k o b ie tę , p ro s z o n e  są 
o  k o n ta k t z  p o lic ją  p o d  n u m e ra m i 
(6 2 ) 7 4 9 -8 2 -8 4 , (6 2 ) 7 4 9 -8 2 -0 0  lu b  
99 7 , (era)

Sześć z a s tę p ó w  s tra ż y  g a s iło  p o ż a r  b u d y n k u  
g o sp o d a rcz e g o  w  S z y p ło w ie  (g m . N o w e  M ia s to ) .

Z g ło s z e n ie  d o ta r ło  w  p ią te k  o k o ło  16 .30. 
W  p o c z ą tk o w e j fa z ie  d o  d z ia ła ń  ra to w n ic z y c h  
s k ie r o w a n o  z a s tę p  ja r o c iń s k ic h  s tra ż a k ó w . 
- W chwili przybycia pierwszych zastępów ogniem

był objęty cały dach, który uległ całkowitemu spale
niu - m ó w i m l. b ry g . B o g u s ła w  P o d g ó rs k i, o f ic e r  
p ra s o w y  P S P  w  Ś ro d z ie  W ie lk o p o ls k ie j.

R a to w n ic y  p o  o p a n o w a n iu  p ło m ie n i w y k o 
n a l i  n ie z b ę d n e  p ra c e  ro z b ió rk o w e . K ilk a n a ś c ie  
la t  te m u  c z ę ś c io w o  s p a lo n y  b u d y n e k  b y l w y 

k o rz y s ty w a n y  d o  h o d o w l i o w ie c . A k tu a ln ie  s ta ł 
p u s ty . P rz y p u s z c z a ln ą  p rz y c z y n ą  p o ż a ru  b y ło  
z a p ró s z e n ie  o g n ia  p rz e z  n ie z n a n ą  oso b ę .

O p ró c z  s tra ż a k ó w  z P S P  J a ro c in  w  a k c ji 
u c z e s tn ic z y ły  trz y  z a s tę p y  J R G  ze Ś ro d o w y  W ie l
k o p o ls k ie j o ra z  O S P  K lę k a  i N o w e  M ia s to ,  (era)

http://www.jarocinska.pl
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► JARACZEWO

Z wadliwymi 
krzesłami 
wystąpią na 
drogą prawną

W a d l iw e  k r z e s ła ,  k t ó r e  
z n a jd u ją  s ię  w  ś w ie t l ic y  w ie j
sk ie j w  R u s ku , z o s ta n ą  w  k o ń c u  
w y m ie n io n e  n a  n o w e . T e m a t 
c ią g n ie  s ię  ju ż  o d  d łu ż s z e g o  
c z a s u , w y w o ła n y  z o s ta ł ta k ż e  
p o d c z a s  o s ta tn ie j  s e s ji r a d y  
g m in y .  W ic e p rz e w o d n ic z ą c y  
R o m a n  M a tu s z a k  o d c z y t a ł  
s p e c ja ln y  l i s t  r a d y  s o łe c k ie j 
w  te j s p ra w ie . -  W chwili obec
nej, na 150 krzeseł 30 sztukjest 
już uszkodzonych w sposób wy
kluczający ich naprawę. To za
graża bezpieczeństwu użytkow
ników. Problem zgłaszaliśmy 
już w chwili oddania świetlicy 
do użytku - c z y ta ł ra jc a .

C o  n a  to  w ła d z e  g m in y ?  
B u r m is t r z  D a r iu s z  S t r u g a ła  
p rz y z n a je , że  s ie d z e n ia  są, m ó 
w ią c  w p ro s t ,  k ie p s k ie j ja k o ś c i.
-  Nie wiem, z czego to wynika, 
w przypadku innych świetlic nie 
mieliśmy takich problemów, 
choć zawsze zamawialiśmy 
krzesła od tego samego produ
centa - o p o w ia d a  w ło d a rz .  Z a 
z n a c z a  je d n o c z e ś n ie , że  w c z e 
ś n ie j p o d ję to  ju ż  w  te j s p ra w ie  
l ic z n e  in te rw e n c je . W  z w ią z k u  
z  ty m , że s p ra w a  d o  d z iś  n ie  
z o s ta ła  je d n a k  r o z w ią z a n a ,  
w ła d z e  J a ra c z e w a  z d e c y d o 
w a ły  s ię  w  k o ń c u  w y s tą p ić  n a  
d ro g ę  p ra w n ą . -  Ludzie mają 
oczywiście rację, dlatego nasz 
radca przygotowuje odpowiednie 
pismo do wykonawcy. Skoro nie 
można sprawy załatwić polu
bownie, to jesteśmy zmuszeni 
do takiego ruchu - k o m e n tu je  
S tru g a ła . J a k  d o d a je , p ro b le m  
p o w in ie n  z o s ta ć  r o z w ią z a n y  
n a  p o c z ą tk u  p rz y s z łe g o  r o k u .
-  W razie czego mamy także cały 
czas kaucję w wysokości 30 tys. 
zł, jeśli więc wykonawca nie do
kona tej wymiany, to kaucji nie 
zwrócimy i z tych pieniędzy za
kupimy krzesła - z a z n a c z a .

O s o b n y m  p ro b le m e m  je s t  
te ż  k w e s t ia  z a m o n to w a n ia  
w  ś w ie t l ic y  n o w e g o  l ic z n ik a  
p rą d u ,  z  ta r y fą  w e e k e n d o w ą . 
J a k  z a z n a c z a ją  w  s w o im  liś c ie  
d o  w ła d z  m ie s z k a ń c y  R u s k a , 
p ro b le m  b y ł z g ła s z a n y  ju ż  o d  
p o ło w y  2 0 1 5  r o k u .  C h o d z i  
p o  p ro s tu  o  to ,  b y  z m n ie js z y ć  
w y d a tk i n a  e n e rg ię . W ic e b u r 
m is trz ,  S ta n is ła w  A n d rz e jc z a k , 
o d p o w ia d a ,  że  te n  p r o b le m  
ta kż e  b y ł ju ż  z g ła s z a n y  d o  w y 
k o n a w c y .

(jan)

Zapomniałeś 
dodać swoje 
ogłoszenie?
T eraz z ro b is z  
to  on lin ę!

NOWE MIASTO

-  Prowadzone są rozmowy z gmi
ną Jarocin w kwestii przyszłości, jeżeli 
chodzi o gospodarkę wodno-ściekową. 
Wobec zwiększonego zapotrzebowa
nia na wodę i zrzutem większej ilości 
ścieków musimy podjąć konkretne in
westycje - m ó w i A le k s a n d e r  P o d e 
m s k i. W ią ż e  s ię to  z  r o z b u d o w ą  f i rm y  
„ P h y to p h a r m ” , a le  ró w n ie ż  z a g o s p o 
d a ro w a n ie m  ś c ie k ó w  k o m u n a ln y c h .  
W  g rę  w c h o d z i  b u d o w a  k o le k to r a  
t ło c z n e g o  w  k ie ru n k u  C ie lc z y  -  re a li
z a c ja  i  f in a n s o w a n ie  b y ła b y  p o  s t r o 
n ie  P r z e d s ię b io r s tw a  W o d o c ią g ó w  
i K a n a l iz a c j i  w  J a ro c in ie .  K o le k to r  
i  p rz e p o m p o w n ia  b y ły b y  w y b u d o w a n e  
ju ż  p e rsp e k ty w ic z n ie  - p o d  e w e n tu a ln e  
p o d łą c z e n ie  ś c ie k ó w  z  N o w e g o  M ia 
s ta . R o z w a ż a n a  je s t  ró w n ie ż  k w e s tia  
r o z b u d o w y  is tn ie ją c e j o c z y s z c z a ln i 
w  C h o c ic z y .

T e m a t w ra c a  n a  k o le jn y c h  p o s ie 
d z e n ia c h  ra d y . P rz y łą c z e n ie  s ię  d o  
s ie c i w  g m in ie  J a ro c in  b u d z i w ą tp l i 
w o ś c i.  -  To będzie bolało. Trzeba ludzi 
przyzwyczaić - p rz e k o n y w a ł n a  o s ta t 
n ie j k o m is j i  r a d n y  M a re k  M r o z iń s k i .  
P o d k re ś l i ł,  że  te ra z  część  m ie s z k a ń 
c ó w  m a  p ro b le m  z p ła c e n ie m  za  w o d ę , 
c h o c ia ż  s ta w ka  n ie  je s t w y s o k a  - w y n o 
s i 3 z ł. A p e lo w a ł,  b y  p rz e k a lk u lo w a ć , 
c z y  le p ie j b u d o w a ć  je d n ą ,  p o rz ą d n ą  
o c z y s z c z a ln ię  u  s ieb ie , c z y  le p ie j p o d 
łą c z y ć  s ię  d o  g m in y  J a ro c in .  -  Żadna 
spółka w okolicy typu wodociągi, kana
lizacja, nie przynosi strat, tylko zyski. Są 
nastawieni na taką działalność, że nie

Duża zagrycha 
dla wszystkich

teresie firmy, mamy rozbijać gminę? 
(...) Dla mnie to jest duża zagrycha. 
R a d n a  t łu m a c z y ła ,  że  g m in ę  ta k  c z y  
s ia k  c z e k a  r o z b u d o w a  o c z y s z c z a ln i 
w  C h o c ic z y . - Od najdroższych rzeczy 
nie uciekniemy, czyli od dokumentacji, 
tych początkowych spraw. Najgorzej jest 
ruszyć z budową. Potem, czy się zrobi 
jeden kolektor, czy drugi, czy się wybu
duje sześć pokoi czy osiem - to już nie 
jest aż taka różnica - d o d a ła  A g n ie s z k a

1  Problem oczyszczania ścieków jak bumerang wraca 
na kolejne posiedzenia nowomiejskiej rady. Jakie plany 
ma wójt, co na to radni?

będą dopłacać. A jeżeli gmina podpisze 
untowę, nie będzie tłumaczenia, że indy
widualny nie zapłacił, tylko że gmina nie 
zapłaciła. I staniemy przed problemem, 
że będziemy musieli non stop dopłacać 
do tej kanalizacji, za którą ludzie nie 
będą płacili - m ó w i ł  M r o z iń s k i .  -  Ja 
tego nie widzę w  różowych kolorach. 
(...) To jest problem do przemyślenia
- czy lepiej jest robić większą oczysz
czalnię w  Chociczy i przepchnąć tam 
wszystko z całej gminy ? Okaże się, że 
za 10 czy 15 lat my będziemy na swoim 
i ludzie będą mieli ścieki za 4 czy za 
5 zł, a nie po 10 zł- Trzeba pomyśleć
- wchodzić w układ z Jarocinem czy 
wybudować nową, porządną i połączyć

wszystkie w jedną.
Z a n ie p o k o je n ia  n ie  u k r y w a ła  

ra d n a  A g n ie s z k a  K r ó l .  -  Ja jestem 
troszkę porażona tym pomysłem. Mamy 
problem już w tej chwili z wodą. Część 
mieszkańców płaci za wodę z Książa 
i jest niepotrzebny chaos. To samo bę
dzie za chwilę. Pół gminy może płacić 
za ścieki 9 zł, a połowa -6 zł. To będzie 
dysonans. Nie wiem, czy to ogarniemy 
- m ó w iła .  -  Boję się, że Nowe Miasto 
i Klęka będą sztucznie ciągnięte do 
Cielczy z tego powodu, że musi być 
to przyłącze robione do „Phytophar- 
mu” - z całym szacunkiem dla „Phy- 
topharmu ", Takie mam obawy i tak mi 
też ludzie mówią. Dlaczego my, w in-

AGNIESZKA 
KRÓL
Ja jestem troszkę 
porażona tym po
mysłem. Mamy 
problem już w tej 
chwili z wodą.
Część mieszkańców płaci za wodę 
z Książa i jest niepotrzebny chaos. 
To samo będzie za chwilę. Pół 
gminy może płacić za ścieki 9 zł, 
a połowa - 6 zł.

MAREK 
MROZIŃSKI
Trzeba pomy
śleć - wchodzić 
w układ z Jaro- |]| 
cinem czy wy- ehI 
budować nową, 
porządną oczyszczalnię i połączyć 
wszystkie w jedną.

► ŻERKÓW

G m i n a  o d z i e d z i c z y ł a  d ł u g  i  s p r z e d a j e  r u d e r ę

Ż e rk o w s c y  ra d n i o t r z y m a l i p r o 
je k t  u c h w a ły  w  s p ra w ie  s p rz e d a ż y  
n ie ru c h o m o ś c i w  L g o w ie  i D o b ie s z -  
c z y ź n ie . O k a z a ło  s ię , że  p ie rw s z y  
z  o b ie k tó w  - d o m  m ie s z k a ln y  z  b u 
d y n k a m i g o s p o d a rc z y m i -  n a le ż y  d o  
g m in y  ty lk o  w  5 /8 . -  To jest budynek, 
który przeszedł na naszą własność, ale 
wraz z długami. Według przepisów’, jeśli 
nie nui spadkobierców, to ostatnią in- 
stancjąjest gmina, która musi to prze
jąć. My chcemy nasze udziały sprzedać, 
żeby oddać pieniądze wierzycielowi.

W każdym razie była to własność jed
nego z naszych mieszkańców’ - w y ja ś n ił 
b u rm is tr z  Jace k  J ę d ra sz cz yk . S ekre 
ta rz  M ic h a ł S u rm a  p o in fo rm o w a ł,  
że  w  ty m  p rz y p a d k u  k o n ie c z n e  b y ło  
w yk o n a n ie  sp isu  in w e n ta rz a  i  w yceny. 
W a rto ś ć  n ie ru c h o m o ś c i z o s ta ła  o k re 
ś lo n a  n a  100 tys. z ł, a  g m in n e  u d z ia ły  
n a  o k . 6 0  tys. z ł. -Ado spłaty na dzień 
dzisiejszy mamy 55 tysięcy. Jest o tyle 
dobrze, że po zmianie ustawy, nawet je
śli odziedziczylibyśmy dług w  wysokości 
300 tysięcy, to i tak odpowiadalibyśmy

do wysokości tych 60 tysięcy - d o d a ł 
u rz ę d n ik . B u rm is tr z  o c e n ił,  że s p ra 
w a  je s t  s k o m p lik o w a n a , p o n ie w a ż  
w  b u d y n k u  z a m ie s z k u je  p ra c o w n ik  
u rz ę d u . - On nie ma z nami untowy, 
bo nie byliśmy do tej pory właścicie
lem tego budynku. Jeśli więc będzie 
przetarg, to musi być nieograniczony. 
Może się zdarzyć, że ktoś go przebije 
i kupi dom z lokatorem. A potem ten 
człowiek przyjdzie po mieszkanie do 
gminy - t łu m a c z y ł J ę d ra sz cz yk .

D ru g a  z  n ie ru c h o m o ś c i p o ło ż o 

n a  je s t w  D o b ie s z c z y ź n ie  i  w  c a ło ś c i 
n a le ż y  d o  g m in y  Ż e rk ó w . B u d y n e k  
m ie s z k a ln y  z n a jd u ją c y  się w  p o b liż u  
d o m u  s ió s t r  s a le z ja n e k  n ie  n a d a je  
s ię je d n a k  d o  u ż y tk u . -  To jest taka 
rudera, która straszy. Ale powiem, że 
w tym wypadku to jest plus. Gdyby to 
był równy plac, to tam by nie można 
nic zrobić, bo mamy wiatraki, które 
obejmują swoim zasięgiem ten teren 
i budować nowego budynku mieszkal
nego nie wolno. Ale wolno remontować 
- w y ja ś n ił b u rm is tr z .  (is)

------------------  O G Ł O S Z E N I A

Jarocin, Rynek 14 
tel. (62) 747-27-16

czynne:
pn-pt 8.00 do 19.00 
sobota 9.00 do 14.00

S a l o n
optyczny

J A R O C IN  
u l .  W r o c ł a w s k a  2 2  

t e l .  6 2  5 0 5  2 0  4 6
pn. -  p t. 1 0 .0 0 -1 8 .0 0  

so b o ta  9 .0 0 -1 3 .0 0
WEJŚCIE OD BlERDONKI

WIEKTWÓJ - -z !z ,=rabat
o wartości too zł

KUPON 1 mk* p
rabatow y

• p r o m o c j a  d o t y c z y
W Y B R A N Y C H  O P R A W

^  .

SPRZEDAŻ
RATALNA

BEZPŁATNE BADANIE WZROKU
przy zakupie oku la ró w

http://www.jarocinska.pl
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TUTAJ UZYSKASZ BEZPŁATNE INFORMACJE

Główny Punkt Informacyjny 
Funduszy Europejskich w Poznaniu

61-714 Poznań, al. Niepodległości 34 
.  Godziny pracy: pon. 7.30-18,00 

wt.-pt. 7.30-15.30 
Telefony do konsultantów:

(61) 626 61 93,(61) 626 61 92, (61) 62661 90

Lokalny Punkt Informacyjny 
Funduszy Europejskich w Kaliszu

62-800 Kalisz, ul. Rumińskiego 2 
Godziny pracy: pon. 8.00-18.00 

wt.-pt. 8.00-16.00 
Telefony do konsultantów:

(62) 595 69 47,(62) 766 40 22

Lokalny Punkt Informacyjny 
Funduszy Europejskich w Koninie

62-510 Konin, ul. Zakładowa 4 
Godziny pracy: pon. 7.00-17.00 

wt.-pt. 7.30-15.30 
Telefony do konsultantów:

(63) 240 85 35, (63) 249 31 02

Lokalny Punkt Informacyjny 
Funduszy Europejskich w Lesznie

64-100 Leszno, pl. Tadeusza Kościuszki 4b 
Godziny pracy: pon. 8.00-18.00 

wt.-pt. 7.00-15.00 
Telefony do konsultantów:

(65) 529 68 06, (65) 525 69 66

Lokalny Punkt Informacyjny 
Funduszy Europejskich w Pile

64-920 Pita, ul. Grunwaldzka 2 
Godziny pracy: pon. 7.00-17.00, 

wt.-pt. 7.00-15.00 
Telefony do konsultantów:

(61) 650 62 33,(61) 650 62 35

Lokalny Punkt Informacyjny 
Funduszy Europejskich w Nowym Tomyślu

64-300 Nowy Tomyśl, ul. Poznańska 33 
Godziny pracy: pon. 7.30-17.30 

wt-pt 7.30-15.30 
Telefony do konsultantów:

(61) 650 63 71,(61) 650 63 72

► FUNDUSZE EUROPEJSKIE NA AKTYWIZACJĘ SPOŁECZNĄ

M o g ą  l i c z y ć  n a  w s p a r c i e
Siedzą w domu z poczuciem, że są gorsi, niewiele potrafią i niewiele mogą zdziałać dla siebie, swoich bliskich czy otoczenia. Potrzebują wsparcia, 
wskazania możliwości rozwoju. Fundusze Europejskie przeznaczane są również dla takich osób, na takie działania, w ramach aktywizacji społecznej.

Członkinie Stowarzyszenia Chorych na Stwardnienie 
Rozsiane integrowały się m.in. podczas zajęć 
artystycznych

Członkowie Stowarzyszenia Osób Upośledzonych 
Umysłowo podczas zajęć z kontroli emocji

Jedną z form aktywizacji zawodowej stanowią 
praktyki w podmiocie ekonomii społecznej - na 
zdjęciu: w spółdzielni socjalnej „Kamerdyner"

Z Funduszy Europejskich sfinansowany 
został w ramach Aktywizacji Społecznej m-in' 
kurs opiekuna terenów zielonych

N a  w s p a rc ie  m o g ą  l ic z y ć  o s o b y  
s ta rs ze , ro d z in y , o s o b y  n ie s a m o d z ie l
ne , z  n ie p e łn o s p ra w n o ś c ią , w y k lu c z o n e  
lu b  z a g ro ż o n e  w yk lu c z e n ie m .

O s o b y  w y k lu c z o n e  s p o łe c z n ie  to  
c i, k tó rz y  ze w z g lę d u  n a  s w o ją  n ie p e ł
n o s p ra w n o ś ć , c h o ro b ę , s y tu a c ję  lo s o 
w ą  czy  d łu g o trw a le  b e z ro b o c ie  z n a le ź li 
s ię w  ta k im  p o ło ż e n iu , że n ie  p o z w a la  
im  to  n a  s a m o d z ie ln e  fu n k c jo n o w a n ie  
w  ś ro d o w is k u . W y m a g a ją  w sp a rc ia , p o 
k ie ro w a n ia . -  Chodzi o to, by np. znalazły 
pracę, uzyskały pomoc w instytucji pomocy 
społecznej, ale także, by poczucie osamot
nienia i wykluczenia nie pogłębiało się. By 
przełamać to poczucie, pokazać, że można 
wyjść z trudnej sytuacji, warto trafić do 
odpowiedniej instytucji czy odpowiedniej 
organizacji pozarządowej - tłu m a cz y  M ir o 
s ła w  S o b k o w ia k , d y re k to r  P o w ia to w e g o  
C e n tru m  P o m o c y  R o d z in ie  w  G o s ty n iu .

Żeby nie być ciężarem
O s o b y  z a g ro ż o n e  w y k lu c z e n ie m  

s p o łe c z n y m  l o  s ze rs zy  k rą g  -  k ró tk o 
t rw a le  b e z ro b o tn i,  a  ta k ż e  c i,  k tó r y m  
a k u ra t p o g a rsz a  się s y tu a c ja  z d ro w o tn a , 
w  z w ią z k u  z  ty m  m o g ą  s tra c ić  p ra c ę  
lu b  w ła ś n ie  ją  tra cą . N ie  w ia d o m o , czy  
z n a jd ą  s ię p o n o w n ie  na  ry n k u  p rą cy , 
c zy  b ę d ą  fu n k c jo n o w a ć  s p o łe c zn ie  ta k , 
żeby  n ie  b y ć  c ię ż a re m  d la  in n y c h , ta k im , 
k tó ry  s p o w o d u je , że n a jb liż s i p rz e s ta n ą  
się n im i o p ie k o w a ć . C h o d z i o  to ,  żeby  
z n a le źć  so b ie  m ie jsce  w  sp o łe cze ń s tw ie , 
w  s w o im  n a jb liż s z y m  ś ro d o w is k u . N p .

o p ie k o w a ć  się d z ie ć m i, z a d b a ć  p o d  n ie 
o b e c n o ś ć  b l is k ic h  o  d o m  c z y  c h o ć b y  
u m ie ć  z a ła tw ia ć  sw o je  b ieżące  s p ra w y  
bez  a n g a ż o w a n ia  ro d z in y .

Z a g ro ż e n i w y k lu c z e n ie m  to  te ż  c i, 
k tó rz y  p o p a d a ją  w  k o n f l ik t  z p ra w e m , 
w y c h o w u ją  się w  n ie w ła ś c iw y c h  w a ru n 
kach, w ch o d zą  w łaśn ie  w  do ro s ło ść , a nie  
d o  k o ń c a  są p rz y g o to w a n i d o  te g o , żeby 
w  n ie j fu n k c jo n o w a ć . -  W tej grupie są 
dzieci, które wychowywały się w pieczy 
zastępczej czy w domach dziecka. Rzadko 
się zdarza, żeby rodziny biologiczne, które 
ich nie wychowały - bo nie mogły, z różnych 
powodów - teraz pomogły im na starcie, 
bo one same sobie najczęściej tmdal nie 
radzą - p o d k re ś la  M iro s ła w  S o b ko w ia k .

Warto zwrócić uwagę 
na dzieci

J e ś li c h o d z i o  w y k lu c z e n ie  czy  za 
g ro że n ie  w yk lu cz e n ie m  - n ie  m a  żadn ych  
g ra n ic  w ie k o w y c h . - Warto zwrócić tu 
uwagę na dzieci, bo jeśli wychowują się 
one w rodzinach z dużymi dysfunkcjami, 
z dużymi problemami i te rodziny nie potra
fią zadbać o właściwe warunki dla swoich 
dzieci, one już są zagrożone wykluczeniem 
społecznym. Odczuwają w  klasie, że są 
„gorsze”, bo się gorzej uczą, być może 
inni odsuwają się od nich ze względu na 
gorsze stroje, mniejszą wiedzę o świecie. 
Sporo wiedzy wynosimy przecież z domu, 
od rodziców, najbliższych -  p o d k re ś la  d y 
re k to r  P C P R -u  w  G o s ty n iu . -  Jeżeli te

dzieci nie dostają tego, są opóźnione. Przy 
czym nie jest to opóźnienie intelektualne, 
bo one mają umiejętności psychofizyczne 
wystarczające do normalnego funkcjono
wania, ale jest to opóźnienie społeczne. 
W momencie kiedy rosną, kiedy powinny 
dostać odpowiednią do wieku i możliwości 
dawkę wiedzy i umiejętności -  nie dostają 
jej, są zostawione same sobie, przed te
lewizorem, na podwórku, na ulicy. Jeżeli 
dzieci przebywają w grupie rówieśniczej, 
która kradnie, która „dorabia ” sobie w ten 
sposób, żeby kupić sobie np. jakąś słodycz 
albo w ogóle coś do jedzenia, z góry skazane 
są na wykluczenie społeczne.

R ó w n ie ż  d u ż a  g ru p a  o s ó b  s tarszych , 
ze w z g lę d u  w ła ś n ie  n a  p o d e s z ły  w ie k  
i  m a le ją c e  m o ż l iw o ś c i ,  u m ie ję tn o ś c i 
fu n k c jo n o w a n ia  s p o łe c zn e g o , s ilą  rze 
c z y  s a m a  u le g a  w y k lu c z e n iu . J a k  t ł u 
m a cz y  k ie ro w n ic z k a  O ś ro d k a  P o m o c y  
S po łeczne j w  K ro b i A n n a  K rzy ż o s ta n ia k , 
z a g ro ż o n a  w y k lu c z e n ie m  m o że  b y ć  ta k  
n a p ra w d ę  k a ż d a  o s o b a : s ta rsza , n ie p e ł
n o s p ra w n a , b e z ro b o tn a , m a ją c a  n isk ie  
d o c h o d y , z  p ro b le m e m  a lk o h o lo w y m , 
p o  o p u s z c z e n iu  z a k ła d u  k a rn e g o , z  z a 
b u rz e n ia m i p s y c h ic z n y m i.

Olbrzymia pomoc
Jaka  w  ty m  zakres ie  je s t ro la  F u n d u 

szy  E u ro p e js k ic h ?  -  Pewnie byśmy sobie 
bez tych środków poradzili, ale dużo wolniej 
i nie w tak rozwiniętym zakresie, jak teraz, 
kiedy jesteśmy w Unii Europejskiej. Dzięki

temu mamy olbrzymią pomoc finanso
wą. Oprócz tego, że Fundusze Europejskie 
przynoszą konkretne, wymierne działania, 
podnoszące kwalifikacje osób pomagają
cym ludziom zagrożonym czy wykluczonym 
społecznie, trafiają również bezpośrednio 
do nich, pomagając podnieść kwalifikacje, 
zdobyć nowe umiejętności - p o d k re ś la  
M iro s ła w  S o b k o w ia k . -  My wypracowu
jemy nowe narzędzia, ale dzięki fundu
szom unijnym dużo metod sprawdzonych 
ściągamy z Zachodu. Bardzo dużo rzeczy 
poznaliśmy na zasadzie wymiany dobrych 
praktyk.

J a k  s ko rz ys ta ć  ze w sp a rc ia ?  -  War
to śledzić media lokalne, a także ulotki 
i plakaty. Dużo instytucji i organizacji 
ogłasza swoje działania - taki jest wymóg 
w  projektach unijnych, to jest bardzo do
bre - i kieruje zaproszenia do wszystkich 
osób, które widziałyby potrzebę uczest
niczenia w  tych działaniach. Warto nie 
zamykać się w domu. Warto być otwartym
-  ra d z i d y re k to r  g o s tyń s k ie g o  P C P R -u . 
T rz e b a  z n a le ź ć  o rg a n iz a c ję  p o z a rz ą 
d o w ą , s to w a rz y s z e n ie , fu n d a c ję , k tó re  
s p e c ja liz u ją  się w  d z ia ła n ia c h  n a  rze cz  
o s ó b  n ie p e łn o s p ra w n yc h , s ta rszych , n ie 
sam o dz ie lnych . W a rto  się d o  n ie j zw ró c ić , 
b y  k o rz y s ta ć  ze w s p a rc ia . N a le ż y  te ż  
z g ła sza ć  s w o je  p o trz e b y  i  p ro b le m y  d o  
P o w ia to w e g o  C e n tru m  P o m o c y  R o d z i
n ie  lu b  d o  O ś ro d k a  P o m o c y  S po łeczne j.
- Ważnejest, bynie bać się i nie wstydzić się 
opowiedzieć o swojej sytuacji - d o d a je  sze f 
p la c ó w k i u d z ie la ją ce j w sp a rc ia .

Aktywny zyskuje dwa razy
D z ia ła n ia  n a  rzecz  a k ty w iz a c ji sp°" 

le czne j p ro w a d z o n e  są na  te ren ie  całej | 
W ie lk o p o ls k i. - Są widoczne efekty dziali f 
finansowanych z Fundusz,y EuropejskiĄ
- w postaci chociażby wspomnianej spbf 
dzielni socjalnej. Wiele osób po rcalizflCp 
projektu usamodzielniło się finansctWO’ 
odcięło się od świadczeń z pomocy spo~ j 
lecznej - p o d k re ś la  A n n a  K rzy ż o s ta n ia k
- Część osób tak uwierzyło w siebie, Że sl$ ; 
się liderami lokalnymi w swoich miejsctr , 
wościach. Działają, włączają się w różA1 
inicjatywy, a ttawet sami realizują mniej 
sze projekty. Mimo-że jest to związać 
z ogromem pracy, wysiłku wskaźniki, któh 
osiągamy, potwierdzają, że warto sięgałP° [ 
te środki.

K ie ro w n ic z k a  p rz y z n a je ,  że O P^ 
z a m ie rz a  d a le j k o rz y s ta ć  z Funduszy  i 
E u ro p e js k ic h . - Ja widzę same plusy. P° 
projektów trafiały głównie osoby, któh 
przez lata nie pracowały, nie miały nawd 
nawyku pracy. Po drugie - nie miały wił' 
ry w siebie. Nie posiadały podstawowych 
kompetencji społecznych. Aktywizacja tfl' 
wodowa miała sens dopiero wtedy, kiedy W . 
osoby przeszły aktywizację społeczną-1* 
u w a ża  A n n a  K rz y ż o s ta n ia k . - Spotkanie J 
z innymi uczestnikami projektu, wzajem 
integracja, nawiązywanie przyjaźni - ,0 } 
wszystko miało pozytywny wpływ na U 
że te osoby się otworzyły, część z nichj&znalazła zatrudnienie lub otworzyła wtasM
działalność.

ANNA KOPRAS-FIJOŁ^k

Gdzie szukać wsparcia? 9 P o r ta l  F u n d u s z y  E u ro p e js k ic h

• Informacji o możliwości uczestnictwa w dofinansowanych projektach należy szukać na portalach 
www.funduszeeuropejskie.gov.pl lub www.wrpo.wielkopolskie.pl w zakładce „Znajdź dofinansowanie" 
Po wyszukaniu podmiotu realizującego projekt, warto nawiązać kontakt telefoniczny, mailowy lub osobisty. 
W dalszych krokach osoby zainteresowane zostaną poinformowane o tym, co należy zrobić, aby skorzystać 
ze wsparcia.

I Skorzystaj | O funduszach j Wlzdomoło | Punkty informzcyjfte | Q Szukaj w s*rwHJ« „% Serwity programów

Jak skorzystać z Funduszy Europejskich?

/v> ćP C
Jak zacząć korzystać z Znajdź dofinansowanie Zobacz ogłoszenia o naborach Poznaj obowiązki przy

• W lokalnych instytucjach - OPS, MOPR, PCPR.
Funduszy? wniosków r**llz»tjf projektów

a Fundusze 
Europejskie

M IN IS T E R S T W O
R O Z W O J U

SAMORZĄD WOJEWÓOZTWA 
WIELKOPOLSKIEGO

Unia E urope jska  I
Lui opejskie Fundusze I

Strukturalne I Inwestycyjne |

Projekt jest współfinansowany w  ramach Konkursu dotacji d la prasy lokalnej na działania informacyjne dotyczące Funduszy Europejskich, ze środków Funduszu Spójności Unii Europejskiej

Więcej bezpłatnych informacji znajdziesz na
www.funduszeeuropejskie.gov.pl
oraz w Punktach Informacyjnych Funduszy Europejskich 

■

http://www.jarocinska.pl
http://www.funduszeeuropejskie.gov.pl
http://www.wrpo.wielkopolskie.pl
http://www.funduszeeuropejskie.gov.pl
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PROJEKTY realizowane w RAMACH WŁĄCZENIA społecznego
*° Projekty z zakresu wsparcia działań, mających na celu integrację i aktywizację społeczno-zawodową osób, rodzin/grup/ 
środowisk zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem społecznym, przez wykorzystanie instrumentów aktywizacji:

Pomoc w podjęciu decyzji do
tyczącej wyboru lub zmiany 
zawodu, wyposażenie w kom
petencje i kwalifikacje zawodowe 
oraz umiejętności pożądane na 
rynku pracy tj. np. wsparcie 
usług reintegracji i rehabilitacji 
społeczno-zawodowej świad
czonych w Centrach Integracji

Społecznej, Klubach Integracji 
Społecznej, Zakładach Aktywno
ści Zawodowej lub Warsztatach 
Terapii Zajęciowej, zatrudnienie 
wspierane, zatrudnienie wspo
magane, praktyki, staże, prace 
społecznie użyteczne, usługi 
asystencko-doradcze wspie
rające aktywizację zawodową,

w tym: trener pracy, asystent 
pracy, doradca zawodowy, 
wyposażenie lub doposażenie 
stanowiska pracy na potrzeby 
zatrudnienia osoby z niepeł
nosprawnością, dostosowanie 
stanowiska pracy do potrzeb 
osób z niepełnosprawnościami

0 2 E M 2 M 1 Podniesienie poziomu wykształ
cenia lub jego dostosowania do 
potrzeb rynku pracy tj. np. sfi
nansowanie zajęć szkolnych, 
związanych z uzupełnieniem 
wykształcenia na poziomie 
podstawowym, gimnazjalnym, 
ponadgimnazjalnym lub po
licealnym dla osób w wieku

aktywności zawodowej (wraz 
ze stypendiami), zajęcia w ra
mach kształcenia ustawicznego 
oraz kosztów z nimi związanych 
w celu uzyskania zawodu lub 
przygotowania zawodowego 
sfinansowanie zajęć w ra
mach podnoszenia kluczowych 
kompetencji i umiejętności

zawodowych, kursy podno
szące kwalifikacje zawodowe 
(wraz ze stypendiami), orga
nizacja i sfinansowanie usług 
wspierających aktywizację 
edukacyjną (np. brokera edu
kacyjnego oraz kosztów z nimi 
związanych)

Wyeliminowanie lub złagodzenie 
barier zdrowotnych utrudnia
jących funkcjonowanie w spo
łeczeństwie lub powodujących 
oddalenie od rynku pracy (tylko 
w przypadku, gdy stanowi jeden 
z elementów projektu, w powią
zaniu z innymi instrumentami 
aktywizacji i/lub podejmowanym 
zatrudnieniem), np.:
- finansowanie badań profilak
tycznych lub specjalistycznych,
- skierowanie i sfinansowanie 
terapii psychologicznej, rodzin

nej, psychospołecznej dla osób 
lub rodzin,
- skierowanie i sfinansowanie 
programu psychoterapii w za
kładzie lecznictwa odwykowego 
w przypadku osób uzależnionych 
od alkoholu,
- skierowanie i sfinansowanie 
programu terapeutycznego 
w zakładzie opieki zdrowotnej 
dla osób uzależnionych od 
narkotyków lub innych środków 
odurzających,
- sfinansowanie części kosztów

zespołów ćwiczeń fizycznych 
usprawniających psychoru
chowo lub zajęć rehabilitacyj
nych zgodnie z potrzebami osób 
z niepełnosprawnościami,
- skierowanie i sfinansowanie 
programu korekcyjno - edukacyj
nego dla osób stosujących prze
moc w rodzinie oraz wsparcie 
dla osób dotkniętych przemocą, 
o których mowa w przepisach 
o przeciwdziałaniu przemocy 
w rodzinie

Przywrócenie lub wzmocnienie 
kompetencji społecznych, za
radności, samodzielności i ak
tywności społecznej, np.:
- organizacja i finansowanie 
usług wspierających osoby z nie
pełnosprawnościami (m.in. kosz
ty zatrudnienia tłumacza osoby 
niepełnosprawnej),
- finansowanie kosztów dostępu 
do usług bezpłatnego poradnic
twa prawnego i obywatelskiego 
(indywidualnego i grupowego) 
oraz mediacji rodzinnej i inter
wencji kryzysowej,
- organizacja i finansowanie

kosztów wolontariatu oraz 
kosztów zatrudnienia osoby 
prowadzącej klub wolontariuszy,
- organizacja i finansowanie tre
ningów kompetencji i umiejętno
ści społecznych w tym kosztów 
zatrudnienia i działania osoby 
prowadzącej klub lub grupę,
- organizacja i finansowanie 
uczestnictwa w grupach i klu
bach, samopomocowych w tym 
kosztów zatrudnienia i działa
nia osoby prowadzącej klub lub 
grupę,
- organizacja i finansowanie 
usług wsparcia i aktywizacji ro

dzin marginalizowanych (m.in. 
asystent rodziny, mediator),
- koszty zatrudnienia np. asy
stenta osoby bezdomnej, asy
stenta osoby opuszczającej 
zakład kamy,
- pokrycie kosztów uczestnictwa 
w placówkach wsparcia dzienne
go, świetlicach i klubach,
- organizacja i finansowanie 
usług wspierających animację 
lokalną, w tym kosztów zatrud
nienia animatora lokalnego, li
dera klubu integracji społecznej, 
streetworkera),
- praca socjalna

O k ł a d y  |;  p r o je k tó w  r e a l iz o w a n y c h  n a  te r e n ie  W ie lk o p o ls k i  

w ra m a c h  D z ia ła n ia  7 .1  A k ty w n a  in te g r a c ja

y ^tywna integracja 
SZansą na przyszłość CIS
(Stowarzyszenie Żylicka Rzecz Babska, 
Zylice, Rawicz)

Dla kogo? 50 osób (20 kobiet, 30 
^żczyzn) zagrożonych ubóstwem 
^  wykluczeniem społecznym, za

liczkujących na obszarze gminy 
awicz skierowanych do Centrum 
^gracji Społecznej. Projektodawca 
^Planował udział w projekcie osób 
* n'ePełnosprawnościami.

0 ZaPlanowano? Reintegrację za- 
Wo(łową i społeczną, utworzenie grup 
^Parcia, opiekę nad dziećmi uczest- 

Centrum Integracji Społecznej.
^  .....................................................

"Akademia Aktywności, 
kompleksowy Program 
Aktywizacji Zawodowej 
1 Społecznej Mieszkańców 
Gni>ny Gizałki"
(„Edutin", Pleszew)

D'a kogo? 56 osób bezrobotnych 
1 j®rnych zawodowo zagrożonych ubó- 

lub wykluczeniem społecznym 
^Riieszkatych na terenie gminy Gizałki, 

Ostających ze świadczeń pomocy 
Rocznej.

ZaPlanowano? Bezpłatne szkolenia 
trening kompetencji społecznych, 
arsztaty aktywności zawodowej, kurs 

^gowości, kurs kadry i płace, kurs 
agazyniera i operatora wózka widto- 
eg°, kurs kierowcy pojazdów kat. B.

► W „KRĘGU" RAZEM - aktywna 
integracja i aktywizacja zawodowa 
i społeczna mieszkańców gminy 
Nowe Miasto nad Wartą
(Stowarzyszenie Pomocy „Krąg”)

Dla kogo? 25 osób zagrożonych ubó
stwem lub wykluczeniem społecznym 
(12 mężczyzn i 13 kobiet) z terenu 
gminy Nowe Miasto nad Wartą. Projek
todawca zaplanował udział w projekcie 
osób z niepełnosprawnościami.
Co zaplanowano? Między innymi 
aktywizację zawodową i poradnictwo 
zawodowe, terapię psychologiczną, 
treningi kompetencji i umiejętności 
społecznych, aktywizację i rehabilitację 
zdrowotną, utworzenie i działalność 
Klubu Samopomocy, szkolenia.

► Włączenie społeczne 
w gminie Dobrzyca
(Stowarzyszenie Edukacja Młodzież, 
Pleszew)

Dla kogo? 56 osób (31 kobiet i 25 
mężczyzn) zagrożonych ubóstwem lub 
wykluczeniem w wieku 15-64 lata, 
zamieszkujących na terenie gminy 
Dobrzyca.
Projektodawca zaplanował udział 
w projekcie osób z niepełnospraw
nościami.
Co zaplanowano? Trening kompetencji 
społecznych, warsztaty aktywności za
wodowej, szkolenia, kursy zawodowe, 
staże, pośrednictwo pracy.

► Sieć Klubów Integracji 
Społecznej 
w Wielkopolsce
(Fundacja im. Królowej Polski 
św. Jadwigi/
Klub Integracji Społecznej 
w Borku Wlkp.,
Klub Integracji Społecznej 
w Czempiniu,
Klub Integracji Społecznej 
w Kłodawie,
Klub Integracji Społecznej 
we Wronkach)

Dla kogo? 80 osób (48 kobiet i 32 
mężczyzn) zagrożonych ubóstwem 
i wykluczeniem społecznym, zamiesz
kujących na ternie następujących 
powiatów województwa wielkopol
skiego: powiat gostyński (gmina 
Borek Wielkopolski), powiat kościań
ski (gmina Czempiń), powiat kolski 
(gmina Kłodawa), powiat szamotul
ski (gmina Wronki).Projektodawca 
zaplanował udział w projekcie osób 
z niepełnosprawnościami.

Co zaplanowano? Międz innymi: akty
wizację społeczną, zdrowotną i zawo
dową w Klubie Integracji Społecznej, 
zdobywanie przez uczestników projektu 
kwalifikacji zawodowych.

► CIĄG DALSZY INCYDENTU W  RESTAURACJI Z UDZIAŁEM 
RADNEGO PSL-u

Policja ma obdukcję. 
Przesłucha poszkodowanego

Ś re d z k a  p o l ic ja  w s z c z ę ła  p o s tę p o w a n ie  
w y ja ś n ia ją c e  w  s p ra w ie  in c y d e n tu  w  re s ta u ra 
c ji w  K lę c e  z u d z ia łe m  ja ro c iń s k ie g o  ra d n e g o  
M a r c in a  P ó łr o ln ic z a k a  i b y łe g o  k a n d y d a ta  
n a  ra d n e g o  G rz e g o rz a  P a rz y s z a .

O d  z d a rz e n ia  w  re s ta u ra c ji P a rk  H o te l  
w  K lę c e  m in ą ł ju ż  d o k ła d n ie  m ie s ią c . S z e f 
k lu b u  P S L - u  i  b y ły  k a n d y d a t  n a  ra d n e g o , 
r o ln ik  z  Z a k rz e w a , s p o tk a l i  s ię  w  d r z w ia c h  
lo k a lu .  N a  w y m ia n ie  z d a ń  m ia ło  s ię  n ie  
s k o ń c z y ć . - Nikt nikogo nie bił, ani nie popy
chał - z a s t rz e g a ł z a ra z  p o  z d a rz e n iu  r a d n y  
P S L -u  i d o d a w a ł,  że  „ o s t r a  d y s k u s ja ”  m ia ła  
z w ią z e k  z  p ro w a d z o n y m  p rz e z  n ie g o  b iz n e 
se m . Z  k o le i p o s z k o d o w a n y  z g ło s i ł  p o l ic j i ,  
że  „ z o s ta ł  u d e rz o n y ”  i  u d a ł s ię  n a  le cz e n ie .

D o p ie r o  w  u b ie g ły m  ty g o d n iu  ś re d z c y  
p o l ic ja n c i  d o s t a l i  p is m o  ze S z p ita la  P o 
w ia to w e g o  w  J a r o c in ie ,  g d z ie  p r z e b y w a ł 
r o ln ik  z  Z a k rz e w a . -  W piśmie zaznaczono, 
te pan ma obrażenia powyżej dni 7, dlatego 
wszczynamy postępowanie w tej sprawie, póki 
co w sprawie, a nie przeciwko -  z a z n a c z a  m ł.  
asp . E d y ta  K w ie tn ie w s k a , rz e c z n ik  K o m e n d y  
P o w ia to w e j P o l ic j i  w  Ś ro d z ie  W lk p .  -  Bę
dziemy tego pana pokrzywdzonego zapraszać 
do nas na przesłuchanie. Następne czynności 
będą uzależnione od tego, co ten pan zezna. 
Niewykluczone, że zostanie powołany biegły. 
Dzisiaj trudno określić, czy to się zakończy umo
rzeniem, czy postawieniem zarzutów. P o l ic ja  
m a  z a p is  z  m o n i to r in g u  lo k a lu ,  n ie  u ja w n ia  
je d n a k ,  c o  w id a ć  n a  f i lm ie .

C z y n n o ś c i p ro w a d z o n e  s ą  p o d  k ą te m  
a r t y k u łu  157 p a r. 1 k o d e k s u  k a rn e g o , k tó r y

m ó w i,  że  „kto powoduje naruszenie czynno
ści narządu ciała lub rozstrój zdrowia, inny 
niż określony w art. 156 § 1, podlega karze 
pozbawienia wolności od 3 miesięcy do lat 5 
M a r c in  P ó łr o n ic z a k  p ó k i c o  n ie  z o s ta ł p rz e 
s łu c h a n y  w  s p ra w ie  n a w e t  w  c h a ra k te rz e  
ś w ia d k a . P o lic ja  n ie  w y k lu c z a  ta k ie j k o n ie c z 
n o ś c i.  Z a c h o w a n ie  ra d n e g o  P S L - u  p o tę p i l i  
ju ż  r a d n i z  K lu b u  Z ie m ia  J a ro c iń s k a , k t ó 
rz y  w y w o ła l i  i  w ię k s z o ś c ią  g ło s ó w  p r z y ję l i  
u c h w a łę  w  te j s p ra w ie .

N ie o f ic ja ln ie  G a z e ta  d o w ie d z ia ła  s ię , 
że p o k r z y w d z o n y  w n io s k o w a ł,  b y  ś le d z tw a  
w  s p ra w ie  n ie  p r o w a d z i ła  ś re d z k a  p o lic ja .  
W n io s k o d a w c a  m a  w s k a z y w a ć  n a  k o n f l ik t  
in te re s ó w . N a c z e ln ik ie m  W y d z ia łu  P re w e n c ji 
K P P  w  Ś ro d z ie  je s t  P io t r  K ę p s k i,  p ry w a tn ie  
b ra t  K a ta r z y n y  S z y m k o w ia k , w s p ó łw ła ś c i
c ie lk i re s ta u ra c ji w  K lę c e  i p rz y  o k a z ji  r a d 
n e j P S L - u .  D e c y z ję  w  te j s p ra w ie  p o d e jm ie  
K o m e n d a  W o je w ó d z k a  P o l ic j i  w  P o z n a n iu .  
-  Proszę zauważyć, że ta siostra nawet nie jest 
stroną w tym postępowaniu, po drugie - czynno
ści prowadzi właściwy dla takich spraw wydział 
kryminalny - w s k a z u je  je d e n  z  ro z m ó w c ó w  
G a z e ty .

W  m ie ś c ie  m ó w i s ię , a  w  in te rn e c ie  k o 
m e n tu je ,  że  s p ra w a  m a  n ie  ty le  c h a ra k te r  
k ry m in a ln y , c o  p o lity c z n y . P a rz ys z , p o d o b n ie  
ja k  w cz e ś n ie j, n ie  c h c ia ł ro z m a w ia ć  z  n a s z y m  
d z ie n n ik a rz e m  o  s zc ze g ó ła c h  z d a rz e n ia . - Dla 
dobra śledztwa nie będę się wypowiadał. Nie 
wiem, kiedy mógłbym coś opowiedzieć - s tw ie r 
d z i ł  b y ły  k a n d y d a t  n a  ra d n e g o  z  ra m ie n ia  
S to w a rz y s z e n ia  Z ie m ia  J a ro c iń s k a , (nba)

► NOWE MIASTO

W s z y s c y  p o  r ó w n o

8 n a g ró d  f in a n s o w y c h  p rz y z n a ł z  o k a z ji 
D n ia  E d u k a c ji N a ro d o w e j w ó jt  g m in y  N o w e  
M ia s to  A le k s a n d e r  P o d e m s k i.

W rę c z e n ie  o d b y ło  s ię w  S z k o le  P o d s ta 

w o w e j w  B o g u s z y n ie . Z a ró w n o  d y re k to rk a  
te j p la c ó w k i ,  ja k  i  o ś m io r o  g m in n y c h  n a 
u c z y c ie l i,  o t r z y m a l i  p o  2 .4 0 0  z ł b r u t to .

(akt)

► NAGRODY OTRZYMALI:

IRENA BORUSIAK - dyrektor SP 
w Boguszynie

Nauczyciele:
PAULINA KARCZ (SP Boguszyn)
BEATA KANTORSKA (SP Kolniczki) 
SZYMON CYPRYAN, LUCYNA PAZDEJ 
(Zespól Szkól w Klęce)

IRENA TWARDOWSKA (Zespól Szkól 
w Nowym Mieście)
JOANNA KOMOROWSKA, KATARZYNA 
WIERZELEWSKA-SIERADZKA (Zespól 
Szkól w Chociczy)

► JARACZEWO

13 hydrantów do likwidacji, 
25 do naprawy

D o  k o ń c a  l is to p a d a  
t r w a ć  b ę d z ie  n a p r a w a  
o r a z  l i k w id a c ja  u s z k o 
d z o n y c h  h y d ra n tó w  z n a j
d u ją c y c h  s ię  n a  te re n ie  
g m in y .  P ro w a d z o n e  ju ż  
o d  ja k ie g o ś  czasu  p ra ce  to  
e fe k t k o n t ro l i ,  k tó ra  m ia ła  
m ie jsc e  w  m a ju  te g o  ro k u .

O s t a t e c z n i e ,  p o  
s p ra w d z e n iu  w s z y s tk ic h  
4 3 6  p u n k t ó w  o k a z a ło  
s ię , ż e  d o  n a p r a w y  je s t  
25 , a  d o  lik w id a c ji 13. W y 
m ia n a  je d n e g o  h y d ra n tu

to  k o sz t o d  8 0 0  d o  ty s ią c a  
z ło ty c h ,  d la te g o  r o b o ty  
p o d z ie lo n e  z o s ta n ą  n a  
d w ie  c zę ś c i.

- Przed zimą planuje
my postawić tabliczki, któ
re będą wskazywać, gdzie 
zjwjduje się dostęp do wody, 
dalsza wymiana będzie na
stępowała od marca, kwiet
nia przyszłego roku - k o 
m e n tu je  Z e n o n  M a rc in ia k , 
d y r e k to r  K o m u n a ln e g o  
Z a k ła d u  B u d ż e to w e g o  
w  J a ra c z e w ie . (jan)

436 hydrantów znajduje się 
na terenie gm iny Jaraczewo

http://www.jarocinska.pl
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30 minut 
60 minut 3 zł
120 minut 6,40 zł
180 minut 10,20 zł
Za każde następne 60 minut 3 zł
Strefa funkcjonuje od poniedziałku 
do piątku w godz. 10.00-18.00

Parking na Rynku 
wciąż wywołuje emocje
J  Otwarcie części jarocińskiego rynku dla samochodów, pomimo upływu ponad 
roku, wciąż wywołuje dyskusje. Niektórzy zmiany chwalą, inni wolą w tym miejscu 
deptak. Ludzie zgodni są jednak co do jednego: ceny za parkowanie powinny 
być niższe.

- Moim zdaniem Indzie są po prostu 
za bardzo wygodni. Niektórzy, jakby 
mogli, to wjechaliby do sklepu swoim sa
mochodem! - ir o n iz u je  R y s z a rd  T a ra j, 
m ie s z k a n ie c  p o w ia tu ,  g d y  p y ta m y  g o
0  o p in ię  w  s p ra w ie  o b o w ią z u ją c e j ju ż  
o d  p o n a d  ro k u  s tre fy  p a rk o w a n ia  n a  
R y n k u . T e m a t w c ią ż  w y w o łu je  e m o c je  
w ś ró d  m ie s z k a ń c ó w  J a ro c in a  i o k o lic .
- Moim zdaniem to miejsce powinno być 
w całości zamknięte dla samochodów. 
Więcej powinno być z kolei udogodnień 
dla rowerzystów. W europejskich mia
stach to już standard, powinniśmy iść 
bardziej w tym kierunku - k o m e n tu je  
n a sz  ro z m ó w c a .

- Moim zdaniem otwarcie Rynku to 
złe rozwiązanie, wątpię, żeby wpływało 
to lepiej na sprzedaż. Kto ma kupić, to
1 tak kupi, zaparkuje po prostu nieco 
dalej. Samochody tutaj to tylko utrud
nienie dla osób, które spacerują, tak 
naprawdę przeszJcadzają w zakupach. 
Kiedyś możm było poruszać się swobod
nie, u teraz? Szkoda mówić! - o c e n ia  
z  k o le i p a n i P a u lin a  z  J a ro c in a .  Je j 
z d a n ie m  m ie jsce  to  p o w in n o  s łu ż y ć  za  
d e p ta k . - Powinni zrobić coś dla matek 
z dziećmi, dla całych rodzin - w y lic z a .

P o d o b n e g o  z d a n ia  je s t ta k ż e  in n a  
n a p o tk a n a  m ie s z k a n k a .  -  Myślę, że 
lepiej było wcześniej. Nie odczuwam 
co prawda aż tak bardzo tych zmian, 
ale generalnie bardziej podobają mi się 
miasta z takim prawdziwym deptakiem
- m ó w i K a r o l in a  W ło d a rc z a k .

W c h o d z im y  d o  s k le p ó w , b y  z a p y 
ta ć  o  o p in ię  p rz e d s ię b io rc ó w . T u  k o 
m e n ta rz e  są  w  w ię k s z o ś c i p o z y ty w n e . 
-Jest lepiej -  m ó w ią  d w ie  p a n ie  z  p o 
b l is k ie j k w ia c ia rn i.  - Miejsca postojowe 
są na pewno dużym udogodnieniem dla 
klientów. To ważne, zwłaszcza, gdy liczy 
się czas - z a z n a c z a ją .

-  Proszę samemu spojrzeć -  o d 
p o w ia d a  ta k ż e  z  u ś m ie c h e m  s p rz e 
d a w c z y n i s k le p u  z  b ie l iz n ą ,  k tó re g o  
o k n a  w y c h o d z ą  w p r o s t  n a  p a rk in g .  
P o m im o  w cz e s n e j g o d z in y , w y p e łn io 
n y  je s t  n ie m a l p o  b rz e g i.  J a k  d o d a je , 
t r u d n o  je d n a k  m ó w ić  o  b e z p o ś re d n im  
p rz e ło ż e n iu  n a  ru c h  k l ie n tó w  w  s k le 
p ie . - Kto ma przyjść, to i tak przyjdzie,

myślę, że nie ma to aż tak specjalnego 
znaczenia - k o m e n tu je .

Id z ie m y  d a le j. W  k o le jn y m  s k le p ie  
ró w n ie ż  s łyszę , że  p a rk in g  je s t d o b ry m  
ro z w ią z a n ie m . - Ludzie sami mi zresztą 
o tym mówią, gdy tu przychodzą. Wia
domo, dziś właściwie każdy porusza 
się samochodem, chciałby stanąć jak 
najbliżej sklepu czy miejsca, gdzie ma

akurat coś do załatwienia - o p o w ia d a  
s p rz e d a w c z y n i ze  s k le p u  o d z ie ż o w e 
g o . - Chcieliśmy zresztą tego sami, jako 
przedsiębiorcy. To dobre rozwiązanie 
dla obu stron - d o d a je .

K ie ro w c y , k tó rz y  k o rz y s ta ją  z  p a r 
k in g u ,  o c z y w iś c ie  c h w a lą  s o b ie  m ie j
sca p o s to jo w e  ta k  b l is k o  s k le p ó w , je d 
n a k  z w ra c a ją  u w a g ę  n a  in n y  p ro b le m .

- Opłaty są tutaj za duże w porównaniu 
Z resztą miasta. Powinno się je obniżyć
- o c e n ia  p a n  R o b e r t .

N a  ró ż n ic ę  ce n  z w ra c a ją  u w a g ę  
te ż  s a m i p rz e d s ię b io rc y . - Moim zda
niem powinno być sprawiedliwie, cena 
za parkowanie na Rynku powinna być 
przynajmniej taka sama jak w innych 
częściach miasta. A tak swoją drogą to

pamiętajmy, że dziś parkingi są prak
tycznie wszędzie, także przy większych 
centrach czy marketach. Tam jednak 
opłat nie ma, miejsca postojowe są 
za darmo... To może mieć przełożenie 
na ruch - m ó w i p ra c o w n ic a  b u t ik u  
z  o d z ie ż ą .

P rz y  o k a z ji z w ra c a  je d n a k  uw agę  
n a  in n y  p ro b le m ,  ja k i  p o ja w i !  s ię p o  
z m ia n a c h .  C h o d z i o  k w e s tię  d o s ta w  
d o  sk le pó w . -  Odkąd jest strefa, dostawy 
towaru możliwe są praktycznie tylko do
10.00, a wiadomo, że nie zawsze do tej 
godziny towar zdąży przyjechać - o p o 
w ia d a .  W s p o m n ia n a  s y tu a c ja  p o w o 
d u je  w ię c , że  k ie ro w c y  s a m o c h o d ó w  
d o s ta w c z y c h , k tó r z y  p rz y je ż d ż a ją  d o  
s k le p ó w , c z ę s to  o t r z y m u ją  m a n d a ty .

O  o ce n ę  z m ia n  z a p y ta l iś m y  także 
w ła d z e  m ia s ta .  -  Z moich obserwa
cji wynika, że ruch na Rynku został 
uporządkowany. Wcześniej, pomimo 
zakazu, i tak wiele osób tam jeździło. 
Obecnie jest na to specjalne wydzie
lone miejsce - k o m e n tu je  b u rm is t r z  
J a r o c in a ,  A d a m  P a w l ic k i .  W e d łu g  
n ie g o  z m ia n y  b y ły  w a ż n e  ta k ż e  Z£ 
w z g lę d u  n a  w ie rn y c h  p a ra f i i  św. M a r 
c in a . - Wiele starszych osób ma teraz 
dogodniejszy dostęp. W tygodniu z ko
lei rotacja wymuszona strefą pozwala 
załatwić mieszkańcom swoje sprawy 
bezpośrednio na miejscu - k o m e n tu je .

J a k  w ło d a rz  o d n o s i się d o  k ry ty c z 
n y c h  u w a g  m ie s z k a ń c ó w , k tó r z y  n ie  
c h c ą  s a m o c h o d ó w  n a  R y n k u ?  - Nie 
ma niestety takich rozwiązań, które do
gadzają wszystkim, zdaję sobie sprawę, 
że część osób może być niezadowolona. 
Biorąc jednak pod uwagę wszystkie 
„za" i wszystkie „przeciw" uważani, 
że zmiany wyszły mimo wszystko na 
lepsze -  d o d a je .

O d n o s z ą c  się d o  k w e s tii w yż sz yc h  
ce n  w  s tre f ie  p rz y z n a je , że  m o ż l iw a  
je s t  p e w n a  k o re k ta . -  Nie chodzi nam 
o to, żeby brać jakiś haracz, cena ma po 
prostu wymuszać rotację w  tym miejscu. 
Jeśli zauważymy w pewnym momencie, 
że ludzie nie chcą tu podjeżdżać, bo 
jest za drogi, to będziemy musieli to 
skorygować - k o m e n tu je  P a w lic k i.

(jan)

Rozmowa 
z WITOSŁAWEM 
GIBASIEWICZEM,
wiceburmistrzem
Jarocina

■ Jak ruch na rynku wpłynął na han
del w tej części miasta?
T r u d n o  m i s ię  w y p o w ia d a ć  n a  te n  te 
m a t,  b o  n ic  m a m y  in s tru m e n tó w , że b y  
m ie rz y ć  ta k i  ro z w ó j.  N a to m ia s t  w ie m  
je d n o  - m ie s z k a ń c y  m a ją  d u ż o  w ię k s zą  
d o s tę p n o ś ć  d o  s k le p ó w  p o p rz e z  z a 
p a rk o w a n ie  n ie m a lż e  p o d  s a m y m i ic h  
d r z w ia m i.  T o  p o m a g a  h a n d lo w c o m , 
a  n ie  p rz e s z k a d z a .
P a m ię ta m  o k re s , w  k tó r y m  s tre fy  n ie  
b y ło , a  w p ro w a d z il iś m y  ru c h  n a  ry n k u . 
W te d y  z a p a rk o w a ć  p o  p ro s tu  s ię  n ie  
d a to .  B y ła  ta k a  s y tu a c ja ,  ż e  s a m o 
c h o d y  s ta ły  n ie ra z  p rz e z  k i lk a  g o d z in  
b lo k u ją c  m ie js c a . W te d y  h a n d lo w c y  
n ie  k o rz y s ta li z. te g o . T e ra z  je s t in a c ze j.
■ Miał pan sygnały od właścicieli 
sklepów na rynku i w jego sąsiedz
twie, że ruch na jednej z pierzei

w pozytywny sposób wpłynął na 
ich działalność?
K ie d y  ro k  te m u  p rz e s ą d z a ła  się k w e s tia  
ru c h u  n a  r y n k u ,  m ia łe m  b a rd z o  d u ż o  
s y g n a łó w . O d  k i lk u  m ie s ię c y  n ie  d o c ie 
ra ją  d o  m n ie  ża d n e  g ło s y  w  te j s p ra w ie , 
c o  in te rp re tu ję  ja k o  z a d o w o le n ie  o b u  
s tro n . T o  z n a c z y , że  te n  e le m e n t m o ż e  
n ie  z a d o w o l i ł  w s z y s tk ic h , a le  je s t  r o z 
w ią z a n ie m  k o m p r o m is o w y m ,  k tó re  
z o s ta ło  z a a k c e p to w a n e .
■ Burmistrz Adam Pawlicki podczas 
otwarcia Multishopu podkreślił, że 
takie centra handlowe są elementem 
miastotwórczym. Nie obawia się pan, 
że inwestycje tego typu osłabią handel 
na rynku, który chcieliście rozruszać? 
P rz y  ta k  d u ż y m  o s ie d lu  z a w s z e  b ę d ą  
p o w s t a w a ły  ja k ie ś  f o r m y  h a n d lu  
z  m ie s z k a ń c a m i. C z ę ś ć  s k le p ó w  i c e n 

t r ó w  p o w s ta je  ta m , g d z ie  o s ie d la ją  się 
m ie s z k a ń c y . W  ta m te j o k o l ic y  m ie s z 
k a  k i lk a  ty s ię c y  lu d z i.  J e s z c z e  p a rę  
la t  te m u  ic h  n ie  b y ło ,  a le  o s ie d le  s ię 
r o z b u d o w a ło  i  w  z w ią z k u  z  ty m  je s t 
p o tr z e b a  tw o rz e n ia  s k le p ó w .
- Prezes Multishopu zapowiedział 
przy okazji jego otwarcia, że na wio
snę powstaną tam także sklepy odzie
żowe. Siłą rzeczy będą konkurencją 
dla lokalnych przedsiębiorców m.in. 
na rynku właśnie.
W  P o z n a n iu  o tw ie r a  s ię  n a jw ię k s z a  
g a le r ia  w  P o lsce . J e ż e li n ie  b ę d z ie  s k le 
p ó w  w  J a ro c in ie ,  t o  n a s i m ie s z k a ń c y  
p o ja d ą  n a  z a k u p y  w ła ś n ie  ta m . M u 
s im y  b y ć  z a in te re s o w a n i r o z w o je m  
h a n d lu  w  na sze j g m in ie , b o  tu  p rz y je ż 
d ż a ją  te ż  m ie s z k a ń c y  s ą s ie d n ic h  m ie j
s c o w o ś c i. A lb o  s tw o rz y m y  a t ra k c y jn ą

in f r a s t r u k tu rę ,  k tó ra  p rz y c ią g n ie  ty c h  
lu d z i,  a lb o  w s z y s c y  w y ja d ą .
■ Czyli nie ma jednego dobrego roz
wiązania.
J e s te m  m ie s z k a ń c e m  O s tro w a  W lk p .  
K ie d y ś  z a b lo k o w a n o  ta m  a d m in is t r a 
c y jn ie  tw o r z e n ie  n o w y c h  w ie lk o p o -  
w ie r z c h n io w y c h  c e n t ró w .  O n e  p o 
w s ta ły  w  K a lis z u .  T o  s p o w o d o w a ło , że 
m ie s z k a ń c y  p rz e n ie ś li s ię  z  h a n d le m  
w ła ś n ie  d o  te g o  m ia s ta .
T a m  g d z ie  -  ja k o  m ia s to  -  m o ż e m y  
p o m a g a ć  p o p rz e z  b u d o w ę  m ie js c  p a r 
k in g o w y c h  w  c e n t ru m , ta m  w p r o w a 
d z a m y  te g o  ty p u  ro z w ią z a n ia .  J e d n a k  
s a m i h a n d lu ją c y  te ż  m u s z ą  d z ia ła ć  
w  ta k i  s p o s ó b , ż e b y  p rz y c ią g n ą ć  d o  
s ie b ie  k lie n tó w . W  ty m  s a m o rz ą d  n ie  
je s t  w  s ta n ie  p o m ó c .

Rozmawiał SEBASTIAN MATYSZCZAK

PAWEŁ JACHOWSKI
dyrektor Banku PKO BP w Jarocinie
Wpisując się w dyskusję w sprawie ożywienia gospodarczego Rynku w Jarocinie 
kilka lat temu wnioskowałem do władz miasta o wprowadzenie strefy postoju 
na jego części. To stanowisko zostało uwzględnione. Teraz konieczne są dalsze 
kroki. Poza parkowaniem to jeszcze rewitalizacja z pomysłem, który powinni 
mieć specjaliści, mieszkańcy, władze i podmioty biznesowe. Przed nami zmiana 
infrastruktury podziemnej w rynku i okolicznych ulicach. Podczas jej wymiany 
można już zadbać o to, co w przyszłości ma się pojawić na powierzchni. Ko
nieczne są wizjonerskie pomysły nie z przeszłości lecz wybiegające w przyszłość. 
PKO Bank Polski jest wpisany w Rynek. Z dbałością o zajmowany, będący 
zabytkiem budynek, poprzez bardzo liczną grupę klientów oraz usytuowanie 
bankomatu zapewne przyczynimy się do korzystania i promowania ciekawego, 
budzącego dumę mieszkańców oraz gości, wyjątkowego, odnowionego Rynku.

LILIANA WALISZKA 
przedsiębiorca, firma handlowa „Eljot"
Moja firma nadal istnieje. Nasz salon odzieżowy „Eljot” zawsze współ
pracował z wiodącymi markami w kraju - „Pabią", „Telimeną", „Teo- 
miną”, „Modeną", „Bytomiem", „Sunset...”, „Pierre Cardin”. Kiedy te 
firmy zaczęły upadać, a te, które zostały, zaczęły wchodzić w galerie, 
w wielkopowierzchniowe sklepy, ewentualnie skupiać się na swoich 
salonach, zaczęłam się zastanawiać nad sensem swojego działania. 
Postanowiłam, że wynajmę lokal, a zajmę się dystrybucją interaktywną, 
którą już od wielu lat prowadzę i promowaniem zdrowego stylu życia. 
Moim zdaniem wprowadzenie ruchu na Rynek nie miało żadnego 
wpływu na wielkość obrotów. Przyczyna ich zmniejszenia jest zupełnie 
inna - pojawiły się nowe miejsca zakupowe, wielkopowierzchniowe 
sklepy, galerie, a co najważniejsze - możliwość zakupów w internecie.

http://www.jarocinska.pl
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M a m y  w i ę c e j  

c e n t r ó w  h a n d l o w y c h  

n i ż  w  E u r o p i e

GMINA JAROCIN

45 .653
mieszkańców*

powierzchni użytkowej 
centrów handlowych**

* dane z grudnia 2015 r. ** dane z października 2016 r.

Średnia powierzchnia handlowa 
na 1.000 mieszkańców

389 m2
POWIAT JAROCIŃSKI"

262 m2
EUROPA ZACHODNIA*

241 m2
POLSKA*

202 m2
EUROPA*

Szaleństwo zakupowe coraz czę
ściej ogarnia mieszkańców powiatu 
jarocińskiego. Ostatnio setki osób 
walczyły o jak najlepsze miejsca przy 
drzwiach podczas otwarcia Multi- 
shopu w Jarocinie, żeby skorzystać 
z promocji. Kilka tygodni wcześniej 
- choć nie tak hucznie - nowe sklepy 
zostały otwarte w rozbudowanej galerii 
handlowej Tobena.

W Jarocinie wielkopowierzchnio- 
wych placówek handlowych przybywa 
niemal z każdym rokiem. Nie braku
je supermarketów, ale coraz częściej 
pojawiają się też galerie (Jarocińska, 
Kasztanowa, Multishop, Tobena). Ten 
trend jest popularny nie tylko u nas, ale 
także w wielu krajach Europy. Gmina 
Jarocin - pod względem średniej po
wierzchni handlowej na 1 tys. miesz
kańców - bije na głowę nie tylko Polskę, 
ale i Stary Kontynent.

W naszej gminie średnia ta wynosi 
389 m2, co jest o 187 m2 wyższym wy
nikiem niż w Europie oraz o 148 m2 
większym od średniej dla Polski. Gmi
na Jarocin zostawia w tyle również 
Europę Zachodnią, gdzie średnia 
powierzchnia na 1 tys. mieszkańców 
wynosi 262 m2.

Odliczając od powierzchni han
dlowej dwa największe centra, a więc 
Multishop i Tobenę, zostaje 216 m2,

co sprawia, że średnia dla gminy Jarocin 
jest niższa od ogólnopolskiej i krajów za
chodnich, ale nadal jest o 14 m2 wyższa od 
średniej europejskiej.

Te liczby mogą ulec zmianie, jeśli weź
miemy pod uwagę, że zakupy w Jarocinie

robią także mieszkańcy ościennych gmin, 
a nawet powiatów. Nie zmienia to jednak 
faktu, że liczba sklepów i centrów handlo
wych na naszym terenie stawia nas w eu
ropejskiej czołówce.

(seb)

ESSBHB
i m \  D l a  C i e b i e
1 ■ / i Twojej wygody

od dziś m o żesz  zlecić 
o g ło szen ia  drobne 
do „G azety Jarocińskiej” 
n ie  w ychodząc  z dom u!

w w w .ja ro c in s k a .p l

SPRAWDŹ, JAKIE TO PROSTE!

PRZEZ INTERNET

Szkolenie o chorobach  
zakaźnych św iń

Zagrożenia wynikające 
z rozprzestrzeniania się cho
rób zakaźnych, (w tym wirusa 
ASF) oraz promocja bioase- 
kuracji - to temat szkolenia, 
które organizują powiatowy 
lekarz weterynarii i Biuro Po
wiatowe Wielkopolskiej Izby 
Rolniczej w Jarocinie.

Spotkanie zaplanowano 
na 8 listopada w sali Okręgo

wej Spółdzielni Mleczarskiej 
w Jarocinie. Początek o godz. 
10.00.

C h ę tn i  d o  u d z ia łu  
w szkoleniu pow inni się 
zgłaszać pod numerem tel. 
(62) 747-66-66 w pon., wt. 
wgodz. 7.30-15.30 i pt. 7.30- 
11.30 lub e-mail: witjar@wir. 
org.pl do 4 listopada.

(era)
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Zobacz, co zrobili na twoim  osiedlu
Zakończyło się glosowanie na 

Projekty z Jarocińskiego Budżetu 
Obywatelskiego dla Osiedli na rok 
2017.

W zięto w nim  udział ponad 
2 tysiące m ieszkańców Jarocina. 
^  ten sposób rozdysponowano blisko 
850 tys. złotych z gminnego budżetu. 
Za te pieniądze zostaną zrealizowane 
zwycięskie projekty na 15 osiedlach. 
Najwięcej głosów - 390, podobnie

jak w poprzedniej edycji JBO, oddali 
mieszkańcy Tumidaju, którzy posta
wili na jeden projekt: „Rozbudowa 
i modernizacja placu zabaw przy ul. 
Jana III Sobieskiego”. Za najwyższą 
frekwencję, która wyniosła niespełna 
23%, osiedle otrzyma dodatkowo 50% 
podstawowej puli w kolejnej edycji 
JBO.

Nieco mniejsze zainteresow a
nie wyborem przedsięwzięć do re

alizacji wykazali mieszkańcy osiedla 
700-lecia, gdzie frekwencja wyniosła 
niespełna 19%. Na trzecim miejscu 
znalazło się osiedle Ługi z ponad 
16-procentowym udziałem miesz
kańców. Z najmniejszym zaintereso
waniem glosowanie spotkało się na 
osiedlach Wojska Polskiego, Tadeusza 
Kościuszki, Konstytucji 3 M aja I, 
Śródmieście oraz Glinki, gdzie od
setek nie przekroczył 5%.

Na podstawie końcowych wyni
ków głosowania stworzone zosta
ły listy rankingowe projektów, któ
re zostaną zrealizowane w 2017 r. 
Rekomendowano przedsięwzięcia 
z największą liczbę głosów, aż do 
wyczerpania ogólnej kwoty prze
znaczonej na realizację budżetu 
obywatelskiego na danym osiedlu. 
W przypadku, kiedy pula nie zosta
ła wyczerpana przez projekt, który

uzyskał największą liczbę głosów, 
istnieje możliwość wykonania kolej
nych zadań z listy, ale tylko w takim 
zakresie, aby nie przekraczały one po
zostałej do wykorzystania kwoty. Takie 
rozwiązanie, zgodnie z regulaminem 
JBO 2017, będzie wymagało poro
zumienia pracowników m agistratu 
z projektodawcą.

ANNA KONIECZNA

PROJEKTY REKOMENDOW ANE DO W YKONANIA

*  Osiedle nr 1 - Stare Miasto
Mata Zielona Szkoła dla dzieci z osiedla Stare
Miasto i Szkoły Podstawowej nr 2 w Jarocinie 16.600 zl
Miejsce spotkań i rekreacji dla dzieci 23.200 zl
Kino pod gwiazdami na jarocińskiej starówce
1 historią w tle 7.200 zł
Dfugi Rodzinny Piknik Integracyjny dla dzieci,
mieszkańców Starego Miasta i działkowców
80D im. A. Mickiewicza w Jarocinie z okazji
Dnia Dziecka 3.000 zl

* Osiedle nr 2 - Tadeusza Kościuszki
Orień Dziecka - festyn 18.500 zl
Oświetlenie i monitoring nowego boiska
fortowego przy ul. Dąbrowskiego 28.500 zl
Modernizacja boiska wielofunkcyjnego
Pty ul. Kościuszki 34-3Q/Węglowa 1 24.239,52 zl

* Osiedle nr 3 - Mikołaja Kopernika
p°Prawa infrastruktury rekreacyjno-sportowej 
Osiedla nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Jarocinie 17.700 zl 
lr,tegracja mieszkańców Osiedla nr 3 
llłl- Mikołaja Kopernika w Jarocinie poprzez 
uczestnictwo w wydarzeniach kulturalnych 13.500 zl

k Osiedle nr 4 - Śródmieście
^witalizacja parku między ul. Szubianki
a ul. Wrocławską 42.539,61 zl
Modernizacja boiska wielofunkcyjnego
Ptzy ulicach Kościuszki - Węglowa 10.000 zł
(+ 10.000 zł dofinansowania Spółdzielni
Mieszkaniowej Lokatorsko-Własnościowej
w Jarocinie)

Festyn rodzinny - od juniora do seniora 12.800 zt

► Osiedle nr 5 - Ciświca
Budowa oświetlenia ulicznego na łączniku 
od ul. Wrocławskiej do ul. Opłotki 
Montaż siłowni zewnętrznej przy Zespole 
Szkól nr 3 w Jarocinie

► Osiedle nr 6 - Tumidaj
Rozbudowa i modernizacja placu zabaw
przy ul. Jana III Sobieskiego 98.679,86 zt

► Osiedle nr 7 - Bogusław
: Zielone Osiedle Kasztanowa - rozbudowa wraz 

z przebudową istniejącej infrastruktury chodnikowej 
i rewitalizacja zieleni przy bloku nr 2 
oraz pomiędzy blokiem nr 10 a nowym 
miejscem spotkań 31.736 zt
Pozostała kwota w puli osiedla Bogusław, czyli

25.083,48 zl
zostanie przekazana na realizację zadania:
Urządzenie terenów sportowo-rekreacyjnych między 
blokami na osiedlu przy ul. Kasztanowej (plac między 
blokami 3 a 4, teren zielony między blokiem nr 3 a boiskiem), 
który zajął drugie miejsce w glosowaniu JBO 2017 
na osiedlu Bogusław.

► Osiedle nr 8 - 1000-lecia
Adaptacja pomieszczeń po dawnej „syfoniarni" 
w bloku przy ul. Św. Ducha 44 na potrzeby świetlicy 
osiedlowej, spotkań klubu emerytów i zarządów 
osiedli 55.000 zt i

24.341 zt 

21.500 zt

Pozostała kwota w puli osiedla 1000-lecia, czyli
5.004,06 zł

zostanie przekazana na realizację zadania:
Festyn „Powitanie lata 2017", który zajął 
trzecie miejsce w glosowaniu JBO 2017 
na osiedlu 1000-lecia.
Autor projektu, który zajął drugie miejsce 
w glosowaniu JBO 2017 na osiedlu 1000-lecia 
zrezygnował z jego realizacji.

► Osiedle nr 9 -700-lecia
Remont placu zabaw przy ul. Maratońskiej 18.000 zt 
Zorganizowanie festynu rodzinnego 
na terenie osiedla 700-lecia 6.000 zt
Pozostała kwota w puli osiedla 700-lecia, czyli

30.026,00 zł
zostanie przekazana na realizację zadania:
Wykonanie dokumentacji projektowej na budowę 
ul. Kruczej, Żurawiej i Lisiej w Jarocinie, 
który zajął trzecie miejsce w glosowaniu JBO 2017 
na osiedlu 700-lecia.

► Osiedle nr 10 - Glinki
Budowa oświetlenia na ul. Skowronkowej 
w Jarocinie (etap II) 34.862,69 zl

► Osiedle nr 11 - Ługi
Świetlica osiedlowa dla mieszkańców osiedla Ługi 
przy ul. Wiślanej 15 42.106,16 zl
Budowa oświetlenia ulicznego dla części' 
ul. Prośnianej 20.000 zl

i ► Osiedle nr 12 - Wojska Polskiego
Nasadzenie zieleni osłaniającej na skwerze
przy ul. Wojska Polskiego wzdłuż bloków
nr 53 oraz 55 31.415,15 zł

► Osiedle nr 13 - Konstytucji 3 Maja I
Modernizacja oświetlenia ulicznego
na os. Konstytucji 3 Maja nr 1-13 38.186,94 zł

► Osiedle nr 14 - Konstytucji 3 Maja II
Budowa dwóch stacji naprawy rowerów 
- na placach przy ul. Solidarności oraz bloku 
os. Konstytucji 3 Maja 38 
Budowa placu zabaw przy Szkole 
Podstawowej nr 4 w Jarocinie wraz 
z ogrodzeniem

► Osiedle nr 15 - Polna
Budowa placu zabaw i rekreacji oraz organizacja 
pikniku rodzinnego z okazji Dnia Dziecka na nowo 
powstałym placu 50.941 zl
(łączna wartość projektu wynosi 93.305,56 zt, 
w tym 42.364,56 zt dofinansowania ze wspólnot 
mieszkaniowych)
Festyn rodzinny z osiedlową paradą psów 1.800 zt

21.000 zt

59.000 zł

2.017 mieszkańców Jarocina oddato swoje głosy 
na projekty z Jarocińskiego Budżetu Obywatelskiego dla 
Osiedli na rok 2017

z eminneeo budżetu

http://www.jarocinska.pl
http://www.jarocinska.pl
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A p te k a  

w J a r o c i n i e

OFERTY PRACY

z a tru d n i

MAGISTRÓW 
ORAZ TECHNIKÓW 

FARMACJI
Kontakt: spharm a@ op.p l

E B .

Firma FACH mebel Sp. z o. o. 
zatrudni:

WYKFAUFIKOWANYCH STOLARZY 

Z DOŚWIADCZENIEM
OFERUJEMY ATRAKCYJNE WYNAGRODZENIE 

oraz DOFINANSOWANIE DOJAZDÓW

Kontakt tel. (61) 285 27 08 
e-mail: sekretariat@fachmebel.pl

| B PO SZUKUJEM Y P R A C O W N IK Ó W  N A  STANO W ISKA: |1 i ■■ -  T ”.1--'Z'-'
SPAWACZ ! PRACOWNIK DO PIASKOWANIA

OSOBA DO PRAC KONSTRUKCJI STALOWYCH

WYKOŃCZENIOWYCH OPERATOR PLAZMY
KOTŁÓW C.O. (OFERUJEMY SZKOLENIE)

PRACOWNIK PRODUKCJI .... ! OPERATUR PRASY KRAWĘDZIOWEJ
MAGAZYNIER (OFERUJEMY SZKOLENIE)

1 Ż e r k ó w  u l.  K o le jo w a  1 8 , te l. 6 2  7 4 0 -3 1 -1 2 , b iu ro @ b k tra d e .p l |

Jarocińska Fabryka Obrabiarek S.A. 
w Jarocinie

Producent obrabiarek oraz maszyn i urządzeń o wieloletniej tradycji 
poszukuje kandydatów na stanowiska:

SPAWACZ
W Y M A G A N IA :
- u p ra w n ien ia  sp aw aln icze  m e to d ą  M A G
-  um ieję tność sp aw an ia

OPERATOR 
ORRARIAREK CNC

W Y M A G A N IA :
- w ykszta łcen ie  zaw o d o w e /  średnie techn iczne o k ierunku m e chan icznym
- preferowana praktyczna um iejętność obsługi m aszyn sterowanych num erycznie

MALARZ LAKIERNIK
W Y M A G A N IA :
- prefe row ane w yk szta łce n ie  za w o d o w e  kierunek : lakiern ik
- preferow ana praktyczna um ieję tność m a lo w an ia  m aszyn

POMOC MALARSKA
W Y M A G A N IA :
- preferowana praktyczna um iejętność przygotowania powierzchni do m alow ania

K A N D Y D A T O M  O F E R U J E M Y :
- s tab ilne  w aru n k i za tru d n ie n ia
- w ynagrodzen ie  ad ekw a tn e  

do posiadanych kw a lifikac ji
■ m ożliw ość rozw oju zaw odow ego

O soby za in te re so w a n e  o fe rtą  zapraszam y do sk ład an ia  lub p rzesłan ia  C V  
oraz listu m otyw acy jnego w ra z  z k lau zu lą  za w ie ra ją c ą  zgodę na p rze tw arza n ie  

danych osobow ych d la  ce lów  za tru d n ie n ia , na adres Spółki:
6 3 - 2 0 0  Jarocin , u l. Z a c is zn a  1 4  lub e -m a il: re k ru ta c ja @ ja fo .c o m .p l

N ad e słanych  d o k u m e n tó w  nie zw racam y.
Inform ujem y, ze ko n tak tu jem y się z  w ybra nym i ka n d y d atam i.

O F E R T Y  P R A C Y  /  P O R A D N I K I  /  A R T Y K U Ł Y  /  F I R M Y

3 TYS. NOWYCH MIEJSC PRACY

1 7  w e s e l  n a  g o d z i n ę

w  V o l k s w a g e n i e
38 0  sam ochodów  na dobę będzie produkow anych w  Zakładzie Volksw agen  

Crafter koło W rześni. Pracę w  firm ie  znajdzie 3 tysiące osób.

Produkcja samochodów jest proce
sem bardzo skomplikowanym. Wymaga 
doskonalej organizacji pracy w fabry
ce i niesamowitej precyzji. Jak powstają 
volkswagenycraftery? Nowoczesny zakład 
w Białężycach pod Wrześnią zdradził 
kulisy produkcji jeszcze przed swoim ofi- 
cjalnym otwarciem. Wszystko rozpoczyna 
się w hali budowy karoserii czyli spawalni, 
gdzie tworzy się podstawę przyszłego 
samochodu. Tam są spawane lub zgrze
wane wszystkie komponenty karoserii 
w jedną całość. Zgrzewa się podłogę, 
dach czy panele boczne. Około 70 procent 
prac wykonują specjalistyczne urządzenia 
i roboty. Podobnie jest w lakierni, gdzie

następnie trafia karoseria pojazdu. W fa
bryce zastosowany został nowy proces 
lakierowania, który nie będzie wymagał 
używania ogromnych ilości wody. Tech
nologia lakierowania opiera się na me
todzie aplikacji elektrostatycznej, dzięki 
czemu drobinki lakiem „przyklejają” się 
do malowanej powierzchni.

Polakierowane karoserie „jadą” 
na halę montażu. Ten dział należy do 
największych w Zakładzie Volkswagen 
Crafter. Składanie aut odbywa się w hali 
o powierzchni 12 boisk piłkarskich. Jak 
wygląda proces montażowy? Na samym 
początku samochód jest identyfikowany, 
czyli dostaje numer VIN. Jednym z pierw-

0

in
szych kroków jest demontaż drzwi, 
są uzbrajane m in. w szyby i zamki- 

- Kolejnym elementem jest montaż 
pitu do samochodu, który również wcze™’ 
jest podmontowuny i trafia przy P°nf  
manipulalorado auta - mówi Cezaryv 
dej, kierownik hali montażu. - Poteńj 
samochodu jest wkładana ściana dzia 
bardzo charakterystyczna dla s 
Na samym końcu montujemy szyby■ 
stępnie pojazd trafia na linię transp°p' 
poprzecznego, gdzie auta inaczej różj\ 
wszystkich fabrykach nie poruszają ' 
no za drugim, tylko jedno obok druff® 
- opowiada kierownik. W najdłuższf 
wariancie volkswagen crafter ma p01̂

OFERTY PRACY

SKLEP RTW NC+ MEDIAMIXPLUS
zatrudni

S P R Z E D A W C Ę
Od kandytatów oczekujemy:
umiejętności pracy w zespole, uczawośći i odpowiedzialności, dyspozycyjności, 
mile widziane doświadczenie w handlu
Oferujemy:
zatrudnienie na umowę o pracę, wynagrodzenie połączone z atrakcyjnym 
systemem prowizyjnym
Kandytatów prosimy o przesłanie CV na adres mediamix-jarocin@ wp.pl

L E O P O L
meble polska
Ein Unternehmen der POLIPOL-Gruppe

F irm a  Leopo l M e b le  P o lska  w  Ś re m ie  
p o s zu k u je  p ra c o w n ik ó w  na s ta n o w is k a :

TAPICER
STOLARZ /  OKLEJACZ 
SZWACZ /  SZWACZKA

W ym agania:
• mile widziane doświadczenie
• motywacja do pracy, odpowiedzialność oraz otwartość 

na nowe wyzwania zawodowe

W ybranym  kandydatom  oferujem y:
• umowę o pracę w firmie o ugruntowanej pozycji w Europie
• konkurencyjne wynagrodzenie wypłacane w terminie 

(premie, pakiet socjalny)
• MOŻLIWOŚĆ PRZYUCZENIA DO ZAWODU
• dobrą atmosferę w zgranym zespole
• Zapewniamy częściowy zwrot kosztów dojazdu

Kontakt: nr tel. 61 28 48 671, rekrutacja@leopol.pl

Firma Produkcyjno-Handlowa „PAULA" 
Zakład Produkcyjny w Parzewie 

Rarzew 14,63-220 Kotlin

Zatrudnimy osoby 
do pracy na stanowisko:

Pracownik 
Dziatu Jakości

OFERUJEMY:
•  za tru dn ien ie  na pełen e ta t
•  m ożliw ość rozw o ju o raz podnoszenia 

kw a lit ik a c ii zaw odow ych
• niezbędne narzędzia pracy

WYMAGANIA:
•  w yksz ta łcen ie  w yższe kie runkow e 

Technologia żyw ności lub  pokrew ne
•  zna iom ość zagadn ień  i p roce dur do tyczących 

zarządzania sys te m a m i lakośc i
• doświadczenie w wykonywaniu badań 

laboratoryjnych
• znajomość j. angielskiego w stopniu 

komunikatywnym
•  książeczka sanep idu

Z a in te resow an e osoby pros im y 
o przes tan ie  bądź dos tarczen ie  

lis tu  m otyw acyjnego, CV na adres 
FPH „PAULA” Sp. z  o.o. Sp.k.

Parzew 14,63-220 Kotlin 
lub  e-mail: mariola wagner@paula.corn.pl 

tel. (62) 740 59 55

BIURO REKLAMY<<<
,  .  CAIITA .  » . W
- J a r o c i ń s k a !

Artur Antczak
508 318 922
Angelika W łodarczyk
509 082 772

Ja roc in , u l. K asprzaka  la  
te l. (6 2 )  7 4 7  4 7  4 7

http://www.opracy24.pl
mailto:spharma@op.pl
mailto:sekretariat@fachmebel.pl
mailto:biuro@bktrade.pl
mailto:rekrutacja@jafo.com.pl
mailto:mediamix-jarocin@wp.pl
mailto:rekrutacja@leopol.pl
mailto:wagner@paula.corn.pl
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|jJ*dłu8ość jednego odcinka produk- 
j^°0 Wynosi 8,5 metra, - Zostaje nam 
L l "Pomiędzy najdłuższymi samo- 
(jĵ . “ m‘elibyśmy problem, aby z tymi 
l a t a m i  dostać się do samocho- 
^r^reśla kierownik. - Następnie auto 
, elektrycznie regulowaną zawieszkę 

si? do obszaru, hory zwany jest 
^ ’ cQ'li wszystkie elementy, które 
u W  Wmontowane przed ziączeniem 

z nadwoziem montowane są do- 
,fla tym odcinku linii. Żeby doszło 

H a’to touszą być gotowi pan młody 
P00" ^ ^ 1 łączymy silnik ze 

Kie! 0le8®v: okablowanie, orurowanie. 
,a jednostka montowana jest na

przednią oś. Jest uzbrajana we wszystkie 
elementy, hóre tworzą zespół napędowy 
osi. Następnie te elementy trafiają na skid 
montażowy, na którym dokładamy tylną oś 
i układ wdechowy. Jeżeli podwozie mamy 
gotowe, z góry nadjeżdża nadwozie i docho
dzi do tzw. ożenku - wesela. Dla nas jest to 
pierwszy bardzo ważny moment próby, czy 
wszystko zostało dobrze zrobione. Potem 
auto dostaje tzw. front - twarz samochodu: 
lampy, zderzak przedni, chłodnicę - opo
wiada kierownik. W następnej kolejności 
montowane są fotele, kola, tylny zderzak, 
samochód napełniany jest płynami. Do 
pojazdu wracają drzwi, montowana jest 
kierownica. - Auto przechodzi procedurę

odbioru, ja k  i kontrolę w tunelu świetlnym, 
po czym po raz pierwszy uruchamiany jest 
silnik i o własnych siłach zjeżdża do hali 
finiszu, gdzie przeprowadzane są pierwsze 
procesy kontrolno-ustawcze, diagnostyczne 
i stamtąd będzie jechało w kierunku odbioru 
końcowego - dodaje kierownik.

Nowy volkswagen crafter produko
wany będzie w ponad 50 wariantach. 
Powstawać będzie 17 samochodów na 
godzinę, czyli 380 na dobę. Rocznie z fa
bryki ma wyjechać nawet 100 tys. nowych 
aut. Docelowo praca będzie się odbywała 
na trzy zmiany, a zatrudnienie znajdzie 
tam 3.000 pracowników.

(era)

OFERTY PRACY

i

I
I

Wytwórnia Mozaiki Osiewicz 
Z/s w Goli 
zatrudni

PRACOWNIKÓW 
DO PRODUKCJI

mozaiki parkietowej
m ile w id z ia n i o p e ra to rz y  

m aszy n  d o  o b ró b k i d re w n a

Kontakt: 724 525 930 
_  lub (62) 740-85-45

Rozwijająca się firma RBB-Stal 
J. Borusiak Spółka Komandytowa 

poszukuje pracownika na stanowisko:R S B

I N Ż Y N I E R

S P R Z E D A Ż Y
(branża metalowa)

k a n d y d a tó w  o c zeku jem y:
W ykształcenia w yższego o profilu techn icznym
kilkuletn iego dośw iadczen ia  zaw odow ego  w  handlu
znajom ości języka angielskiego i/lu b  języka n iem ieck iego  w  stopniu
U m ożliw ia jącym  sw obodne p o rozum iew an ie  się
Praw a ja zd y  ka t. B
w ysokich zdolności in terpersonalnych: decyzyjności, odpow iedzia lności 
i zaang ażow an ia

O feru jem y
C|ek a w ą  pracę w  firm ie  o ugrun to w anej pozycji na rynku , n ie zbędne narzędzia  
Pfacy j szkolenia

Dokumenty aplikacyjne (CV i list motywacyjny) prosimy przesyłać na adres: 
groszak@rbb-stal.com.pl

W tytule maila prosimy wpisać: Inżynier sprzedaży

Rosimy o dopisanie następującej klauzuli: .Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych 
^Wartych w ofercie pracy dla potrzeb niezbędnych do realizacji procesu rekrutacji zgodnie z ustawę z dnia 
9  0 8  1 9 9 7  r o ochronie danych osobowych (t.jedn. Dz.U. z 2 0 0 2  r., nr 101 . poz 9 2 6  z póżn. z m T  

“ ziSkuięc za Państwa zainteresowanie, informujemy, że skontaktujemy się tylko z wybranymi kandydatami

P Y L O N
A U D I O

Z A T R U D N I M Y

/atrakcyjne
wynagrodzenie/

M iejsce pracy: 

Jarocin

K o n ta k t

p o  g o d z i n i e  1 5 .0 0

te l. 6 6 5  3 8 4  8 2 6

OFERTY PRACY

Firma DOMASZ produkująca od wielu lat nowoczesne systemy 
ważenia i pakowania przeznaczone do precyzyjnego w pełni 

automatycznego ważenia produktu.

W związku z rozwojem firmy poszukujemy:

S ER W IS A N TA
M A S Z Y N

O b ow iązk i na s tanow isku:
- montaż i uruchamianie maszyn u klienta
- szkolenia z obsługi maszyn
- usuwanie usterek i awarii automatyki, mechaniki, pneumatyki 
i sterowania u klientów na terenie całego kraju

W Y M A G A N IA :
- wykształcenie kierunkowe (elektrotechniczne)
- prawo jazdy kat. B
- gotowość do wyjazdów służbowych
- samodzielność w działaniu
- mile widziane doświadczenie na podobnym stanowisku 

O FE R U JE M Y :
- stabilne zatrudnienie na umowę o pracę
- pakiet socjalny
- samochód służbowy (serwisowy) w pełni wyposażony
- niezbędne narzędzia pracy (telefon/laptop)
- przyjazną atmosferę
- szkolenia

CV prosimy kierować na adres mailowy: 
dom asz@ dom asz.com .pl 

lub osobiście w  siedzibie firmy:
DOMASZ, ul. Centralna 16 , 6 3 -0 1 2  Dominowo  

Tel. 6 6 8 -4 5 6 -4 8 0 ,  6 6 8 -4 5 6 -4 8 2

P R A C A  ♦ P R A C A  • P R A C A  • P R A C A  • P R A C A

„ B I R E X ”
F IR M A  U S Ł U G O W O -H A N D L O W A

z a t r u d n i :

O P E R A T O R Ó W
M A S Z Y N

P R Z E Ł A D U N K O W Y C H
PRACA PRZY ROZŁADUNKU WAGONÓW

Wymagania: praw o  ja zd y  kat. C + E
Zainteresowane osoby prosimy o kontakt 601 566 947

P O M O C N I K Ó W
O P E R A T O R A

PRACA PRZY ROZŁADUNKU WAGONÓW 
Wymagania: (m ężczyzna) p ra w o  ja zd y  kat. B 
Zainteresowane osoby prosimy o kontakt 607 321 155

K IE R O W C Ó W  
K A T . C + E

Bez dośw ia d cze n ia , z m o ż liw o śc ią  p rzyuczen ia
Zainteresowane osoby prosimy o kontakt 601 566 947

Osoby zainteresowane prosimy o kontakt: 
BIREX Firma Usługowo Handlowa, ul. Poznańska 26. 

63-200 Jarocin, w godz. 7.00 - 1 5.0Ó

http://www.opracy24.pl
mailto:groszak@rbb-stal.com.pl
mailto:domasz@domasz.com.pl
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Na wspólne posiedzenie Komisji 
Kultury i Spraw Społecznych Rady 
Miejskiej w Jarocinie trafiło sprawoz
danie z Jarocin Festiwal 2016. Obszer
ny dokument przygotowała Agencja 
Prestige MJM. Jej przedstawiciele
- mimo wcześniejszych zapowiedzi - 
nie pojawili się na posiedzeniu. Spra
wozdanie przedstawi! dyrektor M u
zeum Regionalnego w Jarocinie, które 
podpisywało umowę z producentem 
tegorocznego festiwalu (zresztą już 
wypowiedzianą).

Analiza rzeczywiście jest wni
kliwa. Jej autorzy sprytnie jednak 
uniknęli podania niektórych danych 
liczbowych. Wiemy na przykład, ile 
dokładnie ustawiono toalet, ale nie 
podano liczby sprzedanych biletów. 
Organizator pisze jedynie, że w Jaro
cin Festiwal uczestniczyło „kilkanaście 
tysięcy osób”.

D yrektor m uzeum  podkreślił 
istotną rolę konkursu młodych ka
pel, którego partnerem  była jedna 
z ogólnopolskich rozgłośni radiowych. 
Przypomniał, że mała scena sąsiaduje 
z dużą, co daje poczucie zespołom „że 
są traktowane na równi z koncertami 
dużych gwiazd”. Pluta przypomniał, 
że dla Muzeum, Spichlerza i Biblioteki 
Publicznej bardzo ważne były imprezy 
towarzyszące. W sumie na przestrzeni 
kilku dni przygotowano ich ponad 50.
- Jasne, że nie wszystkie przedsięwzięcia 
spotkały się z zainteresowaniem, jakiego 
oczekiwaliśmy, ale było to dla nas bar
dzo ważne, żebyśmy mogli zorientować 
się, w jakim  kierunku później te nasze 
przedsięwzięcia miałyby się rozwijać - 
mówił Sebastian Pluta. Szef muzeum 
przypomniał przy okazji, że impreza 
spotkała się z pozytywnymi recenzjami 
w mediach. Wspomniano, że w tym 
roku po raz pierwszy jarociniacy mogli 
kupić tańsze wejściówki. - Ponad 3 tys. 
mieszkańców powiatu i gminy kupiło 
karnety po promocyjnej cenie - przy
pomniał szef muzeum. Przy okazji 
analiza kupujących bilety pokazała, 
że festiwal jest imprezą o zasięgu re
gionalnym - głównie Wielkopolska 
(ponad 60 %).

MJM ujawniło też wartość finan
sową kampanii promocyjnej. Suma
- ponad 18 min zł* - zrobiła wrażenie 
nie tylko na radnych. - To są kwoty, 
które wynikają z cen „bilbordowych ”, 
oczywiście przy założeniu, że te ceny 
przy jakiejkolw iek form ie negocjacji 
można by było zbić maksymalnie do 
50% - zaznaczy! Pluta. Pod względem 
zainteresowania mediów Jarocin jest 
na trzecim miejscu po Woodstocku 
i Openerze.

G w iazdy to  sukces 
i ograniczenie publiczności

Odpowiedzialny za kulturę wice
burmistrz Robert Kaźmierczak pod
kreślił, że powodem do zadowolenia 
może być frekwencja, zwłaszcza w so
botę. - Według danych, które przekazała 
agencja MJM, tego dnia na festiwalu

R a d a  n a  F e s t iw a l
J  Wielkie gwiazdy niekoniecznie pomagają festiwalowi, imprez towarzyszących było 
za dużo, Jarocin stracił m łodą publiczność i raczej nie opłaca się organizatorowi. 
C hoć władze gminy rachunku finansow ego nie znają, to pojawiają się pytania, 
czy nie zwiększyć nakładów - to kilka w niosków  płynących z podsum ow ania  
tegorocznej imprezy.

*18.498.943 zł - taka wg informacji MJM Prestige jest „całkowita wartość kampanii
promocyjnej Jarocin Festiwal 2016. Czy suma odzwierciedla rzeczywiste wydatki na reklamę tegorocznej imprezy? Dyrektor 
muzeum, który przedstawiał dane radnym zauważył, że są to tzw. kwoty „billboardowe". Raport przygotowany pod koniec 
września przez branżowy portal Press Service, gdzie pod kątem obecności w mediach analizowano wszystkie letnie 
festiwale w Polsce, pokazuje, że „ekwiwalent reklamowy" Jarocina to tylko 8 min zł.

było około 15-16 tys. ludzi. To była 
największa ilość w ostatnich dziesięciu 
latach. Z  drugiej strony może trochę 
martwić fakt, że to była publiczność 
jednodniowa, jednokoncertowa. Pu
bliczność, która przyjechała na zespól 
Slayer i wyjechała - zauważył zastępca 
Adama Pawlickiego. Zdaniem urzęd
nika, to przekłada się na ilość osób 
zameldowanych na polu nam ioto
wym. Wedtug danych organizatora 
w latach poprzednich było to 5-6 tys. 
osób, a w tym roku zaledwie 3 tys.
- Na terenie centrum m iasta tej pu
bliczności powinno być zdecydowanie 
więcej, to w końcu przekłada się na 
frekwencję czy zainteresowanie wyda
rzeniami towarzyszącymi jarocińskiemu 
festiwalowi - zauważył Kaźmierczak.
- Tych wydarzeń było ponad 50 i dzisiaj 
wiemy, że zaplanowaliśmy ich zdecydo
wanie za dużo. Niektóre się pokrywały, 
wiemy, że w przyszłości tych wydarzeń 
nie powinno być więcej niż kilkana
ście. Wiceburmistrz ujawnił też, że 
zaraz po imprezie nastąpiła refleksja 
w gronie organizatorów i władz mia
sta. - Z jednej strony gwiazdy form atu 
światowego uznaliśmy za sukces tego 
festiwalu, ale z drugiej strony pozwoli
liśmy sobie wyciągnąć wniosek, że tego 
typu gwiazdy dość mocno profilują pu
bliczność ijednocześnie ją  ograniczają. 
Trochę straciliśmy publiczności, która 
zawsze przyjeżdżała na festiwal, o czym

świadczą te dane z pola namiotowego 
i dyskusje na forach społecznościowych 
- uzasadniał Kaźmierczak i jak dodał, 
duża część publiczności wypowiada 
się, że chciałaby, aby festiwal był festi
walem muzyki polskiej. - Te zagranicz
ne gwiazdy dużego kalibru pomagają, 
a jednocześnie mogą szkodzić temu 
festiwalowi.

Wiceburmistrz zapowiedziat jed
nocześnie, że gminne instytucje nie 
będą „odpuszczać tego, co się dzieje 
w mieście w trakcie trwania impre
zy”. Gwiazdy w ocenie urzędników 
przyczyniły się w znacznej mierze do 
wzrostu cen karnetów, a te przełożyły 
się bezpośrednio na zainteresowanie.

„W yniku finansow ego  
nie znam "

Zastępca burm istrza zachęcał 
komisję do uwag i sugestii, w ,jakim 
kierunku festiwal powinien być pro
filowany w kolejnych latach”. W od
powiedzi radny Romuald Gruchalski 
poskarżył się na ochronę festiwalu i... 
chciał wprowadzenia biletów pięciomi
nutowych. Z kolei radna Lidia Czechak 
dociekała, jak na festiwalu zyskuje 
miasto, oprócz promocji. - Chodzi mi 
konkretnie, czy firma, która organizuje, 
płaci za pokoje w hotelaah dla swoich 
gości i to w jakiś sposób też wraca na 
nasz (...) rynek, czy tojest mierzalne ? -

dociekała radna PiS-u. Wiceburmistrz 
stwierdził przewrotnie, że nie słyszał, 
by hotelarze w trakcie festiwalu dawali 
za darmo pokoje. Jak informował, już 
w okolicy maja nie ma możliwości wy
najęcia miejsc w hotelach, choć ceny 
pokoi rosną w okresie imprezy dwu-, 
a nawet trzykrotnie. Dotyczyć ma to 
też sąsiednich powiatów. - Myślę, że 
w największym stopniu ten festiwal straci! 
publiczność młodą, dla której nocleg na 
polu namiotowym nie stanowił problemu, 
bo skoro mamy spadek z 6 tys. do 3 tys., 
to te liczby o czymś świadczą - zauwa
żył Kaźmierczak. - Skoro nie stać ich 
na noclegi w wyższym standardzie, to 
oznacza, że nie stać też prawdopodobnie 
tej publiczności na karnet za prawie 300 
zł. Musimy sobie odpowiedzieć na pyta
nie, dla jakiej publiczności ten festiwal 
chcemy robić i możemy robić - zachę
cał urzędnik. Radnych interesowały 
mimo wszystko finanse. - Wiem, że 
to jest tajemnica handlowa, ale każdy 
po organizacji takiego festiwalu mówi 
„miałem straty albo zysk”. Czy firm a  
wypowiedziała się w tej kwestii? - do
ciekała radna Czechak. W odpowiedzi 
komisja usłyszała od wiceburmistrza, 
że część pieniędzy, które miasto Jarocin 
przeznaczyło na tegoroczny festiwal, 
podobnie jak w latach minionych, wró
ciła do mieszkańców poprzez „usłu
gi hotelowe”, „firmy zaangażowane 
w obsługę” i „gastronomię”. - Jeżeli

chodzi o drugą część pytania, nie czuje 
się zobowiązany do udzielania na nie 
odpowiedzi. Jeśli ktoś wypowiada do
tychczasową umowę, a państwo wiecie, 
że agencja MJM Prestige na podobnych 
zasadach finansowych nie chce po raz 
kolejny organizować festiwalu, to proszę 
wyciągnąć z tego wnioski - swierdzil 
wiceburmistrz.

Rachunku biznesowego starał się 
też dociec radny Andrzej Skrzypczak 
(ZJ). - Jest to na pewno ogromna pro
mocja dla Jarocina i cieszymy się, żeby 
ten festiwal dalej był, ale tak szczerze 
mówiąc, biznesowo patrząc na te kwo
ty, to chyba firm a niezłe pieniądze do 
tego festiwalu dołożyła. Inaczej się tego 
nie da przeliczyć -  zauważył radny 
z Siedlemina, który porównał koszty 
promocji z ilością sprzedanych karne
tów. - Wyniku finansowego nie znam, 
firma nie była zobowiązana do podania, 
natomiast proszę zwrócić uwagę, że t° 
nie są jedyne przychody, które agencje 
koncertowe przy tego typu imprezach 
uzyskują. Poza wpływami z biletów sH 
wpływy z gastronomii, od sponsorów - 
tłumaczył wiceburmistrz. Kaźmierczak 
proponował, by festiwal traktować 
przede wszystkim jako wydarzenie 
artystyczne i efekty tego, np. ukazujące 
się płyty.

Festiwal w raca do form uły  
w eeken d o w ej

Z kolei radny Paweł Adamkiewicz 
(ZJ) dopytywał, ile Jarocin Spod 
otrzymało za dzierżawę terenów pod 
festiwal. Na to pytanie Kaźmierczak 
nie odpowiedział, ale stwierdził, że 
„spółka na pewno zarobiła”. Zda
niem wiceprzewodniczącego rady. 
na frekwencję mogło też wpłynąć to. 
że festiwal po raz pierwszy odbywa! 
się od czwartku do soboty. - Jestem 
przekonany, że powinno ruim zależeć 
zarówno na tych wpadających na chwilę, 
ale również nie powinniśmy tracić tych’ 
którzy przyjeżdżają na kilka dni - mówi! 
szef jarocińskiej kultury w magistracie 
i zdradził, że festiwal wróci do dawnej 
formuły weekendowej.

R adna Z dzisław a Pilarczyk 
dziękowała organizatorom, ale po* 
dobnie jak Kaźmierczak uznała, że 
imprez okołofestiwalowych było za 
dużo i „ludzie z nich nie skorzystali ■ 
Odpowiedź na pytanie, czy miasto 
samo zorganizuje kolejną edycję im' 
prezy, ani czy gmina będzie musiała 
zwiększyć nakłady, nie padła. - To jest 
państwa decyzja, czy powinniśmy się 
angażować w jeszcze większym stop
niu finansowym  w organizację teg° 
festiwalu, czy też powiedzieć, że to jes1 
koniec naszych możliwości - od pat! 
wiceburmistrz. - Pytanie czy możemy 
ciąć koszty produkcji, te widoczne dltt 
publiczności, bo one będą natychmiast 
zauważalne.

Dzisiaj pewna jest więc póki co 
tylko data kolejnego Jarocina -13-1- 
lipca 2017 r.

(nba)

■ Na komisji zostało przedstawione sprawozdanie z Jarocin Festiwal, 
które prezentował dyrektor muzeum - czy wtadze miasta podpisują 
się pod tym dokumentem? Te dane są prawdziwe?
Nie mam powodów, zęby sądzić, że agencja Prestige przedstawiła nam 
nieprawdziwe dane.
■ W materiałach jest niebagatelna kwota ponad 18 min zł na tzw. 
kampanią promocyjną. To też zainteresowało radnych. Czy to jest 
rzeczywista kwota?
Rozmawiałem z Januszem Stefańskim z MJM Prestige i on zaznaczał, że 
gdybyśmy chcieli wykupić po cenach katalogowych reklamą w takiej ilości, 
w jakiej Jarocin sią pojawiał w różnych mediach, to wówczas ta wartość tej 
reklamy wyniosłaby właśnie tyle. Wiadomo, że te wartości często ulegają 
znacznym rabatom. Dla przykładu - dane medium pokazuje, że strona kosztuje 
50 tys. zł, a w rzeczywistości można ją kupić za 10 tys. zł.
IR Czyli macie świadomość, że to nie oddaje rzeczywistości?
Mieliśmy zaznaczone wyraźnie, że to zestawienie bazuje na cenach ka
talogowych.
■ Ani w raporcie, ani na komisji - ta informacja sią nie pojawiła. A radni 
sią dopytywali, miądzy innymi Andrzej Skrzypczak.
Ja mam świadomość, że to są ceny katalogowe.
■ Ta informacja nie padła na komisji, za to radny głośno sugerował, 
że agencja „niezłe pieniądze do festiwalu dołożyła”. Czy nie ma pan

wrażenia - sądząc po tym, co powiedział radny - że komisja została 
wprowadzona w błąd?
Nie. Żałują tylko, że nie było nikogo z agencji.
B Ale pan nie interweniował, nie prostował tej informacji.
Dla mnie jest oczywistym, że operują cenami katalogowymi, nie wiem, czy 
wszyscy radni tak to rozumieją.
V Można odnieść wrażenie, że to miało wam pomóc w przekonaniu 
radnych, by byli bardziej skłonni do dołożenia do organizacji Jarocina.
Nie mówiłem, że mamy dokładać jeszcze więcej. Kilka dni temu przekazałem 
burmistrzowi symulację fesbwalowego budżetu przy cenie karnetu na poziomie 
150 zł, czyli przy kwocie, kiedy była o wiele większa gotowość zakupowa. 
Pytaniem jest, po co w ogóle robimy festiwal? Czy chcemy tylko po to, żeby 
ludzie wjechali na 2 godz. i wyjechali? Nie. Chciałbym, żeby byli tutaj przez 
kilka dni, zostawiali pieniądze, ale z drugiej strony, żeby byli współtwórcami 
tego wydarzenia, uczestnicząc w różnych aktywnościach, które znajdują 
się w programie, a nie tylko biernymi odbiorcami występów gwiazd. Ta 
symulacja pokazuje, jakim budżetem możemy dysponować, angażując do 
tego pieniądze np. ministerialne, na konkretne projekty specjalne o wartości 
kulturotwórczej - np. powstanie nowej płyty, rejestrację TV koncertu.
> Jak wygląda ten szacunek?

To jest budżet na poziomie 1,8 - 2 min zł - przy założonych wpływach 
z karnetów, biletów ze specjalna ceną dla jarocimaków i frekwencją na

tegorocznym poziomi. Nic nie wskazuje na to, że w Polsce będzie tendencja 
wzrostowa, jeśli chodzi o festiwale.

Jest jeszcze jedna sprzeczność - najpierw informujecie, że wszystkie 
hotele, również te w ościennych powiatach były zajęte na długo przed 
festiwalem, a potem pojawia sią wniosek, że do Jarocina nie przyjechali 
ludzie młodzi, bo skoro nie było ich stać na karnet, to pewnie też nie 
mogli zapłacić za hotel.
Miejsca hotelowe wykupują ci, których na to stać. My zauważyliśmy przede 
wszystkim duży spadek na polu namiotowym - czyli tej najtańszej formy 
noclegu.
B Ale z tego nie można wyciągać wniosku, że frekwencja była, jaka 
była z powodu braku miejsc w hotelach.
Spójrzmy na liczby - Jarota, która ma około 100 miejsc, Hotel Słoneczny 
około 100 - w 100 proc. były wykupione przez agencję. Stąd odpada nam 
połowa miejsc hotelowych. Zostają nam Kasyno, Witaszyce, Walcerek i inne 
pomniejsze - co daje około 200 miejsc. Nie wiem, ile pokoi ma Krotoszyn 
i ościenne miasta - ale powiedzmy, że będzie to tysiąc. I tam trafiły zapewne 
też osoby, które kupiły karnet za 270 zł. Podtrzymuję, że ponieważ konkretne 
osoby nie miały, bądź nie chciały wydać na karnet prawie 300 zł, to nie 
wylądowały też na polu namiotowym, co znów pokazują liczby.

Pytał BARTEK NAWROCKI 
(rozmowa autoryzowana)

http://www.jarocinska.pl
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PRODUCENT
GARAŻE Blaszane BRAMY Garażowe 

KOJCE dla Psów Wiaty Kontenery

N a jn iż sz e  CEMY  
R óżne  w y m ia ry  

d o g o d n e  RATY  
T ra n s p o r t  i m o n ta ż
g r a t is  ca ły  KRAJ

Www.konstal-garaze.pl WZHiÓCHH
61-812-54-69 62 -5 8 6 -0 7 -8 3  6 3 -278 -62 -2 5  5 0 9 -5 7 4 -6 4 4  
65-619-34-15 6 3 -2 2 0 -2 6 -4 6  6 8 -419 -03 -3 9  5 0 9 -05 8 -38 8

OBWIESZCZENIE 0  LICYTACJI NIERUCHOMOŚCI

| Kom ornik S ąd o w y p rzy  S ą d z ie  R ejo n o w ym  w  Jarocin ie  Jerzy K ujaw ski p o d a je  
do publicznej w ia d o m o ś c i, że: d n ia  2 3 . 1 1 . 2 0 1 6  r. o godz. 1 1 . 1 5  w  b u d y n 
ku Sądu R ejo now ego  w  Jarocin ie  m a jącego  s iedzibę  przy  u l. W ro c ław sk ie j 6  
w sali n r 1 0 9 ,  o d b ę d z ie  s ię p ie rw s za  lic y ta c ja  n ieruchom ości g ru n to w ej zab u 
dow anej po łożonej: Łobzo w iec  8  6 3 - 2 3 3  Jaraczew o , d la  k tóre j S ąd  R e jo n o w y  
*  Ja ro c in ie  W y d z ia ł K s iąg  W ie c z y s ty c h  p ro w ad z i k s i^ ę  w ie c zy s tą  o  n u m e rze  
K Z lJ /0 0 0 7 1 4 6 /1 ,  s ta n o w iąc a  w łasność d łu ż n ik ó w  E ugeniusza i M a łg o rza ty  
Krzyżan iak

Sprzedaż licytacyjna o b e jm u je :
U  D zia łkę  nr 1 6 9  o pow ie rzch n i 0 , 2 2 0 0  ha 
2 ) B udynek m ieszka lny , P u =  7 4 ,8 2  m 2 
2) B udyn ek gospodarczy, P u = 4 8 , 4 7  m 2

Sum a o s zac o w an ia  w ynosi 9 0 . 4 0 0 , 0 0  z ł, zaś  cena w y w o ła n ia  jest ró w n a  3 /4  
sumy o s zac o w an ia  i w ynos i 6 7 . 8 0 0 , 0 0  z ł.
Licytant p rzy s tę p u ją cy  d o  p rze targu  z o b o w ią za n y  jest z ło ży ć  ręko jm ię  w  w ys o 
kości 1 /1 0  su m y o s za c o w a n ia , tj. 9 . 0 4 0 , 0 0  z ł. R ęko jm ia  p o w in n a  być z łożo na  
na konto kom orn ika:
P o w szec h n a  K a s a  O s zc zę d n o ś c i B a n k  P o lski S A  I O . C e n tru m  w  K a lis zu  
5 1 1 0 2 0 2 2 1 2  0 0 0 0  5 1 0 2  0 0 7 9  5 8 2 3  najpóźniej w  dniu poprzedzającym przetarg.

licytację winni stawić się oboje oferenci pozostający w związku matżeńskim 
leżeli chcą nabyć nieruchomość do majątku objętego wspólnością ustawową 
łą tk o w ą  małżeńską, w przeciwnym wypadku oferent winien posiadać sło
t n e  pełnomocnictwo współmałżonka urzędowo poświadczone upoważniające 
do wzięcia udziału w licytacji oraz przedłożyć stosowną dokumentację o której 
'howa w art. 6 i 7 ww. ustawy.
Zgodnie z  przep isem  art. 9 7 6  § 1 kpc w  przetargu nie m o g ą  uczestn iczyć osoby, 
które m o g ą  n abyć n ie ru ch o m o ść  ty lko  za  z e zw o le n ie m  organu pań stw o w eg o , 
a zezw o len ia  tego  nie p rze d sta w iły  oraz  inne osoby w y m ie n io n e  w  ty m  arty ku le .
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SPOŻYCIE ALHOHOLU SZKODZI ZDROWIU, SPRZEDAŻ ALKOHOLU 

OSOBOM NIETRZEŹWYM I MŁODZIEŻY DO LAT 18 JEST PRZESTĘPSTWEM

CENY HURTOWE
Jarocin: ul. Wrocławska 79a, ul. Wrocławska 49, 

ul. Solidarności 8, ul. Wojska Polskiego 37, 
ul. Św. Ducha 32
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► ŻERKÓW

T y l k o  d y r e k t o r z y
Ponad 10 tysięcy złotych prze

znaczono z budżetu gminnego na 
nagrody z okazji Dnia Edukacji 
Narodowej. Burmistrz Jacek Ję- 
draszczyk wyróżni! w tym roku 
sześciu dyrektorów. Wysokość na
gród wyniosła od 800 do 2.500 
zł. Najwyższą otrzym ała Alina

Kasprzak, dyrektor Szkoły Pod
stawowej w Żerkowie. Znacznie 
mniejsze kwoty przypadły dwóm 
niedaw no m ianow anym  sze
fom żerkowskiego gim nazjum  
oraz przedszkola - Wojciechowi 
Tomalakowi i Marii Pawlaczyk.

(Is)

► WYSOKOŚĆ NAGRÓD PRZYZNANYCH PRZEZ BURMISTRZA ŻERKOWA

ALINA KASPRZAK i MARIA PAWLACZYK i DANUTA WILAK
dyrektor Szkoły Podstawowej i dyrektor Publicznego i dyrektor Szkoły Podstawowej
w Żerkowie 2.500 zt i Przedszkola ; w Dobieszczyźnie 2.000 zt

i w Żerkowie 1.000 zt i
MARIOLA ZAWAL j i LIDIA PUR0LNIK
dyrektor Szkoły Podstawowej WOJCIECH TOMALAK i dyrektor Szkoły Podstawowej 
w Komorzu Przybysławskim ; dyrektor Gimnazjum i w Chrzanie k800 zł

2.000 zt i w Żerkowie 800 zł i

► DNI POLA

Fuflen Nova 11 bohaterem spotkania
Mimo kapryśnej pogody od

były się Dni Pola Futter Nova 11 
w Nepomucenowie. Głównym bo
haterem spotkania była niezwykle 
wydajna mieszanka traw i roślin 
motylkowych Futter Nova 11. Jest 
to kompozycja stanowiąca alter
natywną paszę, która może być 
także uprawiana w międzyplonie. 
Zaproszeni goście mogli z bliska 
przyjrzeć się technologiom, ofero
wanym przez firmy specjalizujące

się w sprzęcie rolniczym i nie tylko. 
- Innowacyjne rozwiązania ograni
czają koszty, pomagają naszemu 
środowisku naturalnemu, działają 
bardzo pozytywnie na dobrostan 
zwierząt i na wyniki produkcyjne. 
Jako doradcy w dziedzinie rolnictwa, 
sami pokazujemy te innowacje, na 
bazie dobrych praktyk - mówił Woj
ciech Styburski z Biura Doradztwa 
Rolniczego, które było jednym z or
ganizatorów spotkania. (Domi)

STYBURSKI & GOLINSKI 
D O R A D ZTW O  ROLNICZE

B iuro  D o ra d ztw a  R olniczego 
S ty b u r s k i .& G ff l im k :l

J S y V 3 R ©  Koźmin Wlkp.,ul. Floriańska 21a 
" -CENTMJIS Pogorzela, ul. Parkowa 3 A

.Sp.J. ftyword LUołtmonn te l .  5 0 8  2 2 3  8 1 8
l synowie

Oferta 
kukurydzy siewnej 
hodowli krajowej:

FAO P rz y d a tn o ś ć  S ta n o w is k o FAO P rz y d a tn o ś ć  S ta n o w is k o

Wilga 180 Z/K Średnie Bosman 250-260 Ul średnie/lepsze
Dorka (Węgry) 180 Z/K toleruje słabsze Nimba 260 K toleruje słabsze
KB 1903 190 Z/K toleruje słabsze Rosomak 250-260 Z/K toleruje słabsze
Lokata 220 Z/K toleruje słabsze Koneser 260 K toleruje słabsze
Eduardo (Australia) 220 Z/K toleruje słabsze Yitras 260 K średnie
Prosną 220 Z A toleruje słabsze Legion 260-270 K średnie
Juhas 230-240 Z/K sednie KB 2704 270 K średnie
San 240 Z/K lepsze/średnie Ulan 270 K średnie
Huhal 240 Ul to leruje słabsze Kadryl 270-280 Ul średnie
Darnino (Austria) 240 Ul toleruje słabsze i istnieje modiwość dodatkowego zaprawiania zaprawy MESUKOL

Ł U S Z C Z A N Ó W

P o b u d o w a l i  g i m n a z j u m  

d l a  p o d s t a w ó w k i
W Łuszczanowie oddano do użyt

ku nowy budynek gimnazjum. Uro
czystość odbyła się 1 września. Dwa 
miesiące wcześniej minister edukacji 
Anna Zalewska ogłosiła likwidację 
szkół tego szczebla. Ich wygaszanie 
rozpocznie się we wrzeniu 2017 roku.

Beata Czajczyftska, dyrektor Nie
publicznego Żespołu Szkół i prezes 
Stowarzyszenia Edukacyjnego w Łusz
czanowie zapewnia, że likwidacja gim
nazjów nie oznacza, że nowy budynek 
będzie stał pusty. - W starej szkole, gdzie 
jest szkoła podstawowa, brakuje miejsca. 
Mamy trzy pomieszczenia na trzy klasy. 
Nowy budynek pozwoli nam rozładować 
tę sytuację. W momencie, kiedy będziemy 
mieli ośmioklasową szkołę podstawową, 
starsze dzieci będą się uczyły właśnie tam, 
a młodsze pozostaną w starym budynku 
- tłumaczy szefowa szkoły.

Przyznaje, że rozbudowa była 
niełatwą, ale bardzo dobrą decyzją.

- W starym budynku jest naprawdę cia
sno. Byliśmy nawet zmuszeni zaadapto
wać takie małe pomieszczenie na strychu 
dla klasy mniej licznej, bo brakowało 
miejsca. Nie mieliśmy pracowni informa
tycznej z prawdziwego zdarzenia. Trzeba 
było przenosić się z laptopami z sali do 
sali, co jest uciążliwe nie tylko dla in
formatyka, ale i dla dzieci. Natomiast 
gimnazjaliści do tej pory mieli lekcje 
w schronisku, gdzie w pomieszczeniach 
musiały też być łóżka i co powodowało 
taki, a nie inny komfort pracy. To było 
rozwiązanie nie do przyjęcia na dłuższą 
metę - argumentuje Beata Czajczyńska.
- Teraz warunki znacznie się poprawiły. 
Jesteśmy bardzo zadowoleni - dodaje.

Decyzja o rozbudowie zapadła 
kilka lat temu. - Wówczas budowany był 
cały kompleks, między innymi schronisko 
młodzieżowe i wiatrak. W planach był 
również budynek'gimnazjum. Niestety, 
Unia Europejska nie dotowała budowy

placówek oświatowych. Nie zrezygnowa
liśmy i budowę własnymi siłami podjęło 
stowarzyszenie. Kiedy skończyły się P,e'
niądze, in w e s ty c ję  p rz e ję ła  g m in a  Jarocin.
Licząc wszystkie darowizny, wydakśtńj 
około 180 tysięcy złotych, a całość kosz
towała niecałe 500 tysięcy. Postawienie 
samych murów to nie jest tak duży MD'' 
datek, jak samo wykończenie budynku 
i jego wyposażenie - przyznaje dyrektor 
Czajczyńska.

Szkole w Łuszczanowie przydałaby 
się jeszcze sala gimnastyczna i zapiec# 
sportowe z boiskami. - Mamy takie 
pomieszczenie w starym budynku, gdzie 
kiedyś była sala wiejska i które zostało 
przystosowane na salę gimnastyczną 
szkoły. Dlatego ta nowa infrastruktura 
sportowa z halą i boiskiem z nawierzch
nią tartanową bardzo by się naszyta 
uczniom przydała - podkreśla szefowa 
placówki w Łuszczanowie.

ANNA KONIECZNA

► BIAŁORUSKIE DZIENNIKARKI NA STAŻU W  „GAZECIE JAROCIŃSKIEJ

Halina Budnaja mieszka w liczą
cym ok. 35 tysięcy mieszkańców mie
ście Gorki położonym blisko, ok. 20 
kilometrów od granicy z Rosją. Jest 
redaktorką i dziennikarką niezależnej 
gazety „Uzgorok” wydawanej od 2009 
roku w nakładzie 1.850 egzemplarzy 
i liczącej 8 stron. - Rosyjskie wpływy 
są bardzo widoczne na każdym kroku. 
Białoruskiego języka uczy się ju ż  tylko 
w wioskach, Żyjemy blisko Rosji, uży
wamy na co dzień języka rosyjskiego, 
mężczyźni wyjeżdżają tam za pracą - ale 
niejesteśmyprorosyjscy - mówi Halina.
- Owszem, w mediach jest propaganda 
rosyjska, ale mądrzy ludzie wiedzą swo
je. Jedynie ci, którzy pracują w urzędach, 
nie mają swojego zdania. Mówią to, 
co wypada. Może myślą inaczej, ale 
oficjalnie tego nie wyrażają.

Olga Nikitina - Kunciewskaja pra
cuje jako nauczycielka języka angiel
skiego. Dodatkowo pisze teksty do 
„Nowości Borisowskich”. Wydawany 
w 12 tysiącach egzemplarzy tygodnik 
ukazuje się od 1992 roku w przemy
słowym mieście Borisow, liczącym 180 
tysięcy mieszkańców, położonym 70 
km od Mińska, w centrum Białorusi. 
Gazeta ma obecnie 16 stron i jest czar
no-biała. Kolorowe są tylko pierwsza 
i osta tn ia strona, a także dodatek 
reklamowy. Olga publikuje pod pseu
donimem „Olga Plater”. - Zajmuję 
się głównie kulturalnymi nowościami, 
piszę o interesujących ludziach, którzy 
mają ciekawe pasje, rysują, malują
- opowiada Olga.

Obydwie były ju ż  kilka razy 
w Polsce. Podczas stażu w „Gaze
cie” dziennikarki zapoznały się z pra
cą redakcji, codziennym tworzeniem 
gazety, podejmowanymi przez nią 
inicjatywami. Zainteresowała je też 
działalność założonej sześć lat temu 
fundacji „Ogród Marzeń”. Pytały, jak 
żyją jarociniacy, z czym się borykają - 
zarówno młode rodziny, jak i emeryci, 
na co wystarcza pensja.

Z jakimi wrażeniami wyjechały 
z Jarocina? - Bardzo mi się tu podobało. 
Iw  redakcji, i w samym mieście. Borisow 
jest dużo większy od Jarocim, ale u nas 
nie ma akwaparku. Ładniejsze są u was 
budynki. Nawet te starsze są dobrze za
chowane i to mi się podoba. U nas króluje 
jeszcze socjalistyczna architektura. U was 
jest kilka muzeów, u nas - dwa i dwie

Z a s k o c z o n e ,  

ż e  n i e  w i d z i a ł y  

p o l i c j a n t ó w

J  H alina Budnaja i O lga Nikitina - Kunciewskaja 
z B iałorusi przyjechały na p ięc iod n iow y staż cło 
„Gazety Jarocińskiej”.

Dziennikarki w naszej redakcji

galerie, w których wystawiane są prace 
artystów - mówi Olga.

Na co zwróciła uwagę Halina?
- U was bardzo ceni się i szanuje hi
storię - widać to po budynkach. One 
nie funkcjonują ja k  pomniki, tylko słu
żą ludziom. U nas, niestety, tego nie 
ma - mówi redaktorka i dziennikarka.
- U nas, we wschodniej części Białorusi 
należałoby o to zadbać, ale na razie ad
ministratorzy tłumaczą, że nie mają na 
to pieniędzy. Na przykład kilka lat temu 
zburzyli dom, w którym mieszkał przez jakiś 
czas klasyk białoruskiej literatury, Maksym 
Goryckij. On żylna początku XX wieku.

Co jeszcze ją  zaskoczyło? - Tyle 
razy spacerowałyśmy po mieście i ani 
razu nie widziałyśmy policjantów. W na
szym mieście można ich spotkać bardzo 
często - dodaje Halina.

Obydwie przyznają, że są p°^ 
wrażeniem klimatu, który panuje 
w „Gazecie”, atmosfery wśród dzie°' 
nikarzy, wzajemnego zrozumie1113 
i tworzenia zgranego zespołu. - Cie
szymy się, że mogłyśmy tu p rzy je d ź  
i porównać nasze doświadczenia. Zwró
ciłam szczególną uwagę na rozwój ,f ia' 
zety", na to, ja k  w takim  niewielkim 
przecież mieście i z niewielkim zespól>" 
redakcyjnym może działać na tak sze
roką skalę i zdobywać takie uznańk 
To godne podziwu, że „Gazeta "zdobyć 
tytuł Najlepszej Gazety 2015 roku. 
oznacza, że istnieją tu warunki, by n'e' 
zależjia gazeta mogła się rozwijać, czegP 
nie można powiedzieć o niezależne] 
prasie na Białorusi - podsumowuje 
Halina.

ANNA KOPRAS-FIJOŁEK

http://www.jarocinska.pl
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MARIAN NOWAK
64 (Bieździadów)

WALTRAND JANKĘ
[■ ?4 (Komorze Przybystawskie)
marian ł u k o w ia k

69 (Chocicza)

WERONIKA MARTUZALSKA
I. 88 (Jarocin)
BARBARA ANDRUSZKIEWICZ
I. 75 (Panienka)
DARIUSZ JACKOWIAK
I. 40 (Jarocin)

JÓZEF WASIELAK
I. 76 (Rusko)
JADWIGA GŁOWICKA
I. 90 (Jarocin)

Rodzinom  zmarłych składam y 
________________  wyrazy współczucia

ZATRZYMAJ SIĘ

P a r a f i a  m a  d w i e
Wyrazem wdzięczności Bogu za otrzymane łaski są dwie 

chorągwie ufundowane dla parafii św. Marcina przez jedną 
i r°dzin. Poświęcenie pierwszej z nich odbyło się w niedzielę 
. Października, w 38. rocznicę wyboru Jana Pawła U, po- 

®eważ będzie stanowić znak wspólnoty Bractwa Adoracji 
Najświętszego Sakramentu. Ksiądz prałat Dariusz Matusiak, 
Proboszcz parafii św. Marcina, w kazaniu mówił o tym, żeby 
!v swoim życiu docenić moc wiary i modlitwy, ale i obecność 
UtH  którzy są obok nas. - To ważne, że w trudnych sytuacjach 
nie jesteśmy sami. Któż z nas nie ma problemów czy trudnych 
°ńviadczeń? Jakże dzisiaj nie powiedzieć, że w tym wszystkim 

Pomogła m i modlitwa i moja wiara, że się nie poddałem, gdy 
Ptyszta choroba, doświadczenie śmierci i ból po stracie kogoś 

lskiego. Nie poddałem się, bo jest we mnie moc wiary, która

n o w e  c h o r ą g w i e
pozwala m i żyć, cieszyć się tym życiem, radować się tym, których 
mam obok, dla których trudzę się i pracuję. W dzisiejszym czy
taniu słyszymy słowa, że Pan Bóg bez ociągania bierze w obronę 
tych, którzy do Niego wołają. Ten świat będzie piękniejszy, jeśli 
będziemy potrafili dobrze życzyć drugiemu człowiekowi. Podtrzy
mujmy siebie nawzajem w tej drodze do wieczności - tłumaczył 
ksiądz Matusiak.

Poświęcenie drugiej chorągwi zaplanowano na niedzielę 
30 października, w czasie mszy św. o godz. 12.30. Uroczystość 
odbędzie się w 10. rocznicę powstania w parafii Grupy Świę
tego Ojca Pio. Do Jarocina przybędzie ojciec Roman Rusek |  
- krajowy moderator wspólnot zrzeszających duchowe dzieci & 
włoskiego zakonnika i stygmatyka.

(ls) 2

O tym, że nie należy się bać 
“ana Boga mówił ksiądz Stanisław 
Pawlicki w czasie tygodniowych Mi- 
Ĵ1 świętych, głoszonych w kościele 

^  Antoniego Padewskiego w Jaro
w e .  W ramach przedłużonych re
kolekcji były spotkania dla różnych 
§rup wiekowych, a także nauki dla 
kobiet, mężczyzn i dla młodzieży, 
klisje święte są okazją nie tylko do 
nawrócenia, ale i do pogłębienia 
vv'ary i więzi z Bogiem. Codziennie 
°dmawiano różaniec, ofiarowując 
go w różnych intencjach, a dzień 
kończył się Apelem Jasnogórskim. 
Odbyto się też wieczorne nabożeń- 
shvo Drogi Krzyżowej przez osiedle 
konstytucji 3 Maja oraz procesja 
fatimska.

W trakcie głoszonych nauk ka
płan zachęcał przede wszystkim 
do zaufania Bogu. - Widzimy zło, 
cZęsto takie nie do uwierzenia i czę- 
sto rozkładamy ręce, bo myślimy, 
Co my możemy zrobić. Możemy się 
n>odlić! Uwierzmy w to, że Bóg rządzi 
Urn światem. Uwierzmy w to, że nie

damy sobie rady z wieloma rzecza
m i i że nie rozwiążemy bardzo wielu 
spraw. U Boga i z  Bogiem wszystko 
jest możliwe. Wyciągajmy do Niego 
ręce ja k  Mojżesz, a będą się działy 
cuda - tłumaczył misjonarz z Go
stynia. Wyjaśniał, jak ważne jest 
prawdziwe przeżycie Eucharystii, 
zrozumienie tego, co się dzieje na 
ołtarzu. - Kiedy podejdziesz do ko
munii i ksiądz będzie mówił: „Ciało 
Chrystusa ”, to zobacz, że to twój Bóg. 
Ten sam Jezus, który narodził się, 
cierpiał, umarł na krzyżu i trzeciego 
dnia zmartwychwstał, żebyś ty miał 
życie wieczne. A tymczasem bardzo 
często nas to ani ziębi, ani parzy. 
Przychodzimy na m szę św. z obo
wiązku i niczego nie przeżywamy. 
(...) Dlaczego tak się dzieje? Bośmy 
zapomnieli o tym, że Pan Jezus na
prawdę żyje i działa. O tym, że chce 
nas zbawić i że w Kościele zostawił 
nam ścieżkę do nieba - podkreślił 
kaznodzieja.

Zachęcał każdego z wiernych 
do tego, aby postawić sobie funda

mentalne pytania o to, czy wierzą 
i jaka jest ich wiara. - W sakramencie 
chrztu świętego otrzymaliśmy za dar
mo laskę - wiarę. Jest ona nam dana, 
ale i zjadana tui całe życie, czyli ja  co
dziennie muszę swoją wiarę budować, 
tworzyć i być za nią odpowiedzialnym. 
(...) Ja jestem  księdzem, ale zdaję 
sobie sprawę z tego, że każdego dnia 
muszę się stawać coraz bardziej księ
dzem przez modlitwę i sakramenty. 
Jesteś matką, ojcem, żoną czy dziec
kiem, ale nie zapominaj, że też musisz 
się nimi stawać każdego dnia coraz 
bardziej. (...) Jeśli codziennie nie będę 
wierzył w Boga coraz więcej, to co
dziennie będę wierzył w Niego coraz 
mniej. Aż w końcu pozostanie tylko 
przyzwyczajenie, martwy zwyczaj, za 
którym nie będzie spotkania z Bogiem 
- podkreślił ksiądz Gawlicki. Kapłan 
tłumaczył też właściwe znaczenie 
sakramentów m.in. spowiedzi i mał
żeństwa. W trakcie jednej z mszy św. 
była okazja do odnowienia przyrze
czeń małżeńskich.

(ls)

WIEŚCI Z  PARAFII

H  W szyscy św ięci 
w niedzielę

Zamiast obchodów Hallowe- 
en Kościół katolicki proponuje 
uroczyste obchody związane 
ze wspomnieniem Wszystkich 
Świętych. W parafii św. Marcina 
w Jarocinie w najbliższą nie
dzielę 30 października o godz. 
11.00 z rynku do kościoła św. 
Jerzego wyruszy Orszak Świę
tych. Kapłani proszą, aby dzieci 
przebrały się za anioły, błogo
sławionych i świętych, a nieco 
starsi parafianie zabrali ze sobą 
wizerunki swoich patronów.

(ls)

2  D ew ocjonalia z pom ocą
W parafii Chrystusa Króla w Ja
rocinie w niedzielę 30 paździer
nika można będzie wesprzeć 
chrześcijan w Betlejem. Po 
wszystkich mszach świętych do
stępne będą wykonywane przez 
nich dewocjonalia. Poprzednie 
akcje cieszyły się dużym zainte
resowaniem ze strony parafian. 
Kapłani mają nadzieję, że i tym 
razem jarociniacy okażą zrozu
mienie i wsparcie, szczególnie 
z uwagi na trwający jeszcze Rok 
Miłosierdzia.

(ls)

3  W intencji zm arłych
We wtorek 1 listopada w Ko
ściele katolickim obchodzona 
jest uroczystość Wszystkich 
Świętych. W tym dniu o godz. 
12.00 rozpocznie się msza św. 
na jarocińskim cmentarzu komu
nalnym. Dwie godziny później 
Eucharystia z procesją żałobną 
odbędzie się w nekropolii, która 
należy do parafii św. Marcina. 
W pierwszych dniach listopada 
można uzyskać odpust zupełny 
i ofiarować go w intencji oso
by zmarłej. Darem modlitwy są 
także tzw. wymienianki czy wy
pominki, które stanowią rodzaj 
pomocy dla tych spośród naszych 
bliskich, którzy oczekują na niebo 
w czyśćcu. Mogą być zarówno 
jednorazowe, jak i roczne, gdy 
imiona i nazwiska zgłoszonych 
zmarłych odczytywane są przed 
niedzielną mszą św.
W parafii św. Antoniego Padew
skiego w Jarocinie (franciszkanie) 
w piątek 4 listopada odprawione 
zostaną Nieszpory za zmarłych mu
zyków rockowych. W trakcie moż
na będzie usłyszeć teksty psalmów 
w interpretacji Marka Piekarczyka. 
Początek o godz. 20.00.

(ls)

Wszystkim, którzy uczestniczyli w ostatniej drodze

ś. t  ]>•
D A R I U S Z A  J A C K O W I A K A

a w szczególności księdzu Henrykowi, ojcu Urbanowi 
i panu organiście oraz delegacjom z ZSP-B w Tarcach 

i ZSP nr 2 w Jarocinie
serdeczne podziękowanie z prośbą o modlitwę

składa  
żona z synami

V  J
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OBWIESZCZENIE O LICYTACJI NIERUCHOMOŚCI

K o m orn ik  S ą d o w y  przy  S ą d z ie  R e jo n o w y m  w  Ja ro c in ie  Je rzy  K u ja w s k i poda je  
do  p u b lic zn e j w ia d o m o ś c i, że: d n ia  2 3 . 1 1 . 2 0 1 6  r. o g o d z . 1 0 . 0 0  w  bud y n ku  
S ą d u .R e jo n o w e g o  w  J a ro c in ie  m a ją c e g o  s ie d z ib ę  p rzy  u l. W ro c ła w s k ie j 6  
w  sa li n r  1 0 9 ,  o d b ę d z ie  s ię  d ru g a  l ic y ta c ja  p ra w a  w ie c zy s te g o  u ż y tk o w a n ia  
n ie ru c h o m o ś c i g ru n to w e j o ra z  p ra w a  w ła s n o ś c i b u d y n k u  p ro d u k c y jn e g o  
z  z a p le c z e m  s o c ja ln y m  n a le ż ą c e g o  do  d łu ż n ik a :  B A C O  H O L D IN G  S p . z .o .o . 
p o ło ż o n e j:  W ita s z y c z k i ,  6 3 - 2 3 0  W ita s z y c e ,  d la  k tó re j S ą d  R e jo n o w y  
w  Ja ro c in ie  W y d z ia ł K s iąg  W ie c z y s ty c h  p ro w ad z i księgę w ie c zy s tą  o n u m e rze  
K Z 1 J / 0 0 0 2 3 7 9 4 / 6

S p rz e d a ż  lic y ta c y jn a  o b e jm u je :
1 ) D z ia łk i n r  4 8 / 1 5 ,  5 3 / 1 5 ,  5 3 / 1 6 ,  4 / 3 ,  4 / 6  o p o w ie rz c h n i 7 . 0 0 1 3  ha
2 )  B u d y n e k  p ro d u k c y jn y  z  z a p le c z e m  s o c ja ln y m  o  p o w ie rz c h n i u ż y tk o w e j 
7 . 7 2 6 , 1 4  m 2

S u m a  o s za c o w a n ia  w yn o s i 2 . 7 7 4 . 8 8 0 , 0 0  z ł ,  za ś  ce n a  w y w o ła n ia  je s t rów na  
2 / 3  s u m y  o s z a c o w a n ia  i w y n o s i 1 . 8 4 9 . 9 2 0 , 0 0  z ł .  N ie ru c h o m o ś ć  p o d lega  
p o d a tk o w i VAT. S u m a  o s z a c o w a n ia  i c e n a  w y w o ła n ia  s ą  c e n a m i b ru tto . 
L ic y ta n t p rzy s tę p u ją c y  d o  p rze ta rg u  z o b o w ią z a n y  je s t z ło ży ć  rę k o jm ię  w  w y 
sokości 1 / 1 0  s u m y  o s z a c o w a n ia , tj. 2 7 7 . 4 8 8 , 0 0  z ł. R ę k o jm ia  p o w in n a  być  
z ło żo n a  na  ko n to  k o m o rn ik a :
P o w s z e c h n a  K a s a  O s z c z ę d n o ś c i B a n k  P o ls k i S A  I O . C e n tru m  w  K a lis z u  
5 1  1 0 2 0 2 2 1 2  0 0 0 0  5 1 0 2  0 0 7 9  5 8 2 3  n a jp ó ź n ie j w  d n iu  p o p rz e d z a ją c y m  
p rze ta rg .

Z g o d n ie  z  p rze p is e m  a r t . 9 7 6  § 1 kp c  w  p rze ta rg u  n ie  m o g ą  u c ze s tn ic zy ć  
osoby, k tó re  m o g ą  n a b y ć  n ie ru c h o m o ś ć  ty lk o  za  z e z w o le n ie m  o rg a n u  p a ń 
s tw o w e g o , a  z e z w o le n ia  teg o  n ie  p rz e d s ta w iły  o ra z  in n e  oso b y  w y m ie n io n e  
w  ty m  a rty k u le .

OBWIESZCZENIE 0  LICYTACJI NIERUCHOMOŚCI

K o m o rn ik  S ą d o w y  przy  S ą d z ie  R e jo n o w y m  w  J a ro c in ie  Jerzy  K u jaw ski p o da je  
do  pu b liczn e j w ia d o m o ś c i, że: d n ia  2 3 . 1 1 . 2 0 1 6  r. o g o d z . 1 0 : 3 5  w  b u d y n 
ku S ąd u  R e jo n o w eg o  w  Ja ro c in ie  m a ją c e g o  s ied z ib ę  p rzy  u i. W ro c ła w s k ie j 
6  w  sali n r  1 0 9 ,  o d b ę d z ie  się p ie rw s za  lic y ta c ja  n ie ruchom ośc i g ru n to w ej 
n ie za b u d o w a n e j z lo k a liz o w a n e j w  Ja ro c in ie  na os ied lu  P o ln a , n a leżąc e j do  
d łu żn ic zk i Jo an n y  G ro d zk ie j, d la  k tó re j S ąd  R e jo n o w y  w  Ja ro c in ie  W y d z ia ł 
Ksiąg W ie c zy s ty c h  p ro w a d z i księgę w ie c zy s tą  K Z 1 J /0 0 0 0 2 2 2 0 /9

S p rzed aż  licytacyjna o b e jm u je  n ieruchom ość g ru n to w ą  n ie za b u d o w a n ą  dzia łkę  
nr 9 3 1 / 1 5  o  pow ie rzch n i 1 , 0 3 7 9  h a . N ie ru c h o m o ść  p rzezn aczona je s tw m ie j -  
scow yrn p lan ie  zag ospodarow an ia  przestrzennego jako  tereny za b u d o w y  m iesz
kan iow ej jednorodzinnej oznaczone sym bo lem  M N  oraz w  n iew ielk ie j części jako  
te re n y  dróg w e w n ę trz n y c h  -  ciągi p ie s zo -je zd n e  o zn a c zo n e  s y m b o le m  K W PJ

S u m a  o s za c o w a n ia  w ynos i 9 3 6 . 0 0 0 , 0 0  z ł ,  zaś c e n a  w y w o ła n ia  je s t rów na  
3 / 4  s u m y  o s za c o w a n ia  i w ynos i 7 0 2 . 0 0 0 , 0 0  z ł.
L ic y ta n t p rzy s tę p u ją c y  d o  p rze targ u  p o w in ien  z ło ży ć  ręk o jm ię  w  w ysokości 
je d n e j d z ies ią te j s u m y  o s za c o w a n ia , to  je s t 9 3 . 6 0 0 , O O zł. R ę k o jm ia  p o w in n a  
być z ło żo n a  na  konto  ko m orn ika:
P o w s z e c h n a  K as a  O s zc zę d n o ś c i B a n k  P o lsk i S A  I O . C e n tru m  w  K a lis zu  
5 1 1 0 2 0 2 2 1 2  0 0 0 0  5 1 0 2  0 0 7 9  5 8 2 3  najpóźniej w  dniu poprzedzającym przetarg.

Na licytację winni stawić się oboje oferenci pozostający w związku mał
żeńskim jeżeli chcą nabyć nieruchomość do majątku objętego wspólnością 
ustawową majątkową małżeńską, w przeciwnym wypadku oferent winien 
posiadać stosowne pełnomocnictwo współmałżonka urzędowo poświadczone 
upoważniające do wzięcia udziału w licytacji.
Zgodnie z  przep isem  art. 9 7 6  § 1 kpc w  przetargu nie m o g ą  uczestn iczyć osoby, 
które m o g ą  n a b yć  n ie ru ch o m o ść  ty lko  za ze zw o le n ie m  organu p a ń s tw o w e g o , 
a zezw o len ia  tego  n ie  p rze d sta w iły  o ra z  inne osoby w y m ie n io n e  w  ty m  artyku le .

OBWIESZCZENIE 0  LICYTACJI NIERUCHOMOŚCI

K om ornik S ąd ow y przy  S ądzie  R ejonow ym  w  Jarocin ie  Jerzy K ujaw ski podaje  
do publicznej w iado m ości, że: d n ia  2 3 . 1 1 . 2 0 1 6  r. o godz. 1 0 .1 0  w  budynku  
Sądu R ejonow ego w  Jarocin ie  m ającego s iedzibę przy ul. W rocław sk ie j 6  w  sali 
nr 1 5 , odbędzie  się p ie rw s za  lic y ta c ja  n ieruchom ości gruntow ej zab udo w anej 
należącej do d łużn ika: R oberta M u s ia ła  położonej: G o lina , ul. Zakrze w s ka  2 8 ,  
dla której Sąd R ejo now y W y d z ia ł Ksiąg W ie czysty ch  prow adzi księgę w ieczystą  
o n um erze  K 2 1 J /0 0 0 0 4 8 0 7 /2

S przedaż licytacyjna obe jm uje:
1 ) d z ia łkę  nr 3 8 6 /7  o p ow ierzch n i 0 . 1 0 9 6  ha ,
2 )  budynek m ieszkalny, P u = 3 1 4 ,4 5  m 2

S um a oszacow an ia  w ynosi 2 4 6 . 0 0 0 , 0 0  z ł, zaś  cena w yw o ła n ia  je s t rów na 3 /4  
sum y oszacow an ia  i w ynosi 1 8 4 .5 0 0 ,0 0  z ł.
L icytant p rzystępu jący do przetargu pow in ien  złożyć ręko jm ię w  w ysokości je d 
nej dz ies ią te j sum y oszacow an ia , to jest 2 4 . 6 0 0 , 0 0  z ł. R ęko jm ia pow inna być  
złożona na konto kom ornika:
P o w s z e c h n a  K asa O s zc zę d n o ś c i B a n k  P o lsk i S A  I O . C e n tru m  w  K a liszu  
5 1  1 0 2 0 2 2 1 2  0 0 0 0  5 1 ,0 2  0 0 7 9  5 8 2 3  najpóźniej w  dniu poprzedzającym przetarg.

Zgodnie z p rzep isem  a rt . 9 7 6  § 1 kpc w  przetargu nie m o g ą  uczestniczyć osoby, 
które m ogą nabyć n ieruchom ość tylko za zezw o len ie m  organu państw ow ego, 
a zezw o len ia  tego  nie p rzedstaw iły  oraz  inne osoby w ym ien io n e  w  tym  artyku le . 
Na licytację winni stawić się oboje oferenci pozostający w związku małżeńskim 
jeżeli chcą nabyć nieruchomość do majątku objętego wspólnością ustawową 
majątkową małżeńską, w przeciwnym wypadku oferent winien posiadać sto
sowne pełnomocnictwo współmałżonka urzędowo poświadczone upoważniające 
do wzięcia udziału w licytacji.
Zgodnie z  p rzep isem  a r t .9 7 6  §1 kpc w  przetargu nie m ogą uczestn iczyć osoby, 

które m og ą nabyć n ieruchom ość tylko za zezw o len ie m  organu państw ow ego, 
a zezw o len ia  tego nie p rze d sta w iły  o raz  inne osoby w y m ie n io n e  w  tym  artyku le .

OBWIESZCZENIE 0  LICYTACJI NIERUCHOMOŚCI

Komornik Sądow y przy Sądzie Rejonow ym  w  Jarocin ie Jerzy Kujawski podaje do  
publicznej w iadom ości, że w  d n iu  2 3 .1 1 .2 0 1 6  r. o g o d z . 1 0 .5 0  w  budynku Sądu 
Rejonowego w  Jarocin ie m ającego siedzibę przy ul. W rocław skiej 6  w  sali nr 1 0 9 , 
odbędzie się p ierw sza licytacja nieruchomości gruntowej zabudowanej należącej do 
dłużnika: M acie ja  B łaszczyka położonej: Bachorzew  ul. N ow y Ś w iat 5 3 , dla której 
C en tra lna  In fo rm ac ja  Ksiąg W ieczystych  Ekspozytura Sąd  R ejo now y w  Jarocin ie  
prow adzi księgę w ieczystą o num erze K Z 1 J /0 0 0 0 5 9 0 4 /9

Sprzedaż licytacyjna obejm uje:
1 ) dzia łkę nr 1 7 0 /2  o pow. 0 . 5 5 2 7  ha,
2 )  budynek m ieszkalno-w arsztatow y, P u = 2 2 7 ,5 3  m 2

S um a oszacow ania wynosi 2 6 4 .0 0 0 ,0 0  z ł, zaś cena w yw ołan ia  jest rów na 3 /4  
sum y oszacow ania i w ynosi 1 9 8 .0 0 0 ,0 0  z ł.
L icytant przystępujący do przetargu pow inien złożyć rękojm ię w  wysokości jednej 
dziesiątej sum y oszacow ania, to  jest 2 6 .4 0 0 ,0 0  z ł. Rękojm ia powinna być złożona 
na konto kom ornika:
P o w s z e c h n a  K as a  O s zc zę d n o ś c i B a n k  P o ls k i SA  I O . C e n tru m  w  K a lis zu  
5 1 1 0 2 0 2 2 1 2  0 0 0 0  5 1 0 2  0 0 7 9  5 8 2 3  najpóźniej w  dniu poprzedzającym przetarg.

Licytowane nieruchomości podlegają przepisom ustawy o kształtowaniu ustroju rol
nego z dnia 11 kwietnia 2 0 0 3 r  (D z. U . 2 0 0 3  N r 6 4 , poz. 5 9 2  z póź. zm .) i zgodnie 
z  art. 3  pkt. 4  Agencji Nieruchomości Rolnych Skarbu Państwa przysługuje prawo  
ich pierwokupu, a do licytacji mogą przystąpić jedynie osoby wym ienione w  art. 2a  
spełniające wymogi, o których m ow a w  art. 6  i 7  w w. ustawy.
Na licytację winni stawić się oboje oferenci pozostający w związku małżeńskim jeżeli 
chcą nabyć nieruchomość do majątku objętego wspólnością ustawową majątkową 
małżeńską, w przeciwnym wypadku oferent winien posiadać stosowne pełnomocnictwo 
współmałżonka urzędowo poświadczone upoważniające do wzięcia udziału w licyta
cji oraz przedłożyć stosowną dokumentację o której mowa w art. 6 i 7 ww. ustawy. 
Zgodnie z przepisem a r t .9 7 6  §1 kpc w  przetargu nie mogą uczestniczyć osoby, które 
mogą nabyć nieruchomość tylko za zezwoleniem  organu państwowego, a zezwolenia  
tego nie przedstawiły oraz inne osoby wym ienione w  tym  artykule.

OBWIESZCZENIE 0  LICYTACJI NIERUCHOMOŚCI

K o m o rn ik  S ą d o w y  p rzy  S ą d z ie  R e jo n o w y m  w  J a ro c in ie  J e rzy  K u ja w s k i p o 
d a je  do  p u b lic z n e j w ia d o m o ś c i, ż e  w  d n iu  2 3 . 1 1 . 2 0 1 6  r. o g o d z . 1 0 . 2 5  
w  b u d y n k u  S ą d u  R e jo n o w e g o  w  J a ro c in ie  m a ją c e g o  s ie d z ib ę  p rz y  u l. 
W ro c ła w s k ie j 6  w  sa li n r 1 0 9 ,  o d b ę d z ie  s ię  p ie rw s z a  l ic y ta c ja  1 /5  u d z ia łu  
d łu ż n ik a  S ła w o m ira  M o liń s k ie g o  w  n ie ru c h o m o ś c i g ru n to w e j z a b u d o w a n e j  
p o ło żo n e j: 6 3 - 2 0 0  J a ro c in , u l. K a rw o w s k ie g o  1 4 ,  d la  k tó re j S ą d  R e jo n o w y  
w  J a ro c in ie  W y d z ia ł  K s ią g  W ie c z y s ty c h  p ro w a d z i ks ięg ę w ie c z y s tą  o n u 
m e rz e  K Z 1 J / 0 0 0 3 0 8 8 5 / 3

S p rz e d a ż  lic y ta c y jn a  o b e jm u je  1 /5  u d z ia łu  d łu ż n ik a  w :
1 ) D z ia łc e  g ru n tu  n r 5 1 5  o  p o w . 0 , 0 7 1 5  ha
2 )  B u d y n k u  m ie s z k a ln y m , Pu =  1 3 2 , 4 2  m 2
3 )  B u d y n k u  m ie s z k a ln o -g o s p o d a rc z y m , Pu =  5 5 , 8 5  m 2

S u m a  os zacow ania 1 /5  udzia łu  d łużn ika  w  n ieruchom ości w ynosi 5 5 . 4 0 0 , 0 0  zł,
| zaś  cena w y w o ła n ia  je s t rów na 3 / 4  s u m y  o s za c o w a n ia  i w ynos i 4 1 . 5 5 0 , 0 0  z ł. 

L ic y ta n t p rz y s tę p u ją c y  do  p rze ta rg u  z o b o w ią z a n y  je s t z ło ży ć  rę k o jm ię  w  w y 
so kości 1 / 1 0  s u m y  o s z a c o w a n ia , t j .  5 . 5 4 0 , 0 0  z ł .  R ę k o jm ia  p o w in n a  być  
z ło żo n a  na  ko n to  k o m o rn ik a :
P o w s z e c h n a  K a s a  O s z c z ę d n o ś c i B a n k  P o ls k i S A  I O . C e n tru m  w  K a lis z u  
5 1  1 0 2 0 2 2 1 2  0 0 0 0  5 1 0 2  0 0 7 9  5 8 2 3  n a jp ó ź n ie j w  d n iu  p o p rz e d z a ją c y m  
p rze ta rg .

Na licytację winni stawić się oboje oferenci pozostający w związku mał
żeńskim jeżeli chcą nabyć nieruchomość do majątku objętego wspólnością 
ustawową majątkową małżeńską, w przeciwnym wypadku oferent winien 

J posiadać stosowne pełnomocnictwo współmałżonka urzędowo poświadczone 
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P o w s z e c h n a  K as a  O s zc zę d n o ś c i B a n k  P o lsk i S A  I O . C e n tru m  w  K a lis zu  
5 1  1 0 2 0 2 2 1 2  0 0 0 0  5 1 0 2  0 0 7 9  5 8 2 3  n a jp ó źn ie j w  d n iu  p o p rz e d z a ją c y m  
prze targ .
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posiadać stosowne pełnomocnictwo współmałżonka urzędowo poświadczone 
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Zgod n ie  z  przep isem  art. 9 7 6  § 1 kpc w  p rzetargu  n ie  m o g ą  uczestn iczyć osoby, 
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Przegrali nie tylko z chorobą. „I tak jesteśmy zadowoleni”
Wysoką porażką (0:74) z Po- 

Sr,anią Poznań zakończyli sezon 
..D lidze rugby seniorów zaw od

n y  Sparty Jarocin. - Od początku  
byliśmy faw orytem  tego meczu, 
przeciwnicy w ubiegłym sezonie 

b w Ekstralidze (najwyższej kla- 
s'e rozgrywkowej - przyp. red.), ale 
U sieli się wycofać z powodów orga- 
n‘Zacyjnych. Dlatego spodziewaliśmy 
s't  'rudnego spotkania - powiedział

tym starciu Bartosz Wlodarek, 
ner zespołu.

. Rugbiści z Jarocina pojechali do 
g n a n i a  w mocno okrojonym skła
mie nie mogąc liczyć na pomoc aż

ośmiu zawodników. Na liście kontu
zjowanych znaleźli się m.in. Maciej 
Zarczyński i Krzysztof Er- 
manowicz. Ten pierw
szy w ypadł w o s ta t
niej chwili z powodu 
choroby, a drugi miał 
w poniedziałek plano
waną operację kolana.
Do Poznania nie poje
chali też M ichał Kubicki 
i Marek Wesołek, którzy 
doznali urazów  po meczu 
z W atahą Zielona G óra w po
przedniej kolejce, a także M ateusz 
Boruta, Łukasz Banasiak i M ateusz

SfUTJlAROCl*

Soliński.
Na mecz z Posnanią pojechało 

więc raptem 16 graczy (w tym 
jeden rezerwowy) .- Jedyną 
dostępną zm ianę wykorzy
staliśmy ju ż w 20. minucie, 
kiedy wstrząśnienia mózgu 
doznał Dawid M iękus. Tui 
przed  przerw ą sam  m u
siałem  zejść z boiska, bo 

wyleciał m i bark i drugą po
łowę graliśm y w czternastu. 

Drużyna z Poznania zachowała 
się jednak fa ir i też ściągnęła jed 

nego zawodnika, więc dokończyliśmy 
mecz grając po 14 - wyjaśnił trener

seniorów.
Jaroc in iakom  zabrak ło  kilku 

przyłożeń, żeby wejść do półfinału, 
ale i tak uznają sezon za udany. - Nie 
ma powodów do wstydu, bo walczyli
śm y do samego końca. Naszym celem 
było zbudowanie drużyny, połączenie 
starszych zawodników z m łodzieżą, 
która w tym roku w juniorach zdo
była m edal m istrzostw  Polski, więc 
osiągnęliśm y swój cel. M amy dużo 
m ateriału do analiz, nad którym  bę
dziemy pracować przez zim ę i na wio
snę wrócimy silniejsi - podsum ował 
Włodarek.

(seb)

• • •  KOLARSTWO

► T rz e c i w ś r ó d  P o la k ó w
50. miejsce zajął Maciej Pater- 
ski w klasyfikacji generalnej Abu 
Dhabi Tour. Na czteroetapowej 
trasie najlepiej wypadł na trzecim 
odcinku dojeżdżając do mety na 
47. miejscu.
Jarociniak był czwarty spośród 
kolarzy swojego klubu CC C 
Sprandi Polkowice i trzeci wśród 
Polaków. Lepsi od niego byli tylko 
Karol Domagalski (12. - One Pro 
Cycling) i Łukasz Owsian (45. - 
CCC Sprandi).

► P a te rs k i i K ra w c z y k  
w  z a m k n ię ty m  
p ie k a r n ik u

13. miejsce (na 17 możliwych), 
a zarazem najlepsze w historii 
zajęła grupa kolarska CCC Spran
di Polkowice, w której jeździ ja 
rociński kolarz Maciej Paterski. < 
Uczestnicy M istrzostw  Świata 
w Kolarstwie Szosowym w Doha 
(Katar) mieli do pokonania 40 km 
w wyścigu drużynowym. - Jadąc 
w temperaturze 40 stopni Celsju
sza, miałem wrażenie, jakbyśm y 
ścigali się w zamkniętym piekar
niku - powiedział dziennikarzom 
TVP Sport po dotarciu na metę 
jarociński kolarz.
Kilka dni później Szymon Kraw
czyk wziął udział w wyścigu junio
rów ze startu wspólnego (135,5 
km), ale nie dojechał do mety. 
Podobnie jak Paterski w wyścigu 
elity mężczyzn (257,5 km).

► S z y m o n  K ra w c z y k  
n a jle p s z y , J o a n n a  G o le c  
w ic e m is t r z y n ią

Pierwsze miejsce w Mistrzostwach 
Polski w Kolarstwie Szosowym 
zorganizowanych pod Kaliszem 
zajęła drużyna z jarocińskim ko
larzem Szymonem Krawczykiem 
w składzie.
Pochodzący z naszego miasta za
wodnik KTK Kalisz rywalizował 
w jeździe na czas drużyn w ka
tegorii ,ju n io r” na dystansie 40 
km. Z trzema kolegami „wykręcił” 
najlepszy czas (46:27.323 min) 
zajmując tym samym pierwsze 
miejsce. Drugi na mecie zespół 
był wolniejszy o 20 sekund.
II wicemistrzynią została Joanna 
Golec (UKS Mróz Jedynka Kór
nik). Wychowanka UKS-u Trójki 
Jarocin wraz z zespołem starto
wała w jeździe drużynowej na 
czas juniorek.

(seb)
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Początkujący ciężarowcy klas pierwszych ZSP-B w Tarcach po swoim debiucie na pomoście Fot. Organizatorzy

MISTRZOSTWA SZKOŁY 
W PODNOSZENIU CIĘŻARÓW

Zwycięzcy w poszczególnych kategoriach 
Dziewczęta:
Kat 53 kg: Weronika Kowalewska (31+40 - 71 kg) 
Kat. 58 kg: Wiktoria Pawłowska (25+33 - 58 kg) 
Kat. 63 kg: Anna Pawłowska (47+53 - 100 kg) 
Kat. 69 kg: Kinga Voegels (24+33 - 57 kg)
Kat. 75 kg: Edyta Budzińska (24+30 - 54 kg) 
Kat. +75 kg: Anna Beszterda (47+55 -103 kg)

Chłopcy (grupa zaawansowana):
Kat. 62 kg: Kajetan Matuszewski (56+75 - 
131 kg)
Kat. 85 kg: Adrian Michatkiewicz (55+70 - 
125 kg)
Kat. 94 kg: Joachim Bartczak (72+84 - 156 kg) 
Kat. 105 kg: Michał Zegar (65 + 83 - 148 kg)

Zwycięzcy klas pierwszych:
Kat 45 kg: Jacek Zieliński (22+33 - 55 kg) - kl. I c 
Kat. 62 kg: Michał Kostrzewski (36+48 - 84 
kg) - kl. I a
Kat. 69 kg: Grzegorz Janowski (40+54 - 94 
kg) - kl. I b
Kat. 77 kg: Mateusz Filipiak (50+62 - 112 
kg) - kl. I a
Kat. 85 kg: Dawid Graczyk (52+62 - 114 kg) 
- kl. I a
Kat. 94 kg: Paweł Jakubowski (43+54 - 97 
kg) - kl. I a
Kat. 105 kg: Bartosz Stachowiak (37+54 - 91 
kg) - kl. I a
Kat. +105 kg: Szymon Staniewski (64 + 80 kg 
-144 kg) - kl. I a

M i n i ż a c y  z r o b i l i  f u r o r ę  n a  

p r a w d o p o d o b n i e  n a j w i ę k s z y m  t u r n i e j u

^limo kiepskiej pogody, młodzi zawodnicy Być może któryś z jarocińskich rugbistów za kilka lat wystąpi na igrzyskach
Pokazali się z dobrej strony

Szósta edycja Turnieju Nadziei Olimpijskich 
^  Jarocinie zakończyła się dużym sukcesem, 
hospodarze zaprosili ok. 300 dzieci z całej Pol
ski, które rywalizowały w trzech kategoriach 
ciekowych (miniżak, żak, młodzik) w rugby 
tag. - Nie sięgnąłem jeszcze do statystyk, ale był 
I(J prawdopodobnie największy turniej w historii. 
Szkoda tylko, ze pogoda nam nie dopisała. Gdyby 
była lepsza, mielibyśmy superświęto rugby - po
d d z ia ł  Mateusz Boruta, prezes Sparty Jarocin, 
bóra zorganizowała imprezę.

Najlepiej spośród wystawionych przez nasz 
klub zespołów wypadli miniżacy, którzy swoimi 
świetnymi występami zadziwili wszystkich. - Ich 
start oceniam bardzo wysoko. Naprawdę powyżej 
°czekiwań. Jestem w szoku, ze pokonali Budowla

nych Łódź. To jest superwynik, bo w całym woje
wództwie łódzkim są toczone rozgrywki rugby tag 
dla dzieci i stoją one naprawdę na najwyższym 
poziomie. A my stawiliśmy im czoła i jeszcze wygra
liśmy. Widać w tym rękę naszego nowego trenera 
Błażeja Kalinowskiego - chwalił prezes Sparty.

Reprezentanci starszych kategorii nie mieli już 
tylu powodów do radości, ale szef jarocińskiego 
klubu nie ma do nich pretensji. - Trudno m m  

je st na wielu płaszczyznach grać na najwyższym 
poziomie. Ogranicza nas w tym. m.in. liczba ludzi 
zaangażowanych w klub - dodał.

Turniej Nadziei Olimpijskich jest w całości 
inicjatywą jarocińskich działaczy rugby, a do
datkowo zalicza się do cyklu regionalnych tur
niejów dzieci i młodzieży w ramach rozgrywek

Polskiego Związku Rugby. - O statnia edycja 
została wsparta m.in. przez ministerstwo sportu, 
samorząd województwa wielkopolskiego i gminę 
Jarocin. To pozwoliło zafundować dzieciakom nie 
tylko wyżywienie i nocleg, ale także medale oraz 
puchary, a wszystko to generuje spore koszty - po
informował Boruta.

W tym samym czasie odbywał się inny turniej 
tego typu w Lublinie, a więc w kolebce rugby 
w Polsce. Jednak kilka zespołów z tamtej części 
Polski wybrało Jarocin. - Widać na mapie rugby, że 
się rozwijamy. Marka naszego turnieju wzrasta i to 
cieszy. Wiem, że niektórzy wybrali nasze rozgrywki 
ze względu na ciekawszy dobór przeciwników, lepszą 
organizację i superzaplecze sportowe - podsumował 
organizator. (seb)

www.jarocinska.pl

D e b i u t

c i ę ż a r o w c ó w  

z  p i e r w s z y c h  

k l a s
. Mistrzostwa szkoły w podnoszeniu ciężarów odbyły 

^  w Zespole Szkół Przyrodniczo-Biznesowych w Tarcach. 
Wsród startujących byli uczniowie z doświadczeniem 
w uprawianiu tej dyscypliny, jak również adepci z pierw
szych klas.

Wyróżniającą się zawodniczką była Wiktoria Pawłow- 
lca» która wcześniej w eliminacjach Mistrzostw Polski do 
3115 w Nowym Tomyślu wygrała swoją kategorię wagową 
1 Zakwalifikowała się do krajowych finałów. (seb)

http://www.jarocinska.pl
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Z A P O W I E D Z I

S P O T K A Ń

KALISKA A-KLASA (GRUPA I)
Niedziela 30 października 14.00

BŁĘKITNI SPARTA KOTUŃ

Hjf1 SULIMIRCZYK SULMIERZYCE

KALISKA A-KLASA (GRUPA I)
Niedziela 30 paździe rn ik a ___ 14.00

Igi u s c a c z A

GROM GOLINA

KALISKA A-KLASA (GRUPA I)
Niedziela-30 października __ M4.00

m  ZIELONI KOŹMINEK

l j |  WKS WITASZYCE

POZNAŃSKA A-KLASA (GRUPAI)^
Niedziela 30 października H3.00

, § * )  PHYTOPHARM KLĘKAyUith-phimn

O  POLONIA II ŚRODA WLKP.

Tak jednostronnego  
widowiska, jakie m iało  
miejsce podczas meczu 
między LZS-em  Cieleza  
a W KS-em W itaszyce 
nikt się nie spodziewał. 
G oście rozgromili 
wicelidera w  świetnym  
stylu. Smutek 
przegranych podzielali 
w niedzielne popołudnie  
gracze z Kotlina. Lepsze 
nastroje mieli piłkarze 
Gromu Golina, ale
- m im o zwycięstwa - 
ich gra nie napawała  
optym izm em .

(seb)

WKS W itaszyce - LZS 
Cieleza 0 :4  (0:1)

To miał być mecz na szczycie, 
a okazał się skrajnie jednostronnym 
widowiskiem. LZS Cieleza rozgro
miła w derbach WKS Witaszyce aż 
4:0. Strzelanie rozpoczęło się już w 3. 
minucie, kiedy po zespołowej akcji 
piłkę do bramki skierował Maciej Sta- 
mierowski. Goście od razu cofnęli 
się, by grać z kontrataku, a do piłki 
doszli gracze WKS-u, którzy raz po 
raz próbowali zagrozić bramce rywali. 
Po kwadransie gry mieli już na koncie 
trzy próby, ale żadnej nie byli w stanie 
zamienić na bramkę. - Źle weszliśmy 
w mecz, przespaliśmy początek i stra

ciliśm y golą. Później próbowaliśmy się 
otworzyć i poszło - powiedział po me
czu Paweł Janas, trener WKS-u.

Drugą połowę gospodarze rozpo
częli z nadzieją, że remis, a nawet zwy
cięstwo, są na wyciągnięcie ręki. Wy
starczy poprawić skuteczność w ataku. 
Wydawało się, że kontaktowy gol jest 
kwestią czasu. Kilkanaście minut po 
wznowieniu gry wystarczyło, żeby 
poobijać słupki bramki rywala, ale cel
nego strzału ciągle brakowało. Cieleza 
wykorzystała kontratak i w 59. minucie 
Karol Oczkowski strzelił precyzyjnie 
pod poprzeczkę nie dając bramka
rzowi szans, a dwie minuty później 
było już 3:0, kiedy do piłki doszedł 
Kamil Filipiak. Urwał się obrońcom, 
minął bramkarza i uderzył na pustą 
bramkę. - Te gole ustawiły mecz, co 
odebrało rywalom wiarę w zwycięstwo
- podsumował Aleksander Matuszew

S e n s a c y jn e  d e r b y  
m e c z e m  k o le jk i

WKS: J. Jacek, P Wegner, T. Pluciński, N. Czyż. H. Wronek, 
M. Trybek, A. Tłoczek (50. J. Wojtysiak), S. Jankowski. M. 
Gościniak, P Małecki, M. KowalskiPiłkarze LZS-u Cieleza dziękują kibicom za głośny doping

ski, szkoleniowiec LZS-u.
Kilka minut przed końcem świetną 

sytuację wykorzystał Łukasz M ar
chewka dobijając rywali na 4:0. Wtedy 
nie wytrzymał Sebastian Jankowski 
i nie przebierał w słowach w rozmo
wie z sędzią liniowym, za co dostał 
drugą żółtą i w konsekwencji czer
woną kartkę. Kibice nie posiadali się 
ze szczęścia. Momentami doping był 
głośniejszy niż na niejednym meczu 
Jaroty Jarocin. - Wygrał zespól, który 
byt lepiej dysponowany. Kiedyś musiał 
być ten pierwszy raz (pierwsza po 
rażka w sezonie - przyp. red.), cho
ciaż ta przegrana boli podwójnie, bo 
ulegliśmy w derbach - podsumował 
Janas. - Podeszliśmy do tego spotka
nia z luzem, ale zagraliśmy mądrze 
taktycznie. Mam nadzieję, że ten mecz 
nauczy pokory naszych przeciwników. 
Cieszę się, że wynagrodziliśmy kibicom 
porażkę z poprzedniej kolejki z Prosną 
Kalisz - dodał Matuszewski.

Grom Golina - Sparta 
Russów 2:1 (0:0)

Mimo zwycięstwa, piłkarze Gro
mu Golina nie popisali się wysokim 
poziomem gry w meczu ze Spartą

Russów.: Do przerwy nasza gra wy
glądała bardzo słabo. Duża różnica 
w tabeli (Sparta jest na ostatnim miej
scu - przyp. red.) nie odzwierciedlała 
poziomu gry nu boisku - powiedział po 
spotkaniu trener Gromu, Sebastian 
Waszkiewicz.

Piłkarze z Goliny nie realizowali 
przedmcczowych założeń, co starali 
się wykorzystać rywale, którzy po 
jednej z akcji trafili w poprzeczkę. 
W  drugiej połowie gra gospodarzy 
trochę się poprawiła i w 49. minucie 
po akcji Michała Brylla do pitki do
szedł Marcin Szymkowiak, który zdo
był pierwszego gola. Dziesięć minut 
później było już 1:1 po wykończeniu 
dośrodkowania ze skrzydła.

Gospodarze szybko odpowiedzieli 
i w 64. minucie ponownie wyszli na 
prowadzenie, którego nie oddali już 
do końca meczu. - Nie potrafiliśm y 
wykorzystać okazji na podwyższenie 
wyniku. Mieliśmy co najmniej trzy sy
tuacje sam na sam. W końcówce rywale 
wypracowali sobie dogodną okazję do 
strzelenia drugiego gola, ale świetnie 
spisał się Bartosz Kubiak i uratował trzy 
punkty - relacjonował po spotkaniu 
trener Waszkiewicz.

CKS Zbiersk - Błękitni 
Sparta Kotlin 2:0  (0:0)

W kiepskich nastrojach wracali do 
domu piłkarze Błękitnych Sparty Ko
tlin, którzy przegrali mecz z CKS-em 
Zbiersk. W pierwszej połowie gra była 
dość wyrównana, a żaden z zespołów 
nie potrafił wypracować sobie znacznej 
przewagi, ani strzelić gola.

Sytuacja zmieniła się po przerwie. 
Po indywidualnym błędzie kotlińskiego 
obrońcy Adam Adamczyk wyprowadził 
swój zespół na prowadzenie w 48. mi
nucie. Po dośrodkowaniu ze skrzydła 
Adamczyk urwał się obrońcy i z naj
bliższej odległości wpakował piłkę do 
siatki. Kolejny błąd Błękitni popełnili 
w 83. minucie. Mając w polu karnym 
przewagę dwóch zawodników, nie po
trafili upilnować rywali, co ponownie 
skrzętnie wykorzystał Adam Adamczyk, 
minął trzech piłkarzy gości i precyzyj
nym strzałem po ziemi posłał piłkę 
obok bramkarza. -To był mecz na remis, 
ale po błędach indywidualnych niestety 
przegraliśmy. Mieliśmy kilka sytuacji, 
jednak nie potrafiliśmy ich wykorzystać 
- podsumował występ swoich graczy 
Adrian Popławski, trener Błękitnych.

LZS: J. Górecki. 0. Wrzalik. M. Szatkowski, t. Marchewka, »■ 
Korasiak. M. Matuszewski (70. M. Stawicki), K. Lisiak (60 
Piętka), J. Nowak {83. A. Wiza), M. Stamierowski, K. Filipiak. 8-

0:1 - M. Stamierowski (3.) 
0:2 - K. Oczkowski (59.) 
0:3 - K. Filipiak (61.)
0:4 - Ł. Marchewka (73.)

Grom: B. Kubiak, R Bierfa (67. t, Goździaszek), R Ziętek, W- 
Wachowiak (90. K. Mizera), Marcin Bryll. M. Szymkowiak, Szymon 
Bryll, Michał Bryll, Ł. Walczak (60. M. Jelak), K. Potarzycki, B-

Kotlin: R. Sobczak, T. Nowakowski, D. Bem, M. Gulcz (75- 
Szubert), M. Boguszyński, R Cieżniak (60. t. GlinkowskiJ, E 
Nowakowski, D. Jasiński, D Rera (70, M. Nowicki), M Rybarĉ

1:0 - Adam Adamczyk (48.) 
2:0 - Adam Adamczyk (83.)

■ 17 Warta Poznań 14113 17:30III IGA 18. Rozwój Katowice 14 u 12:18
Wyniki XIV kolejki rozgrywek:
Polonia Bytom - Kotwica Kołobrzeg 2:2 ■ III LIGA (GRUPA II)
Jdra Opole - Olimpia Zambrów 0:3 Wyniki XII kolejki rozgrywek:Polonia Warszawa - Błękitni Stargard 1:1 Świt Skolwin - GKS Przodkowo 1:0Olimpia Elbląg - Rozwój Katowice 0:0 KKS 1925 Kalisz - Wda Świecie 1:0Warta Poznań - Puszcza Niepołomice 0:0 Sokół Kleczew - Gwardia Koszalin 0:3GKS Bełchatów - Radomiak Radom 0:1 Leśnik Manowo - Jarota Jarocin 0:4Gryf Wejherowo - Siarka Tarnobrzeg 2:2 Górnik Konin - KS Chwaszczyno 2:1Legionovia Legionowo - ROW 1964 Rybnik 1:1 Pogoń Lębork - Lech II Poznań 0:4

Chemik Bydgoszcz - Pogoń II Szczecin 0:1
Tabela: Bałtyk Gdynia - Vineła Wolin 1:2
1. Odra Opole 14 29 23:10 Elana Toruń - Polonia Środa 3:2
2. Raków Częstocłlowa 13' 27 28:12
3. Radomiak Radom 14 25 16:15 Tabela:
4. Siarka Tarnobrzeg 14 20 25:19 1. Bałtyk Gdynia 11 231 13:6
5. Legionovia Legionowo 14 20 20.16 2. Sokół Kleczew 12 23 19:17
6. Puszcza Niepołomice 14 19 11:9 3. Elana Toruń 11 22 26.14
7. Olimpia Zambrów 14 19 15:21 4 KKS 1925 Kalisz VI 22 19:16
8. Olimpia Elbląg 14 18 23:20 5. Świt Skolwin (Szczecin) 12 21 i 24:16
9. Gryf Wejherowo 14 i8: 20:20 6. GKS Przodkowo 12 20! 26:13
10. Błękitni Stargard Szczeciński 14 18 15:15 7. Lech II Poznań 11 19! 21 12
11. Stal Stalowa Wola 13 16 16:21 8. Jarota Jarocin 12! 19 21:14
12. GKS Bełchatów 14 15 19:16 9. Gwardia Koszalin 11 18 13 11
13. Polonia Warszawa 14 14 13:16 10. Pogoń II Szczecin 12 17 17:18
14. Kotwica Kołobrzeg 14 14 16:20 11. Chemik Bydgoszcz ■ 12 16 16:19
15. ROW 1964 Rybnik 14 14 13:17 12. Vineta Wolin 12 15 20:22
•16 Polonia Bytom 14 13 14:21 13. Polonia Środa Wlkp. 12 13 19:21

14. Wda Świecie
15. Górnik Konin
16. KS Chwaszczyno
17. Pogoń Lębork
18. Leśnik Manowo

12 I 
12 10 
10 I
G

1623 12. Kama Gostyń 11 9 10:23
12:19 13. Wicher Dobra 12 8 9:27
17:25 14, Polonia Kępno 10 7 5:19
14:24 15. PKS Racot 11 6 9:33
7:30 Uwaga-. Zespól Dąbroczanki Pępowo wycofał się z roz-

IV LIGA (GRUPA POŁUDNIOWA)
Wyniki XII kolejki rozgrywek:
Victoria Ostrzeszów - Polonia Leszno 6:1
Wicher Dobra - Obra Kościan 0:1
Pogoń N. Skalmierzyce - Ostrovia Ostrów 3:0
Centra Ostrów - Polonia Kępno 3:1
PKS Racot - Victoria Września 0:0
Kania Gostyń - SKP Słupca 1:2
Rawia Rawicz - LKS Ślesin 2:0
Biały Orzeł Koźmin Wlkp. pauza
Tabela:
1. Pogoń Nowe Skalmierzyce
2. Centra Ostrów Wlkp.
3.0$trovia 1909 Ostrów Wlkp.
4. Rawia Rawicz
5. Obra 1912 Kościan
6. Vlctoria Września
7. Victoria Ostrzeszów
8 Biały Orzeł Koźmin Wlkp.
9. SKP Słupca

10. Polonia 1912 Leszno
11. LKS Ślesin

grymk

KALISKA KLASA OKRĘGOWA
Wyniki XI kolejki rozgrywek:
Pogoń Trębaczów - Szczyt Szczytniki 10:0
Orzeł Mroczeń - Raszkowianka Raszków 4:0
Piast Kobylin - Korona Pogoń Stawiszyn 3:0
Barycz Janków - Olimpia Brzeziny 7:3
GKS Żerków Victoria Skarszew 0:5
Zelka Kobyla Góra - LKS Goluchów 1:1
KS Opatówek • Astra Krotoszyn 2:1
Stal Pleszew - Odolanowa Odolanów 0:1

11. Zefka Kobyla Góra
12. GXS Żartów
13 Korona Pogoń Stawiszyn
14. Barycz Janków Przygodzki
15. Raszkowianka Raszków
16. Szczyt Szczytniki

14:18
8:20
7:24

11:32
11:39
7:37

12. Sulimirczyk Sulmierzyce
13. Czarni Dobrzyca
14. Sparta Russów

1016 
10 6 
10' 3

13,1*
11,2*
7,2*

POZNAŃSKA A KLASA (GRU*’* '1

KALISKA A KLASA (GRUPA I)
Wyniki X kolejki rozgrywok:
Orze! Wysocko Wielkie - Czarni Dobrzyca 1:0
OKS Ostrów Wlkp. - Gladiatorzy Pieruszyce 1:2 
Prosną Kalisz - GOS Zieloni Koźminek 0:1
WKS Witaszyce - LZS Cieleza 0:4
Grom Golina - Sparta Russów 2:1
CKS Zbiersk - Błękitni Sparta Kotlin 2:0
Sulimirczyk Sulmierzyce - Piast Czekanów 1:2 
Tabela:

Wyniki X kolejki rozgrywek:
Avia Kamionki - Czarni Czerniejewo 
Clescevia Kleszczewo - Jurand Koziegłowy 
Zawisza Dolsk - Polonia Poznań 
Warta II Śrem - Lider Swarzędz 
Stella Luboń - Maratończyk Brzeźno 
Kłos II Zaniemyśl Phytopharm Klęka 
Polonia II Środa Wlkp. - Pogoń Książ

Tabela:
1. Czarni Czerniejewo
2. Stella Luboń
3. Polonia II Środa Wlkp.

12124 22:7 Tabela: 1. Piast Czekanów 10125 3011 4. Avia Kamionki
11 23 26:10 1. LKS Goluchów 11 28 38:9 2. WKS Witouyce 10 21 35,13 5. Maratończyk Brzeźno
11 21 29:14 2. Stal Pleszew 11 27 29:4 3. LZS Cieleza 10 19 28:15 6. Phytopharm Męka
11 20 29:21 3. Odolanovia Odolanów 11 27 27:9 ]4. Grom Gołlna 10 19 22,13 7. Clescevia Kleszczewo
11 19 19:17 4. Orzeł Mroczeń 11 21 23:14 5. GOS Zieloni Koźminek 918 26 10 8. Kłos II Zaniemyśl
11 17 23:12 5. Piast Kobylin 11 21 29:19 6. Gladiatorzy Pieruszyce 10 18 23,27 9. Lider Swarzędz
12 17 25:22 6. Victoria Skarszew 11 20 30:9 7. Prosną Kalisz 10 16 18,15 10. Warta II Śrem
11 15 18:17 7. KS Opatówek 11 20 18:11 8. Błękitni Sparta Kotlin 10 16 11:10 11. Zawisza Dolsk
11 14 22:18 8. Astra Krotoszyn 11 18 17:20 9. OKS Ostrów Wielkopolski 10 12 19,26 12. Polonia Poznań
10 13 17:20 9. Olimpia Brzeziny 11 16 19.24 10. CKS Zbiersk 10 12 16,28 13 Pogoń Książ Wlkp.
11 12 14:17 10. Pogoń Trębaczów 11 10 24:23 11. Orzeł Wysocko Wielkie 99 7,32 14. Jurand Koziegłowy

10 14
10 13 
913 

10112 
10 12

6,2
34

■0,1
2,1
3.0
1.1
5,2

33:1?
28,9

34.13
24,1*
23.20

22,2*
14.25
32.2518.20
9,1*
14.25 
16,31 
18,3*
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19 medali Taekwondo Jarocin  
I w  Środzie Wlkp.

1  280 zawodników z 18 klubów wzięło udział w Lidze Taekwondo Wesoiek rozgrywanej o Puchar Burmistrza 
Środy Wlkp. - O medale było niezmiernie trudno, a  w  niektórych kategoriach o podium  rywalizowało ponad  
50 taekwondzistów - m ówi Piotr W esołek, organizator imprezy.__________________ ______________________

Młodzi sportowcy z Taekwondo Jarocin 
nie wystraszyli się konkurencji i będąc w naj
wyższej formie, zdobyli aż 19 medali. - Po 
b&ch kolejkach tegorocznego turnieju w klasy
fikacji drużynowej konkurencji sprawnościowej 
zajmujemy dobre piąte miejsce na 26 drużyn, 
a w walce - szóste. Indywidualnie klasą dla 
siebie pozostaje Matylda Marcinkowska, która 
n* średzkim turnieju wywalczyła cztery medale 
Mwa złote i dwa srebrne - przyp. red.).
Matylda prowadzi również w klasyfikacji na 
najwszechstronniejszego zawodnika turnieju 
wśród juniorów młodszych. Ma znaczną prze
wagę nad drugą zawodniczką i raczej nie da 
s°bie odebrać tego tytułu - podsumowuje
Wesołek.

Oprócz doświadczonych zawodników 
w turnieju wzięły udział także młode talenty.
'  Świetny start zanotowała Małgorzata Barny 
s<ak, która w zawixlaeh wywalczyła dwa złote 
medale czy Antonina Dajczak - zdobywczyni 
tr&ch srebrnych krążków. Na uwagę zashiżył 
też Patryk Busza. który dwukrotnie stanął na 
Podium - zauważa organizator.

Młodzi zawodnicy T a e k w o n d o  Jarocin 
w tym sezonie przed sobą jeszcze 

°ardzo ważne starty w Pucharach Polski, 
w krynicy, Olsztynie i występ w turnieju 
■^granicznym w Pradze.

TAbeu  medalistów

2 !.aWda Marcinkowska

^Wachowiak

7 Bô ĉ rakowski
8 Mm '®usz 'Wachow|a,( 91! frzata Bartoszak 
10 a Bactlorska

ntonina Dajczak

złoto
2
1
1

srebro
2

1
1
1

(seb)

brąz

Drużyna Taekwondo Jarocin po zakończonym turnieju

POZNAŃSKA A-KLASA (GRUPA I)

Nie potrafili
utrzymać
prowadzenia

Kolejny dobry mecz rozegrali 
piłkarze Phytopharmu Klęka, ale tym 
razem wrócili do domu z remisem. 
Mimo pełnej dominacji, podopieczrtf 
Adama Parusa nie byli w stanie utrzy
mać prowadzenia wywalczonego w 
29. minucie. Wtedy to Przemysław 
Kropski wykorzystał świetne dośrod- 
kowanie w pole kamę Krzysztofa Za- 
wackiego i z odległości kilku metrów 
wpakował piłkę do siatki.

Goście mieli kilka dogodnych 
okazji, żeby podwyższyć prowadzenie, 
ale tego dnia skuteczność nie była 
ich mocną stroną. Świetną okazję ku 
temu zmarnował Tomasz Mikołajczak

Podział punktów byl efektem blę 
du, jaki na kwadrans przed końcem 
meczu popełni! jeden z obrońców 
Phytopharmu. - Jeden z piłkarzy strze
lił z przewrotki i trafił w rękę Marcina 
Parusa i sędzia podyktował rzut karny. 
Piłka po strzale z przewrotki skoziowała 
i nasz zawodnik zam iast zostawić ją  
bramkarzowi, nieprzepisowo ją  za
blokował i musiała być Jedenastka” 
- powiedział trener Adam Parus.

- Ostatnio straciliśmy gola na po
czątku meczu i nie zdołaliśmy odrobić 
straty, teraz nie potrafiliśm y utrzymać 
prowadzenia. Ciągle brakuje skutecz
ności i strzelamy mało goli. Szkoda tego 
remisu, bo dominowaliśmy - podsu
mował.

(seb)

i KŁOS II ZANIEMYŚL 

PHYTOPHARM KLĘKA

Klęka: K. Gromada. M. Janicki. D. Janiszewski, S. Kieł, M. 
Kościelniak. P Kropski, T. Mikołajczak (76, M Nowak), Marcin 
Parus (81. P Idczak), J. Wolski, Ł. Zawacki, K. Zawacki

0:1 - Przemysław Kropski (29.)
1:1 - Norbert Lipski (76.) - z rzutu karnego

Trzy turnieje na 
jubileusz unihokeja

Na sportowo zaplanowano obchody 20-lecia 
tJKS-u Kotlin. Z tej okazji w gimnazjum zostaną 
rozegrane trzy turnieje.

Rozgrywki przewidziano na trzy miesiące. 28 paź
dziernika od godz. 10.00 grać będą uczniowie szkól 
Podstawowych (Klęka, Koźmin Wlkp., Kołaczkowo 
1 Kotlin). 25 listopada (od 10.00) zmierzą się ze sobą 
gimnazjaliści (Gorzyce Wielkie, Kotlin, Nowie Miasto, 
Opatów). Ostatni turniej odbędzie się 17 i 18 grudnia 
°d godz. 11.00. Wtedy odbędą się eliminacje i finały 
absolwentów, uczniów szkól średnich i studentów, 
a także starszych wiekiem osób, które zgłosiły chęć 
udziału w rywalizacji.

Podsumowanie zawodów, wręczenie nagród oraz 
sPotkanie integracyjne absolwentów i sympatyków 
odbędzie się tego samego dnia. Początek o godz. 
18.00 w Grill Barze „Górski” w Kotlinie.

(seb)

Wywalczyli medale 
w obecności 
reprezentanta Polski

Srebro i brąz zdobyli pingpongiści UKS-u 
Komorzanka Komorze podczas Grand Prix 
Okręgu Południowej Wielkopolski w Tenisie 
Stołowym w kat. Żaków oraz Kadetów.

Najlepiej wśród żaków i żaczek wypadli: Pa
weł Idziaszek (2006 r.), który wywalczył srebro 
oraz Magdalena Podlewska (2006 r.) - brązowy 
medal. Na czwartym miejscu w tej kategorii skla
syfikowany został Jakub Szymański (2007 r.), a 
na piątym - Zofia Ławnicka. Wśród kadetów o 
czołowe lokaty było niezwykle trudno, bo nasi 
zawodnicy rywalizowali ze starszymi o kilka lat 
przeciwnikami.

Dodatkową atrakcję stanowiła obecność na 
imprezie Wang Zeng Yi - reprezentanta Polski, 
olimpijczyka, mistrza kraju i medalisty mistrzostw 
Europy w tenisie stołowym. (seb)

Reprezentacja Komorzanki Komorze wraz z trenerem Andrzejem Ziają 
(z lewej) i Wang Zeng Yi (z tyłu)

UKS Komorzanka:
Żaki: Paweł Idziaszek, Jakub Szymański, Bartosz Skiba, Zofia Ławnicka, 
Magdalena Podlewska
Młodzicy: Eryk Suchorski, Oliwia"Szkudlarek, Weronika Hetmańczyk
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REDAKTOR NACZELNY
Anna Legowicz-Gogolkiewicz, a.gogolkiewicz@iarocmska.pl
SEKRETARZ REDAKCJI
Jacek Kaliszan, j.kaliszan@jarocinska.pl
REDAGUJE ZESPÓŁ:
Anna Konieczna, Anna Kopras-Fijolek.
Beata Frąckowiak-Piotrowicz, Bartosz Nawrocki,
Aleksandra Pilarczyk, Piotr Piotrowicz, Elżbieta Rzepczyk,
Lidia Sokowicz, Przemysław Szeszuta, Sebastian Matyszczak
WSPÓŁPRACUJĄ:
Grażyna Cychnerska, Iwona Nowicka, Franciszek-Tomczak, 
Paweł Witwicki

GRAFIKA. SKŁAD I ŁAMANIE
(62) 749-86-46
Danusz Fijotek, d.fijotek@jarocmska.pl 
Beata Frąckowiak-Piotrowicz 
b. piotrowicz@jarocinska. pl 
Barbara Dzierla, b.dzieri3@jar0cmska.pl 
Łukasz Zięciak, l.zieciak@jarocmska.pl 
Szymon Mofma, s mofina@)arocmska pl
DZIAŁ REKLAMY
teł. (62) 747-47-47 
Artur Antczak (508/318-922) 
a. antczak@jarocrnska. pl 
Angelika Włodarczyk (509/082-772) 
a. wlodarczyk@jarocinJto. pl 
Paulina Horbacz

C zyta| n a s  te ż  na: faceboo k .co m /G aze taJa ro c in sk a

DZIENNIKARZ DYŻURNY
(62) 332-20-33. 500/191-014
BIURO OGŁOSZEŃ
Jarocin, ul. Kilińskiego 1 (wejście od al. Niepodległości), tet. (62) 505-30-00 
czynne od poniedziałku do piątku 8.00 - 16,00
PUNKTY PRZYJMOWANIA OGŁOSZEŃ
Jaraczewo, ul Kaliska 4A, tel. (62) 740-80-68
Kotlin, Sklep Przemysłowy, M. Łyskawka, ul. Rymarkiewicza IG
Nowe Miasto, ul. Poznańska 40, tel. (61) 287-43-78
Żerków, Księgarnia, ul Rynek 7, tel. (62) 740-31-31
ADMINISTRACJA: Justyna Kurzawa, tel. (62) 749-86-40
KOLPORTAŻ: Jarosław Jerzyński, tel. (62) 749-86-40
DRUK: Drukarnia AGORA S A , 64-920 Pita, ul. Krzywa 35

WYDAWCA
Południowa Oficyna Wydawnicza Sp. z 0.0. 
Jarocin, ul. Kasprzaka la
PREZES WYDAWNICTWA
Piotr Piotrowicz
SEKRETARIAT
Karolina Piechalak (62) 747-15-31 
k.piechalak@jarocmska.pl

Anonimów nie publikujemy. Materiałów nie zamówionych 
nie zwracamy. Zastrzegamy sobie prawo skracania i adi
ustacji tekstów oraz zmiany ich tytułów. Wykorzystanie 
i rozpowszechnianie redakcyjnych materiałów publicystyc
znych wymaga zgody wydawcy.

PRENUMERATA 
REALIZOWANA 
PRZEZ RUCH S.A.
Zamówienia na prenumeratę 
w wersji papierowej i na e-wyda- 
ma można składać bezpośrednio 
na stronie www.prenumerata. 
ruch.com.pl
Ewentualne pytania prosimy 
kierować na adres e-mail: pre- 
numerata@ruch.com.pl lub 
kontaktując się z Telefonicz
nym Biurem Obsługi Klientą, J 
pod numerem: 801 800 803 | 
lub 22 717 59 59 - C2ynne 
w godzinach 7.00 - 18.00. 
Koszt połączenia wg taryfy 
operatora.

A
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Z A P O W I E D Z I

S P O T K A Ń

III LIGA (GRUPA II)
Sobota 29 października >15.00

tźT JAROTA JAROCIN 

GÓRNIK KONIN

KALISKA KLASA OKRĘGOWA
Niedziela 30 października >11.00

€ >  OLIMPIA RRZEZINY 

OKS ŻERKÓW

WIELKOPOLSKA LIGAJUN. ST.
Niedziela 30 października 12.00

JAROTA JAROCIN 

§  WŁÓKNIARZ KALISZ

WIELKOPOLSKA LIGAJUN. ML
Sobota 29 października T

0  JAROTA JAROCIN

I I  LECH POZNAŃ

KALISKA KLASA OKRĘGOWA

Żerków zbyt 
gościnny dla 
Uictorii

O u t s id e r  r o z g r o m io n y
J  Ten m ecz m usiał się tak skończyć. Każdy inny rezultat byłby nie tyle rozczarowaniem , co sensacją.

Takiej klęski nikt się nie spodzie
wał. GKS Żerków uległ przed wła
sną publicznością Victorii Skarszew 
aż 0:5. Pierwsza połowa nie zwia
stowała takiego pogromu. Żadna 
7 drużyn nie potrafiła zaznaczyć 
swojej przewagi golem i mimo kilku 
okazji, piłkarze schodzili na przerwę 
przy wyniku 0:0.

Po zmianie stron sytuacja dia
metralnie się zmieniła. Gospodarze 
pozwolili sobie strzelić pierwszą 
bramkę już w 55. minucie, kiedy 
do piłki dopadł Łukasz Miłek. 11 
minut później było już 2:0, a akcję 
wykończył Karol Kielbik. Na kwa
drans przed końcem kolejnego gola 
dołożył Dominik Owczarek.

Gospodarze nie potrafili się 
podnieść, a rywale kontynuowali 
grę, która tego dnia układała im się 
świetnie. Na cztery minuty przed 
końcem czwartą bramkę dołożył 
Patryk Jóźwiak, a w doliczonym 
czasie gry wynik meczu ustalił Sta
nisław Walczyński.

Tak wysokie zwycięstwo dało 
Victorii drugi najlepszy bilans 
bramkowy w lidze. O osiem goli 
wyprzedza ją  tylko lider tabeli - 
LKS Gołuchów. GKS Żerków jest 
natomiast trzecim zespołem z naj
mniejszą liczbą zdobytych bramek 

'f$). Gorsze są tylko drużyny Pogo
ni Stawiszyn i Szczytu Szczytniki 
(po 7). To była już ósma porażka 
podopiecznych Aleksandra Sta
chowiaka w tym sezonie. Zajmują 
obecnie 11. miejsce w tabeli.

To także druga najwyższa prze
grana w historii występów GKS-u 
odkąd awansował do Kaliskiej 
Klasy Okręgowej. Wyżej piłkarze 
z Żerkowa ulegli tylko Zefce Kobyla 
Góra 16 sierpnia 2015 roku.

(seb)

GKS: D. Wieliński, M. Nowaczyk (70. R Kujawa). H. Grze- 
byszak, T. Potocki, P Dutkowiak, A. Maciejowski (88. H. 
Idziaszek), M. Jujka (85. K Wieliński), S. Wach, T. Zaremba 
(86. N. Chudziński), D. Adamski, B. Jujka

BRAMKI

0:1 - Łukasz Miłek (55.)
0:2 - Karol Kietbik (66 )
0.-3 - Dominik Owczarek (75.)
0-.4 - Patryk Jóźwiak (86.)
0:5 - Stanisław Walczyński (90.)

T --------------------
O G Ł O S Z E N I A

jC e s n ie m c u
I r T T S T J l I ^ ^ ^  h3w-tJnców Wlkp 1lA*li (biurowiec nowej fabryki mebli)

MAT. BUDOWLANE 
KOSTKA BRUKOWA

Od pierwszego gwizdka sędziego Jarota Jarocin 
przejęła inicjatywę w meczu z Leśnikiem Manowo 
i usiłowata zdobyć gola dającego jej prowadzenie. 
Dobra wymiana piłek w środku pola i przewaga 
umiejętności nad rywalami byty znakiem rozpo
znawczym JKS-u w pierwszych minutach. Już w i ł .  
goście otwarli wynik po świetnym strzale Damiana 
Pawlaka, który nie pozostawi! bramkarzowi gospo
darzy złudzeń. Napastnik Jaroty miał nieodpartą 
ochotę na kolejne gole, a okazję do podwyższenia 
wyniku wypracował sobie już trzy minuty później. 
Tym razem jednak minimalnie chybił.

Gospodarze nie przejęli się za bardzo stratą 
bramki i w 19. minucie byli bliscy wyrównania. 
Yuki Nemoto nie wykorzystał jednak dogodnej

sytuacji. Jarota zaciekle atakowała, czego efektem 
było sporo rzutów rożnych w pierwszej połowie. 
Rywale szukali szansy dla siebie w kontratakach 
i w 39. minucie z ogromnych opałów wyprowadził 
jarociński zespół Piotr Garbarek wybijając piłkę 
z linii bramkowej. Chwilę później świetną akcję 
wyprowadzili jego koledzy, a sytuację wykończył 
Hubert Antkowiak, który podwyższył na 2:0.

Po zmianie stron gra się wyrównała, ale to 
Jaro ta prezentowała dużo lepszą skuteczność, 
co potwierdził - po raz drugi w tym spotkaniu - 
Hubert Antkowiak, zdobywając gola na 3:0. JKS 
nie odpuszczał, ale momentami zdawał się grać 
niecierpliwie, za bardzo chcąc zdobyć kolejną 
bramkę. Na cztery minuty przed końcem wynik

spotkania ustalił rezerwowy w tym spotkaniu - 
Alan Janowski.

- Od samego początku kontrolowaliśmy przebij 
meczu, a m sza gra układała się tak, ja k  chcieliśmy 
Fajnie, że strzeliliśmy cztery bramki, bo zwycięstwo 
i trzy punkty na pewno nam się przydadzą - powiedział 
po spotkaniu Jędrzej Ludwiczak. - Pokazaliśmy w  
z dobrej strony i chcemy podtrzymać tę passę - wtóro
wał mu trener Janusz Niedźwiedź. Ulgę czuł tak# 
Damian Pawlak: - To zwycięstwo było bardzo ważne- 
Przejechaliśmy wiele kilometrów z nastawieniem, #  
musimy w końcu przełamać złą passę. Myślę, że10 
będzie bodziec, by dalej zdobywać punkty i piąć 
w górę.

Jarota popisała się więksW - 
skutecznością nii w meczu 

poprzedniej kolejki z Sokołem
Kleczew

m m

fw m
’ i

9 9
Trzy remisy z  rzędu 
mobilizowały nas, 
żeby w końcu wygrać 
spotkanie i dalej 
iść do przodu.

9 9

s k u t e c z n o ś ć

z g r a n i e

z e s p o t u

q  n i e c i e r p l i w o ś ć  

w  a t a k u

P o n a d  a #  W  m i l

dzieli Manowo od Jarocina
Q  c h w i l o w e  b r a k i  

k o n c e n t r a c j i
Jędrzej
Ludw iczak

LEŚNIK MANOWO l i f t ]  JAROTA JAROCIN

3 F 9™AB Hubert Antkowiak

g M y  Jakub Czapliński 
(65. Alan Janowski) ;

#
■ "M ic h a ł Grobelny

0:1 - Damian Pawlak (11.), 0:2 - Hubert Antkowiak (41.) 
0:3 - Hubert Antkowiak (70.), 0:4 - Alan Janowski (86.)

Jędrzej Ludwiczak i

m*
I U Piotr Garbarek M L .Sebastian Kmiecik '

T'PU n.Damian Pawlak ’

nu     w  m nniirifiT  r u r i i

T rjMateusz M olewski

Jacek Pacyński
(65. Krystian tukaszyk) 4 jg

I Dawid Piróg
I (72. Przemysław Wichtacz)

Taras Maksymiu 
(77. Krystian Stolarczyk)
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